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به گزارش اتفاق روز ، علیرضا فخاری در چهارمین جلسه برنامه ریزی دهه 
مبارک فجر ضمن تسلیت شهادت پنج مستشار ایران در سوریه اظهار کرد: 
ملی ۲۴  کنگره  با  آن  تقارن  امسال  فجر  مبارک  دهه  ویژگی های  از  یکی 
هزار شهید گلگون کفن پایتخت است و این بر عهده ماست که برنامه های 

اثربخش را پیش بینی و اجرایی کنیم.
وی افزود: در این راستا ۳۲ کمیته در حال برنامه ریزی و فعالیت هستند که 
اجرای برنامه های تبیینی و اثربخش در جامعه پیگیری می شود؛ قابلیت های 
اجرایی برنامه ها در حوزه های سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و غیره باید اندازه 

گیری شود.
استاندار تهران با اشاره به اجرای طرح سپاس در استان تاکید کرد: طرح 
جز  و  شده  سرکشی  کمتر  که  شهدایی  خانواده  با  دیدار  برای  سپاس 
جاماندگان لیست دیدارها هستند برنامه ریزی شود، حتما تمرکز دیدارها 

بر پیشگامان انقلاب باشد.
فخاری با اشاره به اهمیت اجرای برنامه های تبیینی در راستای عکس شدن 
فتنه های دشمنان یادآور شد: معرفی و تبیین دستاوردهای انقلاب اسلامی 
بسیار حائز اهمیت است و این کار باعث معکوس شدن کید دشمنان برای 

ناامیدی مردم می شود.
به گفته وی، تبیین دستاوردهای انقلاب براساس هویت شکل گیری انقلاب 
یک  قالب  در  و  بگیرد  شکل  اعتقادی  و  اجتماعی  سیاسی،  حوزه های  در 
نمایشگاه بزرگ در روز ۲۲ بهمن بیانگر واقعیت ها باشد، با این روش از درون 

تهدید، فرصت ایجاد می شود.
انقلاب  واقعیت  تبیین  و  بیان دستاوردها  بر  تبلیغات  فخاری گفت: تمرکز 
اسلامی باشد واقعیتی که با بیان آن تهدیدات و دروغ های دشمنان خنثی 

می شود.
تصویرگر  بتواند  که  خبری  پوشش  نحوه  بر  تاکید  با  تهران  استاندار 
واقعیت های شکل گرفته در این ۴۴ سال پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی 
باشد، افزود: ما در معرض تهدیدات جدید دشمنان هستیم تهدیداتی که به 
گفته سردار دلها حاج قاسم سلیمانی با یک تفکر صحیح به فرصت تبدیل 

می شود.
فخاری اضافه کرد: باید با پوشش خبری مطلوب و تهیه برنامه های ماندگار 
و به تصویر کشیدن مسایل تبیینی و نشان دادن شور و شعف انقلابی اوج 
اقتدار و خواست مردمی و حمایت از ایران اسلامی را به نمایش بگذاریم و با 
یک کار هنرمندانه تحول، شور و جلوه ایمان را در کلام بصری ترسیم کرد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

رییس سازمان امور مالیاتی :

بار مالیات به سمت ثروتمندان و 
پرمصرف ها هدایت می شود

سردار سلامی: قوی بودن هر جامعه ای 

وابسته به اقتدار علمی آن است

ــت: راز و  ــلاب اســلامی گف ــداران انق ــپاه پاس ــده کل س فرمان
رمــز هــر جامعــه ای، قــوی بــودن اســت و قــوی بــودن در گــرو 

اقتــدار علمــی اســت.
2

وزیر ارتباطات: رکورد پرتاب 
ماهواره در ارتفاع جدید در دولت 

3سیزدهم شکسته شد

شهردار گلستان: پله برقی خیابان مدرسه 
 پس از چهار سال خاموشی 

7دوباره حرکت می کند

عملیات اجرایی پنج طرح 
عمرانی در رباط کریم آغاز شد

خاندوزی: اقدام FATF موجب کاهش 

ریسک تجارت بین المللی ایران می شود

2

زاکانی: نظام اسلامی میراث 
گرانبهای شهداست

4

کیومرث هاشمی: رئیس جمهور با 

طرح شهرک مدال موافقت کرد

6

استان ها 5

پیشرفت کشور نیازمند نگاه جامع نگر است
ــا تاکیــد   رئیــس ســازمان برنامــه و بودجــه کشــور ب
بــر اینکــه بایــد نــگاه تــک ســویه بــه توســعه اقتصــاد 
ــعه  ــال توس ــه دنب ــر ب ــت: اگ ــم، گف ــار بگذاری را کن
و پیشــرفت کشــور هســتیم بایــد یــک رویکــرد 
ــم. ــال کنی ــه را دنب جامع نگــر و پیشــرفت همــه جانب 8 2

در  احمدی  امید  روز،  اتفاق  گزارش  به 
همایش کمک به باسازی عتبات عالیات 
به  نسبت  مردم  ارادت  داشت:  اظهار 
با همه  )ع(  بیت  اهل  و  عالیات  عتبات 
شهرستان  در  محرومیت ها  و  مشکلات 
بی نظیراست ومجمع خیران و نیکوکاران 
دستاوردهای بسیار ارزنده ای در زمینه 
عتبات  بازسازی  اموزش،  های سلامت، 

مقدسه و غیره در شهرستان دارند.
وی به فعالیت خوب و موثر خیران در 
زمینه های مختلف اشاره کرد و افزود: 
بازسازی  در  موثر  و  خوب  اقدامات 
عتبات عالیات موجب اعتماد سازی در 
مردم شده و در همین سال گذشته در 
به کمک خیران  رباط کریم  شهرستان 
چهارمدرسه ساخته و تجهیز و در اختیار 

دانش آموزان این منطقه قرار گرفت.
را  روستاها  به  آبرسانی  مسئول   این 
برشمرد  مجمع  این  خدمات  دیگر  از 
و  خیران  همت  با  کرد:  خاطرنشان  و 
امام  قرارگاه  و  فاضلاب  و  آب  سازمان 
به  کیلومتر   ۶۰ )ع(  مجتبی  حسن 
شهرستان،  محروم  نقاط  و  روستاها 
آبرسانی انجام شده است که این خیرتن 
در  مانند همیشه  و گروه های جهادی 
قدم  پیش  شهرستان  آبادانی  و  توسعه 

هستند.
خدمات  از  بخشی  داد:  ادامه  احمدی 
یاران  خادم  پوشش  در  خیران  مجمع 
معیشتی  های  کمک  قالب  در  رضوی 
افرادی  برای  درمانی  های  هزینه   ،
و  ندارند  قرار  بیمه  پوشش  تحت  که 
اولی  زائر  های  هزینه  کمک  همچنین 
ها برای اعزام به عتبات مقدسه به افراد 

نیازمند است.
اهداف  شد:  یادآور  کریم  رباط   فرماندار 

و  خیر  افراد  شناسایی  همایش  این 
جمع آوری کمک ها و نذورات آنها در 

شهرستان است.
یاران  خادم  از  همایش  این  پایان  در 
ستادبازسازی عتبات عالیات شهرستان 

رباط کریم قدردانی شد.
فرمانداری  همت  به  همایش  این 
به  کمک  محوریت  با  و  شهرستان 
 ، )ع(  امامان  حرمین  توسعه  و  ساخت 
روز یکشنبه با حضور شماری از خیران 

قائم مقام ستاد  ،مسعود اسماعیل بیگی 
تهران  استان  عالیات  عتبات  باسازی 
جمعه  ائمه  فرماندار،  احمدی  امید   ،
شهرستان و مسئولان دیگر شهرستانی 
در سالن آموزش و پرورش رباط کریم 

برگزار شد.
غربی  در جنوب  کریم  رباط  شهرستان 
استان تهران با سه شهر رباط کریم، پرند 
و نصیر شهر با جمعیت نزدیک به ۵۵۰ 

هزار نفر قرار دارد.

کمک ۵۰ میلیاردریالی خیران رباط کریم به باسازی عتبات

اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون   
گفت:  جمهور  رئیس  دانش بنیان 
سودآوری  با  چندفازی  پمپ های 
توسط  نفت  بخش  در  برابری   ۴۰
ساخته  بنیان  دانش  های  شرکت 

شده است.
»روح الله دهقانی فیروزآبادی« در 
حاشیه نشست هیأت دولت اظهار 
ساخت  بحث  در  خبری  داشت: 
که  داریم  چندفازی  های  پمپ 
می کنم؛  اعلام  بعدا  را  آن  جزیات 
سرمایه  خصوص  در  موضوع  این 
گذاری بار اول در حوزه نفت است 
که اثر ۴۰ برابری داشته و ۴۰ برابر 
سرمایه  بازگشت  گذاری،  سرمایه 

داشته است.
لطف  به  اینکه  بیان  با  وی 
نخبگان،  ملی  بنیاد  پیگیری های 
ردیف  هزار   ۳ جاری  هفته  شنبه 
استخدامی در دستگاه های اجرایی 
در  افزود:  شد  اعلام  نخبگان  برای 
سامانه »دانا« ی بنیاد ملی نخبگان 

هزار   ۱۰ به  نزدیک 
بررسی  برای  نفر 
کردند  نام  ثبت 
به  نزدیک  تاکنون 
واجد  نفر   ۳۵۰۰
شناخته  شرایط 
شده اند که این افراد 
قرار  بررسی  مورد 
پایان  تا  و  گرفته 
سال برای حضور در 
دستگاه های دولتی 

معرفی می شوند.
علمی،  معاون 
اقتصاد  و  فناوری 
دانش بنیان ریاست 
داد:  ادامه  جمهوری 

جذاب  برای  که  اقداماتی  دیگر  از 
نخبه  نیروهای  فعالیت  شدن  تر 
استخدامی انجام داده ایم، یک طرح 
بحثی با سازمان اداری و استخدامی 
داشته ایم که بتوانیم ردیف بودجه 
نخبگان  های  دریافتی  به  را  ای 

جذب شده در دستگاه های دولتی 
تحت عنوان »فوق العاده اثربخشی« 
فیروزآبادی  کنیم.دهقانی  اضافه 
تصریح کرد: این ردیف مزایایی که 
به به پرداختی های نخبگان اضافه 
می شود مخصوص آنهایی است که 
اثربخشی  اجرایی  های  دستگاه  در 

شاخصی دارند مثلا بهره وری را بالا 
برده اند یا طرح و پیشنهادی داشته 
انتفاع آن سازمان منجر  به  اند که 
العاده  فوق  لذا  آن؛  امثال  یا  شده 
می  نظر  در  آنها  برای  اثربخشی 
گیریم که به ماندگاری نخبگان در 
دستگاه های اجرایی منجر می شود.

ساخت پمپ های چندفازی با سودآوری ۴۰ برابری در بخش نفت

استاندار تهران: تبیین و تبلیغ دستاوردهای 
انقلاب اسلامی لازم است

عضو هیات رئیسه مجلس با بیان اینکه با تلاش جهادی دولت سیزدهم و 
دانشمندان صنعت فضایی و با هزینه های بسیار کمتر از خارجی ها به موتور 
قدرتمند فضایی با سوخت جامد رسیده ایم، گفت: این اقدام می تواند الگویی 
برای سایر بخش ها باشد و عزم جدی برای توسعه موتورهای فضایی سوخت 

جامد در کشور وجود دارد.
»سید محسن دهنوی« عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی  در رابطه 
با اقدامات دولت سیزدهم در صنعت فضایی و پرتاب اخیر ماهواره ثریا اظهار 
کرد: یکی از اتفاقات بسیار مهم و خرسند کننده روزهای اخیر، بحث پرتاب 
ماهواره ثریا بوده است که این ماهواره با وزن تقریبی ۵۰ کیلوگرم در مدار 
۷۵۰ کیلومتری قرار گرفت و بالاخره قفل پرتاب های فضایی به شکل موفقیت 
قفل  این  کلید  و  شد  گشوده  مردمی  دولت  در  چنینی  این  برد  با  و  آمیز 
"طراحی و ساخت" موتورهای سوخت جامد به دستان پرتوان دانشمندان و 

محققان ایرانی با جدیدترین فناوریهای روز دنیا است.
وی ادامه داد: بسیار مهم است که صنعت فضایی از رکود بلند مدت خارج شده 

و ماهواره های مهم و کاربردی در مدار قرار گرفته است.
در  دلیل ضعف  به  بسیاری  های  ماهواره  گفت:  مجلس  رئیسه  هیات  عضو 
توسعه صنعت پرتاب، سالها در نوبت پرتاب نشسته اند که این حاصل هشت 

سال بی تدبیری دولت قبل است.
قفل پرتاب های فضایی به شکل موفقیت آمیز در دولت مردمی گشوده شد

دهنوی افزود: ایران برای اولین بار به مدار ۷۵۰ کیلومتری رسیده است، به 
شخصه از این پرتاب بسیار خوشحال شدم زیرا بالاخره بعد از ۱۰ سال اولین 
ماهواره ایران که توسط پژوهشگاه فضایی ساخته شده، در مدار قرار گرفته 

است.
وی ادامه داد: سیگنال های ماهواره ثریا دریافت شده و وضعیت ماهواره نیز 
پایدار است. داده های رصدی و راداری نوراد آمریکا نیز این دستاورد را تایید 
میکند، ماهواره ثریا در مدار با ارتفاع ۷۵۴ کیلومتری و با دقت بسیار خوبی 
در مداری دایروی با میل مداری ۶۴.۵ درجه و دوره تناوب ۱۰۰ دقیقه قرار 

گرفته است.
در دولت مردمی صنعت فضایی با شتاب در مسیرپیشرفت است

این نماینده مجلس در رابطه با اقدامات مهم ۲ سال اخیر در حوزه برنامه های 
با  دقیق  و  کارآمد  پرتابگر  یک  صاحب  کشور  فضایی  برنامه  گفت:  فضایی 
سوخت جامد شده است که میتواند ماهواره ها را در مدار ۷۵۰ کیلومتری 
قراردهی ماهواره ها در مدار روند  امیدوارکننده است که  قرار دهد و بسیار 

سریع تری در آینده نزدیک به خود بگیرد.
وی اضافه کرد: در این دولت صنعت فضایی با شتاب در مسیرپیشرفت است 
و کم کاری های دولت قبل در حال جبران است و راه برای توسعه صنعت 

فضایی ایران هموارتر شده است.

عضو هیات رئیسه مجلس: در دولت سیزدهم به 
موتور قدرتمند فضایی با سوخت جامد دست یافتیم
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 وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: پس 
از خروج ایران ار ذیل توصیه بند ۷ گروه 
ویژه اقدام مالی، ریسک مراودات تجاری 
با ایران کاهش خواهد یافت و این اقدام 
به نفع تعاملات بین المللی کشور خواهد 

شد.
خاندوزی  احسان  سید  ایرنا،  گزارش  به 
تصریح کرد: به دنبال نامه اعتراضی ایران 
ایران  درخواست  با   FATF موافقت  و 
مالی،  محدودیت های  برخی  رفع  برای 
ایران از ذیل توصیه شماره ۷ خارج شد 
و این امر به همه کشورها ایمیل و ارسال 

شده است.
 FATF گروه  اقدام  درباره  اقتصاد  وزیر 
علیه  اقدام  دسته  دو  ویژه  گروه  گفت: 
ایران انجام داده که یکی لیست سیاه بود 
ادامه  و  بود  و سیاسی  کاملا ظالمانه  که 

دارد.
بر  متکی  هم  دوم  اقدام  افزود:  وی 
بود  ایران  علیه  تحریمی  قطعنامه های 
که در قالب توصیه های موسوم به بند ۷ 
انجام می شد و به کشورهای عضو درباره 
توصیه هایی  ایران  دارایی های  و  اموال 

می شد.
با  ماه  مهر  از  داد:  ادامه  اقتصاد  وزیر 
خاتمه یافتن قطعنامه های شورای امنیت 
گروه  توصیه های  این  باید  ملل  سازمان 
FATF علیه ایران هم به پایان می رسید 
اما توصیه های این گروه در آبان ماه نشان 
محدودیت ها  همچنان  گروه  این  که  داد 
ما  و  است  کرده  حفظ  را  ایران  علیه 

اعتراض کردیم.
پذیرش  از  پس  کرد:  خاطرنشان  وی 
 ،FATF از طرف  ایران  اعتراض حقوقی 
طی ایمیلی به تمام کشورهای عضو اعلام 
ذیل  از  ایران  اسلامی  جمهوری  که  شد 
توصیه بند ۷ گروه ویژه اقدام مالی خارج 

شد.
ریسک  اقدام،  این  با  گفت:  خاندوزی 
خواهد  کاهش  ایران  با  تجاری  مراودات 
یافت و به نفع تعاملات بین المللی ایران 

خواهد شد.
قانونی  تنگنای   ۲۰ از  بیش  خاندوزی: 

اصناف در یک سال اخیر رفع شد
رفع  از  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
اصناف  برای  قانونی  تنگنای  از ۲۰  بیش 
گذشته  یکسال  در  کشور  اتحادیه های  و 

خبر داد.
سید  اقتصاد،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
اجلاس  ششمین  در  خاندوزی  احسان 
اتاق  نمایندگان  هیات  دوره  هشتمین 
اصناف ایران با تشکر از همکاری صمیمانه 
پیشبرد  مسیر  در  ایران  اصناف  اتاق 
سازی  برخط  و  شدن  الکترونیکی  قانون 
عنوان  کار  و  کسب  های  مجوز  صدور 
خواستند  می  که  بسیاری  برخلاف  کرد: 
بحران  نقطه  یک  به  تبدیل  را  اتفاق  این 
اصناف  و  دولت  فیمابین  تعارض  و 
و  هنرمندانه  بسیار  اصناف،  کنند،  کشور 
هوشمندانه آن را تبدیل به نقطه عطفی 

در کارنامه قانونگرایی خود کردند.
روی  آینده،  قطار  انشالله  کرد:  تاکید  وی 
ریلی که با همکاری اتاق اصناف در سال 
۱۴۰۲ ایجاد شد حرکت کرده و این تعامل 

ادامه خواهد یافت.
خاندوزی افزود: در مقابل، ما هم به وسع 
تسهیل  و  زدایی  مقررات  هیات  در  خود 
مجوز های کسب و کار نهایت تلاشمان را 
کرده ایم که نیاز های اصناف را رفع کنیم.

بیش  اخیر،  یکسال  طی  فقط  گفت:  وی 
از ۲۰ مصوبه در راستای برطرف ساختن 
پیش  تا  که  ایم  داشته  قانونی  تنگناهای 
از این موجب اجحاف در حق گروه های 
از  خاص  های  اتحادیه  و  صنفی  مختلف 
جمله حوزه نان سنتی و فانتزی، فروشگاه 
تولید  املاک،  معاملات  های  بنگاه  و  ها 
طلا  بهداشتی،  و  آرایشی  های  فرآورده 
به  نیاز  یا  صنفی  های  شهرک  جواهر،  و 
تغییر کاربری صنوف در خارج از شهر و 

.... می شدند.
وزیر اقتصاد تصریح کرد: به وسع خود هر 
آنچه از سمت اصناف می رسد را به عنوان 
اولویت، در دستور کار خود قرار داده و به 
پیگیری می کنیم که گویا  را  شکلی آن 

منفعت خود ما در آن است.
سازی  پیاده  خواندن  مهم  با  خاندوزی 
ماه  در  یکتا  شناسه  صدور  طرح  کامل 
های آتی گفت: ممکن است ظاهر قضیه 
این باشد که این پروژه صرفا در راستای 
تحقق خواسته های دولت است اما حقیت 
این است که پوشش صد در صدی برای 
نظام صنفی ایجاد می کند، چرا که شما از 
این به بعد دیگر کسبه بدون پروانه ندارید 
به  ها  اتحادیه  عضو  بعنوان  باید  همه  و 
رسمیت شناخته شوند و دامنه آن، تمام 
نیز  را  فروشی  خرده  حوزه  حتی  فعالان، 

شامل خواهد شد.
در  را  ابزاری  همچنین،  کرد:  تصریح  وی 
اختیار شما قرار خواهد داد که به محض 
گیرد  صورت  تخلفی  و  تخطی  اینکه 

بتوانید  بلافاصله  یکتا  شناسه  طریق  از 
فعالیت آن واحد صنفی را شناسایی و او را 
محدود کنید و این، قدرت اعمال نظر اتاق 

اصناف را افزایش خواهد داد.
در  من  که  اوایل  داد:  ادامه  اقتصاد  وزیر 
مجامع می گفتم »با تکمیل پروژه صدور 
شناسه یکتا، نظارت پسینی اصناف توسعه 
خواهد یافت«، عده ای به من می گفتند 
که شما دارید ابزار کار اصناف را می گیرید 
و یک جمله ای هم می گویی که بجایش 
شما بیا و »نظارت پسینی بکن« که عملی 
نظارت  که  شاهدیم  اکنون  اما  نیست 

پسینی امکان پذیر و گسترده تر است.
خاندوزی تأکید کرد: به عنوان دولت، به 
وبا  رویم  می  قانون  این  اجرای  استقبال 
امکانات  افتخار،  و  آگاهی  و  علم  احاطه، 
می  قرار  اصناف  اتاق  اختیار  در  را  لازم 
می  شما کمک  به  هم  خودمان  و  دهیم 
کنیم که صد در صد بتوانید از این ابزار 

نظارت پسینی استفاده کنید.
وزیر اقتصاد در بخش دیگری از سخنان 
اتاق  اعضای  سؤالات  به  پاسخ  در  خود 
نظام  مورد  در  داشت:  اظهار  اصناف 
در  که  است  این  بر  دولت  بنای  مالیاتی، 
سال ۱۴۰۳ نزدیک به ۵۰ درصد درآمد 
اما  افزایش پیدا کند  های مالیاتی کشور 
با این شرط که فشار بر روی گروه های 
آنها  که  چرا  باشد،  نداشته  وجود  شفاف 
مالیات دهندگان خوب کشور هستند و نه 
عقل و نه عدالت حکم نمی کند که به آنها 

فشار بیاوریم.
وی تصریح کرد: قائل به این هستیم که 
اساسا  که  جریاناتی  و  ها  گروه  مجموعه 
باید  در تور شناسایی مالیاتی ما نیستند 
سهم بزرگی در تأمین درآمد های مالیاتی 
کشور داشته باشند و آنها هستند که باید 
بار اصلی کل اقتصاد را به عنوان بیشترین 
بهره مندان و برخورداران بر دوش بکشند.

خاندوزی با بیان اینکه تلاش ما تا کنون، 
بیشتر بر این بوده که بتوانیم زمینه این 
اتفاق را فراهم کنیم، اعلام کرد: گواه این 
مدعی آن است که در عرض دو سال و نیم 
اخیر، بیش از کل دولت های، قبل مؤدی 

جدید شناسایی کرده ایم.
مؤدیان جدید هم  البته  متذکر شد:  وی 
کلان  انها  همه  و  دارند  درشت  و  ریز 

سرمایه دار و دانه درشت نیستند.
ما،  دیگر  اقدام  داد:  ادامه  اقتصاد  وزیر 
زنجیره  در  مغفول  های  بخش  توسعه 
سامانه  در  که  اتفاقی  مثل  است؛  مالیات 
افتاده  فروشگاهی  های  پایانه  و  مؤدیان 
نشده  وضع  جدیدی  مالیات  که  است 
است، اما بخشی از درآمد هایی که اساسأ 
شناسایی نمی شدند، با پیاده سازی این 
سامانه، در تور مالیاتی قرار خواهند گرفت.

دسته  دو  این  امیدواریم  افزود:  خاندوزی 
اقدام منجر به این بشود که ما سال آینده 
با فشار بر گروه های مذکور بتوانیم وصولی 
برای  را  مجلس  و  دولت  مصوب  مالیات 

سال ۱۴۰۳ تحقق بخشیم.
و  رئیس  به  تأکید من  اینکه  بیان  با  وی 
که  است  این  مالیاتی  مدیران  مجموعه 
و  واسطه  با  نه  اقتصادی،  فعال  با  باید 
کاغذ، بلکه مستقیم و رو در رو، در ارتباط 
باشند گفت: اتفاقا در این دو سال و نیم 
هم دیده اید؛ هم دسترسی خود مؤدیان 
به مسئولان مالیاتی بهتر شده و هم خود 
بسیاری  و  تهران  بازار  میانه  به  مدیران، 
مراکز صنفی کشور می آیند تا بی واسطه 

با فعالان اقتصادی ارتباط برقرار کنند.
سازمان  رئیس  کرد:  تصریح  اقتصاد  وزیر 
مالیاتی مکلف است نظر شما را در مورد 
هم  خودم  من  و  بگیرد  ای  مصوبه  هر 
هر  پیوست  در  که  کرد  خواهم  مراقبت 
بازرگانی،  اتاق  نظر  قانونی،  و  بخشنامه 

تعاون و اصناف گرفته شده یا خیر؟
برخی  درخواست  به  پاسخ  در  خاندوزی 
افزایش  خصوص  در  اصناف  اتاق  اعضای 
گفت:  صنوف،  مالیاتی  معافیت  سقف 
پیشنهاد ما در مرحله تدوین بودجه سال 

رقم ۹۵  تا  ما  و  بود  بالاتری  ۱۴۰۳ عدد 
میلیون تومان را پیشنهاد داده بودیم اما در 
متن نهایی لایحه بودجه، عدد پایین تری 
شورای  مجلس  اگر  هم  الان  و  شد  درج 
بعنوان  ما  دهد،  افزایش  را  آن  اسلامی 

وزارت اقتصاد با آن موافقیم.
درخواست  با  ارتباط  در  اقتصاد  وزیر 
اصناف  مالیات  هزار"  در  "یک  پرداخت 
به خود صنوف، نیز اظهار داشت: در این 
مورد، اگر تخصیص سازمان برنامه را برای 
اقتصاد  وزارت  باشید  بیاورید، مطمئن  ما 

۲۴ ساعت هم معطل نخواهد کرد.
حاشیه  در  هم  من  کرد: خود  تأکید  وی 
و  برنامه  سازمان  رئیس  با  حتما  دولت 
صورت  در  و  کنم  می  مذاکره  بودجه، 
باشد،  شده  که  طریقی  هر  از  تخصیص، 
باشد،  هم  مخمصه  در  خزانه  اگر  حتی 
پرداخت آن را در اولویت قرار خواهیم داد.

به  واکنش  در  همچنین  اقتصاد  وزیر 
بر  مبنی  اصناف  اتاق  نمایندگان  اعتراض 
از  استعلام  بابت  آنها  از  مبالغی  دریافت 
مصوبه  به  اشاره  با  سلامت،  حوزه  دفاتر 
هیئت مقررات زدایی که کسی حق ندارد 
بابت پاسخ استعلام، پول  از واحد صنفی 
به  پاسخ  اگر  کرد:  تصریح  کند،  دریافت 
سلامت،  دفاتر  توسط  صنوف،  استعلام 
خود  است،  هزینه  دریافت  متضمن 
باید  همکاران ما در حوزه سلامت کشور 
به هر ترتیبی صلاح می دانند، هزینه های 
مربوط به آن را بپردازند و این رقم نباید به 

واحد صنفی تحمیل شود.
قانون  مُر  و  ما  باور  این  کرد:  تأکید  وی 
این زمینه تخطی صورت  اگر در  و  است 
می گیرد، پیشنهاد من این است که قبل 
از ورود به حوزه کیفری و طرح شکایت؛ از 
ظرفیت آگاهی بخشی و رسانه و مطالبه 

عمومی استفاده کنیم.
که  است  این  من  نظر  گفت:  خاندوزی 
آقای "سیاح" رئیس هیئت مقررات زدایی 
و تسهیل صدور مجوزهای کسب وکار، با 
ها،  رسانه  سایر  و  سیما  و  صدا  همکاری 
اطلاع رسانی از این امر را در دستور کار 
قرار دهند و مطمئنم اگر دو ماه کار رسانه 
ای خوب انجام شود، این رویه حتما تغییر 
خواهد کرد اما اگر نتیجه نداد، حتما باید 
از ابزار های قانونی دیگر استفاده کرد چرا 
اول،  درجه  در  را  مصوبه  این  حرمت  که 
باید خود دستگاه های اجرایی کشور نگاه 

دارند.
رشد مثبت اقتصادی در ۱۴ فصل متوالی/ 
دولت  در  شبانه  بخشنامه های  صدور 

سیزدهم حذف شد 
وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: از سال 
اقتصادی  رشد  تابستان ۱۴۰۲  تا   ۱۳۹۹
اساس  بر  که  می کنیم  تجربه  را  مثبت 
پیش بینی ها در حوزه صنعت، کشاورز و در 
مجموع اقتصاد تا پایان امسال روند مثبتی 

در رشد اقتصاد خواهیم داشت. 
سید  ایرنا،  اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
ششمین  و  بیست  در  خاندوزی  احسان 
برتر  دوره همایش رتبه بندی شرکت های 
ایران در مرکز همایش های صدا و سیما، 
اظهار داشت: امسال نیز مانند سال گذشته 
خواهیم  تجربه  را  مثبتی  اقتصادی  رشد 
رشد  فصل   ۱۶ در  اساس  این  بر  کرد. 

متوالی رشد اقتصادی خواهیم داشت.
اقتصاد  های  شاخص  مرور  با  افزود:  وی 
کلان در ۲ سال اخیر مشخص می شود 
که ما دشواری های خارجی و داخلی در ۶ 
سال اخیر را پشت سر گذاشتیم؛ دشواری 
خارجی بخش مهمی است که پا برجاست، 
اما با سیاست های رییس جمهور که در 
حوزه توسعه روابط و اقتصاد با کشورهای 
شاهد  است،  گرفته  صورت  همسایه 

گشایش های اقتصادی هستیم.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان اینکه 
و  تسهیل  کلیدواژه  با  اقتصاد  وزارت  در 
تامین بسیار سر و کار داریم، گفت: از دام 
رکود و رشد اقتصاد پایین خارج شده ایم 
برای  قرار گرفته ایم  بلندمدت  و در مسیر 

اینکه تولید ملی و درآمد سرانه ارتقا پیدا 
کند و راه بسیاری در پیش داریم.

خاندوزی اضافه کرد: تلاش ها و سیاست 
خورده  رقم  گذشته  سال  در ۲  که  هایی 
از رکود در  تولید و خروج  به رشد  منجر 
سرمایه گذاری داخلی و خارجی شده که 

قابل مقایسه با سال های گذشته نیست.
محیط  در سطح  تسهیل  به  اشاره  با  وی 
کسب و کار گفت: در درگاه ملی مجوزها 
تسهیل را ایجاد کردیم و امسال تداوم این 
را در  اقتصادی  فعالان  فعالیت  و  وضعیت 
پیش گرفته ایم. در گذشته قهر نظام اداری 
وجود  صادرکنندگان  و  تولیدکنندگان  با 
داشت که این موضوع رفع شد و با تمرکز 

بر تسهیل به دنبال رونق تولید هستیم.
مصوبه  امسال  ابتدای  گفت:  اقتصاد  وزیر 
باید  که  ایم  داشته  وزیران  هیات  در  ای 
به صورت شفاف مقررات در درگاه ملی به 
تولیدکنندگان و صادرکنندگان اعلام شود 
و دیگر دستورالعمل های یک شب نداشته 
باشیم. در همین راستا امسال بخش نامه 
و  داشت  کاهش  های کمرگی ۵۰ درصد 
می  ادامه  روند  این  نیز  آینده  سال  برای 

یابد.
خاندوزی با بیان اینکه، بازیگران اقتصادی 
توانسته اند از دام رکود خارج شوند که به 
خاطر ورود شرکت های دانش بنیان است، 
گفت: نیازمند همفکری بین بخش دولتی 
با بخش صنعتی و شرکت های برتر هستیم 
تا به کیفیت رشد اقتصادی دست یابیم و 
کالاها قابلیت رقابت پذیری در عرصه بین 

المللی باشد.
بزرگ  های  شرکت  برای  داد:  ادامه  وی 
است  مهم  مالی  و  انرژی  تامین  اقتصادی 
تا  هستیم  مشترک  تدابیر  نیازمند  که 
مورد  مصرف  مقابل  در  تولید  به  اولویت 

توجه قرار گیرد.
وزارت  در  اینکه  به  اشاره  با  اقتصاد  وزیر 
اقتصاد تلاش کرده ایم تامین مالی بانکی 
با کنترل نقدینگی فراهم کنیم، گفت:  را 
های  شرکت  برای  را  متفاوت  ابزارهای 
قرار  کار  دستور  در  معتبر  و  نام  خوش 
هزار  ماه سال گذشته ۲۱۰  در ۹  دادیم، 
دولتی  غیر  های  شرکت  تومان  میلیارد 
هزار  امسال ۲۵۰  که  بود  بازار سرمایه  از 
میلیارد تومان از ظرفیت تامین مالی بورس 
استفاده کرده اند که امسال امیدواریم به 

۵۰۰ هزار میلیاردتومان دست یابیم.
بازار  طریق  از  مالی  تامین  درصد   ۲۸

سرمایه انجام شد
 ۲۸ گذشته  سال  کرد:  بیان  خاندوزی 
درصد تامین مالی بانکی جدید برای بخش 
سرمایه  بازار  طریق  از  دولتی  غیر  های 

صورت گرفت.
وی با اشاره به اینکه دولت از حضور ایران 
در ۵۰۰ شرکت برتر دنیا حمایت می کند، 
گفت: از اینکه شرکت های بزرگ سرحلقه 
جذب سرمایه گذاری خارجی در کشورمان 
باشند حمایت ویژه ای خواهیم انجام داد 
می  بزرگ  های  شرکت  از  اینکه  ضمن 
خواهیم برای خوشه سازی و زنجیره های 

مرتبط صنعتی اقدام کنند.
باید  جمعی  روحیه  گفت:  اقتصاد  وزیر 
نیز  تا سایر صنایع  قرار گیرد  توجه  مورد 
به مرحله رقابت پذیری برسند. همچنین 
برای  ها  شرکت  داخلی  منابع  از  بایستی 
ضمن  شود  استفاده  ها  گذاری  سرمایه 
حمایت  اقتصادی  فعالان  از  دولت  اینکه 
می کند بر این اساس در تبصره ۲ لایحه 
سود  محل  از  مالیاتی  معافیت  بودجه 
انباشته را برای شرکت ها در نظر گرفته 
ایم که اولویت ما رشد اقتصادی هر چند 
ایجاد  نقصان  برای دولت  نظر درآمدی  از 
شود. در همایش معرفی شرکت های برتر 
از بین ۵۰۰ شرکت، ۱۰۰ شرکت برتر در 
با  و  معرفی  فروش، صادرات  تولید،  حوزه 
تقدیر  صمت  و  اقتصادی  وزرای  حضور 
شدند. همچنین از بین ۱۰۰ شرکت برتر، 
۱۰ شرکت پیشرو که در چهار سال متوالی 

روند رو به رشدی داشته اند تجلیل شدند.

خاندوزی: اقدام FATF موجب کاهش ریسک 
تجارت بین المللی ایران می شود
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سردار سلامی: قوی بودن هر جامعه ای 
وابسته به اقتدار علمی آن است

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: راز و رمز هر جامعه ای، 
قوی بودن است و قوی بودن در گرو اقتدار علمی است.

سردار سرلشکر حسین سلامی در دیدار روسای دانشگاه های برتر و 
معین کشور با رئیس جمهور که  در دانشگاه امام حسین)ع( برگزار شد، 
گفت: خداوند در قرآن به این موضوع اشاره دارد که  به جن و انس طی 
کردن اقطار آسمان ها و زمین را عنایت فرموده است . البته مشخص 
است که  پیمودن اقطار آسمان و زمین از طریق مکان هندسی ممکن 
نیست وحتی اگر با سرعت نور حرکت کنیم، میلیاردها سال نوری زمان 

لازم است تا فاصله بین دو سیاره طی شود.
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی افزود: اما این طی کردن به 
صورت طبیعی، اتصال ذهن به دنیاهای ناشناخته است. یعنی خداوند 
به نحوی ذهن انسان را خلق کرده است که حتی اگر جزء هندسی ذهن 
تواند تمام بزرگی و شکوه عالم  این ذهن کوچک می  باشد،  کوچک 

خلقت را درک کند.
سردار سلامی با اشاره به تجریه قوی ۴۵ ساله جمهوری اسلامی ایران 
ضعیف  کشورهای  از  نامی  عالم،  سیاسی  جغرافیای  در  کرد:  تصریح 
نیست و رمز بقا هر جامعه ای، قوی بودن است و قوی بودن هم در گرو 

اقتدار علمی یک جامعه است. 
و قوی در مجموع  با شخصیتی مرتفع  بخواهیم  اگر  تاکید کرد:  وی 
نظام بین الملل داشته باشیم، فقط از طریق علم امکان پذیر است. چرا 
که علم تراز شخصیت کشورها را رفعت می بخشد و غنای کشورها را 

توسعه می دهد و علم قدرت کشورها را درخشان می کند.
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی تاکید کرد: ما می خواهیم 
با علم به غنا، قدرت، شخصیت و منزلت برسیم و این تمدن جدید 

خواهد بود.
سردار سلامی با تاکید بر اینکه کشور ما باید مرکز تمدن نوین اسلامی 
شود، گفت: اساس این تمدن علم، فرهنگ، و هنر است و ما می خواهیم 
اساتید و مسئولان  توسعه دهیم و شما  با علم  را  فضیلت های خود 

دانشگاهی بیرق داران این تمدن هستید.
وی با بیان اینکه همه اجزاء سپاه در اختیار دانشگاه است، خاطرنشان 
کرد: هر جا که خواستید از دستاوردهای علمی و فناورانه سپاه برای 
رشد علمی جامعه جوان کشور استفاده کنید، ما خادم شما خواهیم بود. 
همچنین این دستور را می دهم که هر موسسه و دانشگاهی که بخواهد 
دانشجویان خود را به مراکز فناورانه سپاه معرفی کنند، ما برای رشد 

علم و فناوری همکاری خواهیم کرد.

رئیسی: هدف گذاری دولت ارتقای سطح 
روابط با ترکیه به ۳۰ میلیارد دلار است

 رئیس جمهور پیش از عزیمت به ترکیه گفت: هدفگذاری دولت برای 
ارتقای سطح روابط تجاری ایران و ترکیه به ۳۰ میلیارد دلار است.

پاویون  در  ترکیه  به  عزیمت  از  پیش  رئیسی  ابراهیم  سید  الله  آیت 
فرودگاه مهر آباد گفت: این سفر به دعوت آقای رجب طیب اردوغان 
رئیس جمهور ترکیه صورت می گیرد که به منظور تشکیل هیات عالی 
مشترک ایران و ترکیه و همچنین مذاکرات در روابط دو جانبه به ویژه 

در حوزه مسائل اقتصادی و تجاری عازم این کشور می شوم.
شریک  و  همسایه  مسلمان،  کشور  را  ترکیه  کشور  رئیسی  الله  آیت 
کرد:  بیان  و  عنوان  ایران  اسلامی  مهم جمهوری  اقتصادی  و  تجاری 
هدفگذاری ما ارتقای سطح روابط تجاری و اقتصادی کشورمان با ترکیه 
به ۳۰ میلیارد دلار است که با ظرفیت های موجود دو کشور این عدد 

قابل دستیابی است.
رئیس جمهور این را هم گفت که اسناد مهمی در این سفر به امضا می 
رسد که نشان از اراده دو کشور برای توسعه روابط تجاری و اقتصادی 

است.
از  افزود: همچنین  و  اشاره کرد  فلسطین  به مسئله  رئیسی  الله  آیت 
موضوعات مهمی که امروز همه مسلمانان و انسان های بیدار جهان را 
نگران کرده، مساله فلسطین است. ایران و ترکیه در حمایت از مردم 
فلسطین و مقاومت مردم مظلوم و مقتدر فلسطین موضع مشترکی 
دارند که بر این اساس تلاش هایی در راستای توقف بمباران ها انجام 
رژیم  از  غربی ها  و  آمریکایی ها  حمایت  دلیل  به  متاسفانه  اما  شده 
بی گناه  مردم  و  زنان، کودکان  صهیونیستی، همچنان شاهد شهادت 

فلسطین هستیم.
رئیس جمهور گفت: یقین داریم که در این راه پیروزی از آن مردم 
بود. قطع شریان های  اسرائیل خواهد  آینده رژیم  نابودی  و  فلسطین 
حیاتی رژیم صهیونیستی می تواند در توقف جنایات این رژیم موثر باشد 
و در راستای ارتقای سیاست همسایگی، سیاست ارتباط با کشورهای 

اسلامی، توسعه روابط با ترکیه را بسیار مناسب می بینیم.
و  دوجانبه  همکاری های  که  کرد  امیدواری  ابراز  رئیسی  الله  آیت 
سفر  این  انجام  با  مابین  فی  فرامنطقه ای  و  منطقه ای  همکاری های 
توسعه پیدا کند و آنچه در سفر قبل آقای اردوغان به ایران مورد بحث 

و گفت وگو قرار گرفت در این سفر تثبیت شود.

رییس سازمان امور مالیاتی :بار مالیات به سمت 

ثروتمندان و پرمصرف ها هدایت می شود

افزایش یک واحد درصد  مالیاتی گفت:  امور  اتفاق روز، رییس سازمان  به گزارش 
از  بلکه  نیست  مردم  جیب  از  بودجه ۱۴۰۳  لایحه  طبق  افزوده  ارزش  بر  مالیات 

ثروتمندان و پرمصرف ها گرفته خواهد شد.
در جلسه صحن علنی روز دوشنبه - دوم بهمن ماه - مجلس شورای اسلامی، ادامه 
بررسی گزارش کمیسیون تلفیق درباره بخش درآمدی لایحه بودجه ۱۴۰۳ در دستور 

کار قرار گرفت و بند )س( تبصره )۶( لایحه توسط نمایندگان بررسی شد.
در بند )س( تبصره )۶( عنوان شده که نرخ مالیات بر ارزش افزوده موضوع ماده )۷( 
قانون مالیات بر ارزش افزوده مصوب سال ۱۴۰۰ به میزان یک واحد درصد افزایش 
یابد و متناسب سازی حقوق بازنشستگان لشکری، کشوری و صندوق فولاد از محل 

منابع حاصل از این بند انجام می شود.  
در ابتدا محمدحسن آصفری پیشنهاد حذف این بند را مطرح کرد و گفت: افزایش 

یک واحد درصد مالیات بر ارزش افزوده در کشور سبب بروز تورم خواهد شد.
رییس سازمان امور مالیاتی به عنوان نماینده دولت در مخالفت با پیشنهاد حذف 
بند )س( گفت: اینکه دوستان می فرمایند دولت با مولدسازی و فروش زمین ها و 
املاکی که در اختیار دارد، هزینه های لازم برای بازنشستگان و حقوق بگیران و غیره 

را پرداخت کند، این رویکرد تورم زا است.
محمدهادی سبحانیان با بیان اینکه دولت باید منابع پایدار برای مصارف پایدار ایجاد 
کند، افزود: پیشنهاد افزایش یک واحد درصدی مالیات در راستای این است که بار 

مالیاتی به سمت ثروتمندان و کارخانه داران برود.
استفاده  مردم  عموم  امروز  که  کالاهایی  و  خدمات  از  بسیاری  کرد:  تصریح  وی 
می کنند، به موجب قانون ارزش افزوده معاف از مالیات است. به عنوان نمونه تمامی 
کود،  سم،  نشاء،  بذر،  آن،  خوراک  و  زده  دام  نشده،  فراوری  کشاورزی  محصولات 
مصارف کشاورزی، شیر، ماست، پنیر، نان، آرد، گوشت و فرآورده های گوشتی، برنج، 
حبوبات، سویا، پروتئین سویا، انواع روغن های خوراکی گیاهی و حیوانی، شیرخشک، 
خمیرکاغذ و کاغذ باطله، انواع چاپ کتاب تحریر، روزنامه و کتاب از جمله مواردی 

است که معاف از مالیات ارزش افزوده هستند.
سبحانیان ادامه داد: تمام خدمات درمانی، مسائل بهزیستی، توانبخشی از مالیات بر 
ارزش افزوده معاف است و باید مجلس و دولت در این باره تصمیم بگیرند که به سمت 

دریافت مالیات از ثروتمندان و پرمصرف ها حرکت کنند.
وی خاطرنشان کرد: سفره مردم را از مالیات معاف کردیم و باید به این معافیت ها 
اعتبار بخشی کنیم. چرا که مالیات ستانی فقط ابزار درآمدستانی نیست بلکه ابزار 

توزیع ثروت است.
رییس کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۳ مجلس در مخالفت با حذف این بند توضیح 
داد: در بودجه سال آینده همه نمایندگان اذعان دارند که فوق العاده شغل کارمندان 
و پاداش بازنشستگان و همسان سازی حقوق بازنشستگان پرداخت و انجام شود. چرا 
که ۲ میلیون و ۶۰۰ هزار بازنشسته در کشور وجود دارد و برای سال آینده باید از 
همین افزایش یک واحد درصد مالیات بر ارزش افزوده مطالبات خود را دریافت کنند.

حمیدرضا حاجی بابایی افزود: در این بند قرار نیست از مردم مالیات گرفته شود بلکه 
باید از پتروشیمی ها، کارخانه داران، بخش نفت، ثروتمندان و بخش فولاد این یک 
واحد درصد را دریافت کنیم و به بازنشسته پرداخت شود. اگر هم این افزایش محقق 
نشود، امکان پرداختی های درنظر گرفته به بازنشسته ها وجود ندارد.وی با بیان اینکه 
مجلس شورای اسلامی و دولت مالیات ها، درآمدها و هزینه ها را تعریف و شفاف بیان 
می کنند، گفت: اگر یک واحد مالیات بر ارزش افزوده اضافه نشود، پولی برای پرداخت 

مطالبات بازنشستگان و همسان سازی حقوق آنها وجود ندارد.

وزیر علوم : رشته های نوظهور مورد حمایت هستند

نوپدیدی  و  نوظهور  فناوری گفت: رشته های  و   وزیر علوم تحقیقات 
مانند هوش مصنوعی، علوم شناختی، اینترنت اشیاء، میکرو الکترونیک 
و کووانتوم مورد توجه ویژه این وزارتخانه قرار دارند و از آنها حمایت 

می شود.
محمدعلی زلفی گل  در حاشیه اجلاس روسای دانشگاه ها در دانشگاه 
فردوسی مشهد افزود: خوشبختانه بنیاد علم ایران تاسیس شده است 
و از سوی دیگر با حمایت معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
ایران  اسلامی  ریاست جمهوری سند ملی هوش مصنوعی جمهوری 
اتفاقات خوبی را شاهد  با اجرایی شدن آن  در حال تدوین است که 

خواهیم بود.
از هوش مصنوعی در خدمات  از سوی دیگر، استفاده  ادامه داد:  وی 
رسانی به ذینفعان و مردم کشور قابل بهره برداری است و با این نگاه 
وزارت علوم نیز در پنجره خدمات هوشمند دولت، از هوش مصنوعی 
در  جویی  همانند  و  علمی  اخلاق  رعایت  همچون  خدماتی  ارائه  در 

مستندات علمی بهره می برد.
وزیر علوم بیان کرد: در عرصه های مختلف گام های بزرگی توسط 
این وزارتخانه برداشته شده است؛ بر اساس برنامه ریزی صورت گرفته 
برای یک سال و نیم آینده، برنامه های مختلفی در دست اقدام است 
بازنگری در قوانین و مقرارت مدیریتی اعضای هیات  که ازجمله آن 
علمی، یاران علمی و موضوع آئین نامه جامع مدیریت و شرایط ارتقاء 
اعضای هیات علمی اکنون مراحل نهایی خود را در شورای عالی انقلاب 

فرهنگی طی می کند.
او ادامه داد: به محض تصویب و ابلاغ، آیین نامه ارتقاء اعضای هیات 
علمی که با رویکرد مورد نظر رهبر معظم انقلاب در حال تصویب است 
تا نیازهای جامعه و مرجعیت علمی مد نظر باشد، کشتی آموزش عالی 

با بهره وری بسیار به جلو خواهد رفت.
زلفی گل افزود: خوشبخاته همانگونه که رییس جمهور فرمود دانشگاه ها 
و پژوهشگاه ها باید اتاق فکر دولت قرار گیرند، یکی از برنامه هایی که 
در این اجلاس پیگیری می شود، هم اندیشی و اشتراک نظر و تبادل آرا 
میان روسای دانشگاه ها، پارک های علم و فناوری و پژوهشگاه ها است 

تا در این مسیر کمترین چالش را داشته باشیم.
وی اظهار کرد: از اقدامات دیگر همکاری معاونت فرهنگی وزارت علوم 
تحقیقات و فناوری با معاونت فناوری و نوآوری وزارت علوم است تا 
بر اساس برنامه ریزی صورت گرفته انجمن  های علمی دانشجویی به 
شرکت های دانش بنیان مستقر در پارک  های علم و فناوری متصل 
شوند؛ در آیین نامه های تصویب شده نگاهی به تحقیقات نیاز محور و 
فناوری برای تاسیس شرکت های دانش بنیان در مسیر رفع نیازهای 

جامعه وجود دارد.
وزیر علوم با اشاره به ایجاد سامانه نظام ایده ها و نیازها بیان کرد: در 
قانون مجلس شورای اسلامی و شورای عالی انقلاب فرهنگی مصوب 
شده است تا تمامی صنایع خصوصی و دولتی زیر مجموعه وزاتخانه  ها 
مکلف هستند نیازهای خود را در این سامانه ثبت کنند تا در معرض 
دید دانشجویان قرار گیرد؛ همچنین استادان دانشگاه نیز طرح های 
تحقیقاتی و عناوین پایان نامه  های دانشگاهی خود را باید در راستای 

نیازهای ثبت شده در این سامانه پیگیری کنند.
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وزیر ارتباطات: رکورد پرتاب ماهواره در 
ارتفاع جدید در دولت سیزدهم شکسته شد

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات از انجام موفقیت آمیز ماموریت ماهواره بر 
قائم ۱۰۰ خبر داد و گفت: دهمین پرتاب فضایی در دولت مردمی انجام و 

رکورد جدیدی در ارتفاع پرتاب ثبت شد.
 »عیسی زارع پور« وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با انتشار پستی در شبکه 
اجتماعی ایرانی نوشت: به فضل الهی، دهمین پرتاب فضایی در دولت مردمی 

انجام و رکورد جدیدی در ارتفاع پرتاب ثبت شد.
وی افزود: ساعتی پیش، ماهواره بر قائم۱۰۰ باموفقیت محموله خود را در مدار 

۷۵۰KM قرار داد.
وزیر ارتباطات تاکید کرد: قائم ۱۰۰ که قابلیت حمل تا صدکیلو را دارد، در 
 ۵۰KG سومین پرتاب آزمایشی خود، یک محموله تحقیقاتی با جرم تقریبی

را در مدار ۷۵۰KM دایروی قرار داد.
نیروی  توسط  که  است  جامد  سوخت  نوع  از   ۱۰۰ قائم  داد:  ادامه  زارع پور 

هوافضای سپاه پاسداران ساخته شده است.
 ۷۵۰ مدار  به  ایرانی  ماهواره برهای  که  است  بار  اولین  این  کرد:  اعلام  وی 

کیلومتری دست پیدا می کنند.
زارع پور تاکید کرد: خداقوت به همه تلاشگران صنعت فضایی کشور و تشکر از 
سردار حاجی زاده و همکاران مجاهد و دانشمندشان. الحمدلله صنعت فضایی 

با شتاب در مسیر پیشرفت است.
اعلام آمادگی ایران برای حضور شرکت های ایرانی در کوبا

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات بر آمادگی شرکت های ایرانی برای 
حضور در بازار کوبا و انتقال تجربیات و توانمندی های کشورمان در 
همچون  زمینه هایی  در  ویژه  به  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  حوزه 
توسعه زیرساخت های ارتباطی، توسعه دولت الکترونیک و ایجاد دیتا 

سنترهای بزرگ در این کشور تاکید کرد.
به گزارش ایرنا از وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، عیسی زارع پور، 
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات کشورمان با »کنزالس ویدال« معاون 

اول وزارت ارتباطات کوبا و هیات همراه دیدار و گفت و گو کرد.
زارع پور با تاکید بر اهمیت توسعه روابط با جمهوری کوبا به اشتراکات 
ایران و کوبا به ویژه قرار گرفتن دو کشور تحت تحریم های ظالمانه 
اشاره کرد و گفت: این تحریم ها برای کشورمان و شرکت های ایرانی 
فرصتی برای افزایش دانش بومی به ویژه در حوزه ارتباطات و فناوری 

اطلاعات بوده است.
وی با اشاره به توانمندی شرکت های ایرانی در بخش های مختلف 
فناوری  های  کرد شرکت  تاکید  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  حوزه 
ایرانی این آمادگی را دارند که در حوزه های مختلفی مانند توسعه 
اندازی سکوهای مختلف، اجرای پروژه  ارتباطی، راه  زیرساخت های 
فیبر نوری و همچنین کمک به جهش شبکه ارتباطی کوبا از نسل دوم 
و سوم به نسل چهارم و فراهم کردن زمینه ورود به نسل پنجم ارتباطی 

با دولت این کشور همکاری کنند.
یعنی  کشورمان  ارتباطی  پروژه  بزرگترین  تشریح  با  ارتباطات  وزیر 
توسعه شبکه ثابت ارتباطی مبتنی بر فیبر نوری، تاکید کرد: پروژه 
فیبر نوری منازل و کسب و کارها با هدف ایجاد ۲۰ میلیون پوشش 
از یکسال پیش با فعال کردن ۹ اپراتور درحالی در ایران کلید خورده 
است که این پروژه در کشورهایی با گسترده جغرافیایی ایران، حدود 
۱۰ سال به طول انجامیده است اما برنامه ریزی شده تا این پروژه ظرف 

حدود سه و نیم سال به سرانجام برسد.
زارع پور با اشاره به تجربیات کشورمان در زمینه دولت الکترونیک از 
طریق ایجاد پنجره ملی خدمات دولت هوشمند تصریح کرد: این تجربه 
برای توسعه دولت الکترونیک کوبا می تواند مفید باشد و در این زمینه 

دو کشور می توانند همکاری های مشترکی داشته باشند.
بیان  با  این دیدار  نیز در  ارتباطات کوبا  کنزالس ویدال، معاون وزیر 
اینکه برای هاوانا توسعه روابط راهبردی با جمهوری اسلامی ایران در 
همه زمینه ها حائز اهمیت است تاکید کرد که با توجه به تجربیات و 
توانمندی های تهران در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات، توسعه 
روابط دو کشور در این حوزه از اهمیت بیشتری برخوردار بوده و کشور 
حوزه  توسعه  برای  ایرانی  های  شرکت  منتظرحضور  مشتاقانه  کوبا 

ارتباطات و فناوری اطلاعات در این کشور است.
مختلف  های  زمینه  در  کشورمان  های  توانمندی  از  تقدیر  با  وی 
حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات علی رغم تحریم ها تاکید کرد که 
جمهوری اسلامی ایران در حوزه ای دارای تجربیات و توانمندی هایی 

است که اکنون در کوبا به اولویت اصلی تبدیل شده است.
وزیر ارتباطات کوبا با بیان اینکه بر اساس سند توسعه سال ۲۰۳۰ این 
کشور صنعت ارتباطات و فناوری اطلاعات جایگاه ویژه ای دارد، تاکید 
کرد که برای تمام زمینه های مورد اشاره به ویژه توسعه شبکه ارتباطی 
و دولت الکترونیک این آمادگی وجود دارد که دو کشور به سرعت وارد 

همکاری های مشترک شوند.
زارع پور: پرتاب دهمین ماهواره در دولت سیزدهم

ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: دهمین پرتاب ماهواره در   وزیر 
دولت سیزدهم انجام شد که معادل ۱۰ سال گذشته بوده است.

عیسی زارع پور در حاشیه جلسه هیات دولت و در جمع خبرنگاران 
با اشاره به اینکه پرتاب دهمین ماهواره  در دولت سیزدهم در حوزه 
فضایی اتفاق بزرگی بود که افتاد، بیان داشت: اولین پرتاب دی ماه 
۱۴۰۰ انجام شد و تا دی ماه ۱۴۰۲، در مجموع ۱۰ پرتاب داشتیم 
که معادل ۱۰ سال پیش از آن بوده است به این معنا که ۵ برابر مدت 
مشابه کار شده است. زارع پور با بیان اینکه پرتاب های دیگری هم 
خواهیم داشت، گفت: پرتاب ثمره کارهایی است که صنعت فضایی 
کشور روی زمین انجام می دهد تا وقتی که ماهواره و محموله فضایی 

به فضا پرتاب نشود نمی دانیم که چگونه کار می کند.
وی یادآورشد: اتفاقی که به تازگی افتاد این بود که برای اولین بار به 

مدار ۷۵۰ کیلومتری با موفقیت دست پیدا کردیم. 
ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: ماهواره برهای ما در کلاس  وزیر 
سبک و در مدار ۵۰۰ کیلومتری تا ۷۵۰ کیلومتری تثبیت شده است، 
اتفاقی که در همین دولت رقم خورد، البته این موفقیت ها بر پایه 
تلاش های ۱۵ سال گذشته است. زارع پور ادامه داد: اما چه در پرتاب 
های قبلی که ماهواره های متعددی در همین دوسال با موفقیت در 
مدار ۵۰۰ کیلومتری قرار دادیم و چه در توفیق اخیر که در  مدار 
کروی ۷۵۰ کیلومتری جاگذاری شد، از مزایای زیاد و طول عمر بیشتر 
ماهواره در این مدار است که دفعات کمتری عرض بیشتری را بدون 
این که دقت آن کم شود، تصویر برداری می کند که همه این ها برای 

اولین بار در دولت سیزدهم انجام شد.

آمارهای  به  دولت  سخنگوی   
در  هزینه ها  افزایش  نگران کننده 
تلفیق  کمیسیون  سوی  از  بودجه 
هزار   ۳۰۰ کرد:  تاکید  و  اشاره 
در  هزینه ها  افزایش  تومان  میلیارد 
بودجه و حتی تا دو برابر این رقم هم 

تخمین زده شده است.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، 
سخنگوی  جهرمی  بهادری  علی 
نشست  هشتمین  و  چهل  در  دولت 
شهادت  تسلیت  ضمن  خود  خبری 
رژیم  دست  به  ایرانی  مستشاران 
را  اقدامات  این  صهیونیستی 
نشان  و  رژیم  این  استیصال  نتیجه 
رژیم  و  داعش  بودن  یکی  دهنده 

صهیونیستی دانست.
حمله  همچنین  جهرمی  بهادری 
آمریکا، رژیم صهیونیستی و انگلیس 
از  کرد:  بیان  و  محکوم  را  یمن  به 
انتظار  اسلامی  و  عربی  کشورهای 
این  به  مناسبی  واکنش  که  داریم 

موضوع نشان دهند.
فرا  همچنین  دولت  سخنگوی 
امیرالمومنین  میلاد  سالروز  رسیدن 
به  اشاره  با  و  گفت  تبریک  را  )ع( 
استقبال  و  اعتکاف  مراسم  برپایی 
هزار   ۱۶ از  بیش  کرد:  عنوان  مردم 
دانشجوی  هزار  و ۲۰  آقا  دانشجوی 
مراسم  این  در  شرکت  برای  خانم 
می دهد  نشان  که  کرده اند  نام  ثبت 
استقبال مردمی خوبی از این مراسم 

صورت گرفته است.
افزایش ۴۰ درصدی مبادلات تجاری 

ایران و ترکیه
جمهور  رئیس  سفر  به  اشاره  با  وی 
استمرار  در  کرد:  اظهار  ترکیه  به 
سفر  کشور،  همسایگی  دیپلماسی 
انجام  ترکیه  به  فردا  جمهور  رئیس 
اقتصاد،  حوزه های  در  و  شد  خواهد 
اسناد مهمی  تجارت  و  نقل  و  حمل 
 ۲ طول  در  رسید.  خواهد  امضا  به 
مبادلات  میزان  دولت،  فعالیت  سال 
 ۴۰ به  قریب  ترکیه  و  ایران  تجاری 
ظرفیت های  و  یافته  افزایش  درصد 
تجاری دو کشور فراتر از انتظار رشد 
داشته است. علاوه بر دیدار سران دو 
کشور هشتمین اجلاس تجاری میان 

دو کشور نیز برگزار می شود.
نظارت   و  میدانی  نظارت  دوگانه 

ستادی در جهت پیشبرد اهداف
نظارت  به  اشاره  با  جهرمی  بهادری 
تاکید  جمهور  رئیس  ستادی  های 
شانزدهمین  برگزاری  شاهد  کرد: 
در  جمهور  رئیس  ستادی  نظارت 
وزارت ورزش و جوانان بودیم؛ دولت 
با دوگانه نظارت میدانی و سفرهای 
در  ستادی  نظارت های  و  استانی 
جهت پیشبرد برنامه ها و اهداف خود 

حرکت خواهد کرد.
۱۰ پرتاب موفق در دو سال فعالیت 

دولت سیزدهم
سخنگوی دولت با بیان اینکه شنبه 
گذشته دهمین پرتاب فضایی موفق 
در دولت سیزدهم رقم خورد، گفت: 
پرتاب   ۱۰ گذشته  سال   ۱۰ در 
فضایی انجام شد و در طول دو سال 
فعالیت دولت نیز ۱۰ پرتاب داشتیم 
و جمهوری اسلامی ایران موفق شد 
کیلومتر   ۷۵۰ مدار  به  پرتاب  در 
پرتاب های  کند.  کسب  موفقیت  نیز 
داشت  خواهیم  نیز  دیگری  موفق 
در  ملموسی  آثار  و  دستاوردها  که 
حوزه هواشناسی، تخمین کشت های 
موجود  آبهای  تخمین  سرزمینی، 

سطحی و حوزه های متعدد جمعیتی 
و همچنین حوادث طبیعی همچون 
عینی  مدیریت  شاهد  زلزله  و  سیل 

خواهد داشت.
آمار نگران کننده  از افزایش هزینه ها 

در بودجه ۱۴۰۳
سوال  به  پاسخ  در  جهرمی  بهادری 
متعدد  تغییرات  پیرامون  ایرنا 
بودجه  لایحه  در  تلفیق  کمیسیون 
خود  تلاش  تمام  دولت  کرد:  مطرح 
و  جاری  های  هزینه  کنترل  در  را 
دادن  سوق  و  واقعی  منابع  افزایش 
مولد  های  گذرای  سرمایه  به  منابع 
بکار گرفت تا یک بودجه غیر تورم زا 
با فراهم کردن امکان رشد اقتصادی 
به سمتی حرکت  بتواند  ارائه کند و 
کند تا جلوی هر گونه افزایش هزینه 
را  منابع   بینی  پیش  بدون  جاری 

بگیرد و مانع خلق تورم شود. 
نگران  آمارهای  به  دولت  سخنگوی 
کننده پیرامون افزایش هزینه ها در 
بودجه اشاره کرد و تاکید کرد: آنچه 
تومان  میلیارد  هزار   ۳۰۰ شنیدیم 
صورت  بودجه  در  ها  هزینه  افزایش 
گرفته و حتی تا دو برابر این رقم هم 
و  اما تلاش  است.  زده شده  تخمین 
مساعدت  و همکاری دولت و مجلس 
در جهت کنترل و مهار عوامل خلق 
اولویت  مهمترین  این  و  است  تورم 
مردم است و انتظار می رود همکاری 
و  دولت  و  مجلس  بین  متقابلی 
منابع  بینی  پیش  در  ها  کمیسیون 
واقعی  منابع  در سقف  هدفگذاری  و 
صورت بگیرید. باید از تجارب گذشته 
هزینه  افزایش  که  چرا  گرفت  درس 
ها بدون پیش بینی منابع چیزی جز  

اثر خلق تورم ندارد.
به  اخیر  ماه های  در  از ۲۸۰ شرکت 
حوزه  در  بنیان  دانش  شرکت   ۵۰۰

کشاورزی رسیده ایم
بهادری جهرمی درباره اقدامات دولت 
فناوری  و  علم  بکارگیری  حوزه  در 
گفت:  کشاورزی،  حوزه  در  نوین 
توسعه  برنامه  کشاورزی  حوزه  در 
ماشینی سازی با اتکا به فعالیت های 
دانش بنیان کشور در دولت و در سند 
در  تصمیمات  سایر  در  هم  و  تحول 
شاهد  است.  داشته  قرار  کار  دستور 
رشد ۳۱ درصدی تامین ماشین آلات 

کشاورزی بودیم.
رشد ۴ برابری پهپادهای کشاورزی

اینکه  بیان  با  دولت  سخنگوی 
پهپادهای  تعداد  برابری   ۴ افزایش 
را  برداری  بهره  حال  در  کشاورزی 
شاهد  سیزدهم  دولت  فعالیت  طی 
بار دهکده  اولین  برای  بودیم، گفت: 
فناوری و نوآوری کشاورزی و منابع 
ایجاد  که  شد  بینی  پیش  طبیعی 
و  فناوری  در حوزه  دهکده  شود.۱۰ 
طبیعی  منابع  و  کشاورزی  نوآوری 
شده  موجب  اقدام  این  و  شد  ایجاد 
که ۷۸ درصد در حوزه شرکت های 
دانش بنیان کشاورزی افزایش داشته 
ماه های  در  شرکت   ۲۸۰ از  باشیم. 
بنیان  دانش  شرکت   ۵۰۰ به  اخیر 
در حوزه کشاورزی رسیده ایم. تعداد 
بتواند  که  کشاورزی  هنرستان های 
تولید  را  مناسب  التحصیلان  فارغ 
کند از ۱۶ هنرستان به ۴۲ هنرستان 

رسیده است.
دبیر هیات دولت با اشاره به اقدامات 
عدالت  توسعه  راستای  در  دولت 
کرد:  تاکید  کشور،  در  آموزشی 
همچنین  و  هفتم  لایحه  در  دولت 

برای  را  احکامی  سالانه  بودجه های 
نوسازی مدارس از یک سو و توسعه 
دیگر  سوی  از  آموزشی  عدالت 

پیش بینی کرده است.
دولت  فعالیت  طول  در  افزود:  وی 
در  دانش آموزی  سرانه   سیزدهم، 
شده  برابر  سه  عشایر  و  روستاهها 
فقط  درس  کلاس  هزار   ۱۲۶ است. 
در حوزه روستایی و عشایری تجهیز 
شده است. همچنین مدارس سنگی 
و کانکسی با بیش از ۱۰ دانش آموز 
شدند  ساماندهی  گذشته  سال  طی 
نداشته  مدارسی  چنین  دیگر  که 

باشیم.
اینکه،  به  اشاره  با  دولت  سخنگوی 
قالب  در  درس  کلاس  هزار   ۲۱۱
سال  دو  در  مدرسه  باب   ۳۹۵۰
گذشته به بهره برداری رسیده است، 
در  هم  دولت  جهت گیری  گفت: 
از  حمایت  عمل،  در  هم  و  مصوبات 
بهسازی و نوسازی مدارس و عدالت 
آموزشی به صورت پایاپای بوده است.

اقدامات  درباره  دولت  سخنگوی 
دولت در حوزه مسکن اعلام کرد که 
در سال گذشته گزارش بانک مرکزی 
و مرکز آمار ایران هر دو موید مهارت 
تورم در حوزه خرید و فروش مسکن 
در  تورم  نرخ  کاهش  شاهد  هستند. 
بودیم  مسکن  فروش  و  خرید  حوزه 
که انشالله آثار آن را در حوزه اجاره 
مسکن در سال آینده شاهد خواهیم 

بود.
ارزش  حوزه  در  افزود:  جهرمی 
افزوده، شاهد رشد ۳ درصدی در ۶ 
ماهه نخست امسال بودیم. در حوزه 
سرمایه گذاری در حوزه ساخت و ساز 
هشت  رشد  شهری  ساختمان های 
درصدی در ۶ ماهه اول امسال نسبت 
به ۶ ماهه اول سال گذشته داشتیم.

این  که  کرد  تاکید  دولت  سخنگوی 
بر  نظارتی  اقدامات  با  دستاوردها 
منظور  به  املاک  مشاوران  فعالیت 
سامانه  ایجاد  تخلفات،  از  جلوگیری 
بین موجر و  اجاره  قراردادهای  ثبت 
مستاجر به صورت مستقیم، اقدامات 
به  مالی  منابع  تزریق  برای  حمایتی 
ودیعه  وام  افزایش  مسکن،  حوزه 
افزایش وام ساخت و ساز و  مسکن، 
همچنین هدفگذاری واگذاری زمین 
معادل  مسکن  ساخت  متقاضیان  به 
شده  میسر  مسکن،  واحد   ۱۰۰۰

است.
و  تورم  مهار  برای  دولت  اهتمام 

افزایش دستمزدها
اختلاف  درباره  جهرمی  بهادری 
دولت و مجلس بر سر افزایش حقوق 
حمایت  کرد:  نشان  کارکنان،خاطر 
واقعی از حفظ قدرت خرید مردم این 
است که هم تورم را مهار کنیم و هم 

افزایش دستمزدها را شاهد باشیم.
وی افزود: دولت درنظر دارد، افزایش 
حقوق  افزایش  بر  تاکید  با  حقوق 
پایین تری  حقوق  که  باشد  افرادی 
مثال  عنوان  به  می کنند.  دریافت 
حقوق  تومان  میلیون   ۱۰ که  کسی 
دریافت می کند افزایش ۳۰ درصدی 
که  است  حالی  در  این  باشد  داشته 
حقوق  تومان  میلیون   ۵۰ که  کسی 
مثال  عنوان  به  معادل  باید  می گیرد 

۱۰ درصدی را داشته باشد.
گلایه  کرد:  تاکید  دولت  سخنگوی 
در  عدالت  نبود  مردم  عمومی 
نیز  دولت  نگاه  و  پرداخت هاست 
پلکانی  افزایش  و  پرداخت  عدالت 

حقوق کارکنان است.
خنثی سازی تحریم ها با جدیت دنبال 

می شود
لغو  راهبرد  درباره  جهرمی  بهادری 
دولت،  در  تحریم ها  خنثی سازی  و 
کسب  خارجی  تجارت  در  گفت: 
حجم  دلار  میلیارد   ۱۱۲ رکورد 
را   ۱۴۰۱ سال  در  نفتی  تجارت 
مذاکره  پابه پای  دولت  بودیم.  شاخد 
مسیر خنثی سازی  تحریم  رفع  برای 
است؛  برده  پیش  نیز  را  تحریم ها 
عضویت در اجلاس ها و مجموعه هایی 
همچون بریکس و شانگهای، تقویت 
روابط  توسه  و  دیپلماسی همسایگی 
اقتصادی  روابط  توسعه  بر  تمرکز  با 
از جمله اقدامات دولت بوده است و 
این  اقدامات دولت در  نشان داد که 

حوزه نیز صحیح بوده است.
خنثی سازی  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
می شود  دنبال  جدیت  با  تحریم ها 
مورا  با  باقری  آقای  اخیرا  گفت: 
رفع  مذاکرات  راستای  در  ژنو  در 
و  داشته  رایزنی  و  دیدار  تحریم ها 
این گفت وگوها و مذاکرات و رفت و 

آمدها استمرار دارد.
و  جوان  مدیر   ۲۰۰ بکارگیری 
شایسته در بخش های مختلف دولت

سوالی  به  درپاسخ  جهرمی  بهادری 
درباره آمار مدیران ناکارآمد در دولت 
اعلام  که  همانطور  گفت:  سیردهم 
شد بیش از ۶۰ مدیر ناکارآمد برکنار 
شدند و  این اقدام بر اساس ارزیابی 
های انجام شده از درون و بیرون قوه 

مجریه بوده است.
وی ادامه داد: به عنوان نمونه در یکی 
از سفرهای استانی رئیس جمهور ۱۲ 
جمهور  رئیس  شدند.  جابجا  مدیر 
همواره تاکید دارند ضمن احترام به 
همه کارگزاران هدف از این سازو کار 

خدمت رسانی به مردم است.
سخنگوی دولت این را هم گفت که 
بیش از ۲۰۰ مدیر جوان و شایسته 
در  دولت  مختلف  های  بخش  در 
بکار  محلی  و  ملی  و  کلان  سطح 

گرفته شدند.
و  بود  ضعیف  ایرباس  با  قرارداد 

ضمانت اجرایی نداشت
اتفاق  عملا  گفت:  دولت  سخنگوی 
که  اتفاقی  همان  نیفتاده  جدیدی 
در سال ۹۷ رخ داد و خرید هواپیما 
است. شده  بازگویی  دوباره  شد  لغو 

تامین  و  گذاری  سرمایه  هم  دولت 
ناوگان  نوسازی  حوزه  در  نقدینگی 
است  داشته  هوایی  نقل  و  حمل 
تولید  برای  گذاری  سرمایه  هم  و 
هواپیماهای داخلی و توسعه فناوری 
آن در کشور.دولت همچنین افزایش 
تاب آوری این حوزه و نهضت تعمیر 

قطعات را پیگیری کرده است.
وی با بیان اینکه در دولت سیزدهم 
۶۰ فروند هواپیما و بالگرد به حمل 
و نقل هوایی اضافه شده است، بیان 
هوایی  ناوگان  متوسط  عمر  کرد: 
دو   ،۱۴۰۰ سال  نسبت  به  کشور 
است.اردیبهشت  یافته  کاهش  سال 
بلیط  نرخ  افزایش   ۱۴۰۲ سال  ماه 

هواپیما اعمال شده است.
ظرفیت  درصدی   ۳۰ افزایش 
دولت  در  کشاورزی  سردخانه های 

سیزدهم
اقدامات  تشریح  در  جهرمی  بهادری 
کشاورزی،  حوزه  از  دولت  حمایتی 
صنایع  در  سرمایه گذاری  گفت: 
فناوری های  ارتقای  تبدیلی، 
خرید  برای  برنامه ریزی  و  کشاورزی 
تضمینی با نرخ های عادلانه از جمله 
اقدامات دولت در این حوزه است؛ به 
عنوان مثال در حوزه خرید تضمینی 
است،  راهبردی  کالایی  که  گندم 
سال ۱۳۹۹ نرخ خرید تضمینی ۱۷ 
هزار و ۵۰۰ تومان مصوب شد، بدین 
خرید  نرخ  سال  چهار  طی  که  معنا 

گندم چهار برابر شده است.
افزایش  به  اشاره  با  دولت  سخنگوی 
کشاورزی  سردخانه های  ظرفیت 
 ۶ حدود  به  تن  میلیون   ۴ حدود  از 
دولت  فعالیت  طول  در  تن  میلیون 
با  دیگر  سوی  از  افزود:  سیزدهم، 
الگوی  اصلاح  جمله  از  اقداماتی 
از  صحیح  استفاده  آموزش  کشت، 
سموم به کشاورزان و سرمایه گذاری 
فسفات،  همچون  سموم  تولید  در 

اقدامات خوبی انجام شده است.

 آمار نگران کننده  افزایش هزینه ها 
در بودجه ۱۴۰۳

گزارش

در بازدید سرزده از ایرانخودرو؛
وزیر صمت: خودروسازان باید خودروهایی 

شایسته مردم تولید کنند

 وزیر صمت در بازدید سرزده از ایران خودرو گفت: خودروسازان باید 
خودروهایی شایسته مردم ایران را تولید کنند و این اصل بنیادین از 

اهمیت بالایی در سیاست های کلان وزارت صمت برخوردار است.
بازدید  این  در  ابادی  علی  عباس  وزارت صمت،  از  ایرنا  گزارش  به 
سرزده افزود:  اهداف راهبردی که برای تحول در صنعت خودرو دنبال 
می کنیم، نیازمند گفت  وگو با صنعتگران و خودروسازان است که در 
این مسیر اقدام به برگزاری نشست با مدیران ایران خودرو برای مرور 

راهبردهای توسعه صنعت خودرو کردیم.
وی گفت: وزارت صمت پیگیری های مستمر و مجدانه ای برای رفع 
موانع تولید در صنعت خودرو طی هشت ماه گذشته داشته است تا 

خودروسازان بتوانند برنامه های تعهد شده خود را محقق کنند.
وزیر صمت در این بازدید میدانی، آخرین وضعیت تحویل خودروهای 
تولیدی این شرکت به خریداران را پیگیری و فرایند بارگیری و ارسال 

خودرو را بررسی کرد.
عرضه خودروهای وارداتی تا پایان امسال تکمیل می شود

و  داخلی  خودروهای  تولید  رشد  از  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
مونتاژی در سال جاری خبر داد و گفت: عرضه خودروهای وارداتی تا 

پایان امسال ادامه دارد و تعهدات محقق می شود.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، عباس علی آبادی در حاشیه بیست 
و ششمین دوره همایش رتبه بندی شرکت های برتر ایران در جمع 
خبرنگاران، اظهار داشت: بازار خودرو روبه بهبود است، اما عده ای در 
این بازار به دنبال منافع خود و سودهای کلان هستند و از این فضا 

سوءاستفاده می کنند.
زیرا  کنند  باید حوصله  مردم  افزود:  تجارت  و  معدن  وزیر صنعت، 

وضعیت خوبی خواهیم داشت.
وی با بیان اینکه تولید خودروهای داخلی افزایش خواهیم داد، گفت: 

تولید خودروهای مونتاژی افزایش یافته است.
علی آبادی گفت: عرضه آزاد در خودروهای وارداتی داریم و تا پایان 
سال تعهدات انجام خواهد شد و از سوی دیگر واردات خودرو نیز 

ادامه دارد.
وزیر صمت ابراز داشت: خودروهای برقی و وارداتی عرضه خواهد شد 

و مردم می توانند انتخاب کنند.
وی در خصوص اختصاص خودرو به جانبازان کفت: این موضوع در 
کارگروه وزارت صمت مطرح و با نظر مثبت تایید شد؛ منتظریم در 
دولت مصوب شود؛ ضمن اینکه برای سال آینده در برنامه آمده است.

برای توسعه کسب و کارها  نوین صنعتی  فناوری های  مرکز رصد 
تاسیس شود

 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: مرکز دیده بانی با هدف سنجش 
استعدادها در هر منطقه و رصد فناوری های نوین صنعتی در راستای 

توسعه کسب و کارها تاسیس شود.
رتبه بندی  همایش  دوره  ششمین  و  بیست  در  علی آبادی  عباس 
اظهار  سیما  و  صدا  همایش های  مرکز  در  ایران  برتر  شرکت های 
برای  )ایدرو(  ایران  صنایع  نوسازی  و  گسترش  سازمان  داشت: 
تاسیس این مرکز، همه امکانات وزارت صمت صنایع را بسیج کند.

اقدامات  قالب  در  بیشتر  ما  صنعتی  توسعه  افزود:  صمت  وزیر 
فرصت طلبانه اتفاق افتاده است به همین جهت معمولاً شاهد ورود 

فناوری هایی هستیم که عمرشان تمام شده است.
نیمه تعطیل  شرکت های  همه  که  ندارم  اعتقاد  کرد:  تاکید  وی 
و  شده  تمام  فنّاوری ها  از  یک سری  عمر  چراکه  شود؛  احیا  باید 
زیرساخت های آن نیست؛ ضمن اینکه هزینه های حمل بیشتر از 
هزینه های تولید است. از این رو در ایدرو رصد فناوری ها را باید مورد 

توجه قرار گیرد و صلاحیت سنجی فناوری ها صورت گیرد.
علی آبادی با بیان اینکه در همه جای دنیا فساد وجود دارد، گفت: 
باید مرام نامه برای مدیران پاکدست و جسور توسط تمانی سازمان ها 
کل  بازرسی  سازمان  همکاری  با  صمت  وزارت  ذی ربط  مراجع  و 
کشور تدوین شود و از ظرفیت مدیران پاکدست در حوزه صنعت و 

تولید بهره برد.
وزیر صمت با بیان اینکه باید جدی تر به توسعه کشور مبتنی بر 
صنعت فکر کنیم، تاکید کرد: باید به سمت صنعتی شدن صنایع 
حرکت کرد؛ اکنون آب گران قیمت را به صنایع کشور می دهیم و یا 

از پساب به صنایع اختصاص می دهیم.
وی بیان کرد: استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان مهمی 

است که در حوزه صنعتی باید مورد توجه قرار گیرد.
علی آبادی با اشاره به اینکه جهت دهی رشد صنعتی پایدار بر اساس 
صادرات محور است، گفت: نیاز است شرکت های بزرگ در عرصه 

بین المللی حضور پیدا کرده و به رقابت بپردازند.
مسایل  مهم ترین  از  یکی  سرمایه  تشکیل  داد:  ادامه  صمت  وزیر 
کشور  سرمایه  بزرگ ترین  انسانی  منبع  همچنین  شرکت هاست، 

است که بانوان نصف جمعیت کشور هستند.
وی با اشاره به اینکه رتبه بندی شرکت های برتر برای شفاف سازی 
فضای کسب و کار و میزان اثرگذاری مهم است، گفت: امسال در 
داشتند؛  بنیان حضور  دانش  رتبه بندی ۵۰۰ شرکت، ۶۱ شرکت 

همچنین در ۱۰۰ شرکت برتر، پنج شرکت دانش بنیان است.
علی آبادی خاطرنشان کرد: شرکت های دانش بنیان در حوزه های 
فناوری های اطلاعات و ارتباطات، فناوری های شیمیایی، ماشین آلات 
برقی سازی، داروسازی و تجاری سازی حایز  و تجهیزات پیشرفته، 
سال  مشابه  مدت  به  نسبت  آمار  این  که  شدند  خوبی  رتبه های 

گذشته رشد خوبی داشته است.
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اجتماعی
خبر

مخبر: راهبرد جدی دولت سیزدهم توسعه 

روابط با کشورهای آفریقایی است

معاون اول رئیس جمهور گفت: راهبرد جدی دولت آیت الله 
رئیسی توسعه روابط در همه ابعاد سیاسی، اقتصادی و فرهنگی 

با کشور های آفریقایی است.
این  در  مخبر   ایرنا، محمد  دولت  گزارش خبرنگار حوزه  به 
نشست خبری با بیان اینکه امیدوارم این سفر دستاوردهای 
خوبی در زمینه ارتقاء مناسبات دو کشور به خصوص روابط 
اقتصادی و تجاری فیمابین داشته باشد، تاکید کرد: توسعه و 
تعمیق مناسبات با آفریقا در همه ابعاد از جمله کشور دوست 
و برادر نیجر از راهبردهای جدی دولت آیت الله رئیسی است.

دولت  و  مردم  موفقیت  تبریک  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
نیجر برای استقرار دولت مستقل در این کشور، افزود: دولت 
جمهوری اسلامی ایران تحولات کشور دوست و برادر نیجر را 
با دقت دنبال کرده است. آنها به طور قطع در برابر توطئه های 
دشمنان موفق خواهند شد. نظام سلطه همواره تحریم های 
ظالمانه خود را علیه کشورها بدلیل استقلال آنها اعمال می 
کند و جمهوری اسلامی ایران ضمن محکومیت این تحریم ها 
آمادگی دارد تجارب خود را در این زمینه در اختیار کشورهای 

دوست و برادر قرار دهد.
مخبر با ابراز خرسندی از مقدمات بازگشایی سفارت جمهوری 
نیجر در تهران تصریح کرد: قطعاً این امر به روند رو به رشد 
روابط کمک خواهد کرد. دو کشور تاکنون دو جلسه کمیسیون 
مشترک در تهران برگزار کرده اند و دولت ایران تاکید دارد که 
مقدمات برگزاری جلسات بعدی نیز به سرعت فراهم گردد تا 

به فعال سازی همکاری های جامع دو کشور منجر شود.
و  فنی  خدمات  صدور  داد:  ادامه  جمهور  رئیس  اول  معاون 
مهندسی بویژه در حوزه انرژی، فرصتهای اقتصادی قابل توجه 
نیروگاه  برق،  حوزه  زیرساختی  های  همکاری  توسعه  برای 
های حرارتی، صادرات خودرو، آموزش فنی و حرفه ای، حل 
مشکلات بانکی از قبیل صرافی ها و کارگزاری ها، بهداشت 
و درمان، صنعت، کشاورزی و راه اندازی سازوکار تهاتر برای 
تسهیل روابط اقتصادی فی مابین از جمله تفاهمات و توافقات 
صورت گرفته در سفر نخست وزیر نیجر به جمهوری اسلامی 

ایران است.
معاون اول رئیس جمهور حل مسائل بانکی و حمل و نقل بویژه 
توسعه همکاری های  بسترهای  از مهمترین  را  حوزه هوایی 
بخش خصوصی دو کشور برشمرد و گفت: شرکت های دانش 
بنیان ایرانی جز مزیت های ایران است که با تولید تجهیزات 
پیشرفته و دستاوردهای خوب علمی از ظرفیت ها و توان بالایی 
برای رفع نیازهای کشور نیجر برخوردارند و می توانند بصورت 
در  دوست  کشورهای  اختیار  در  را  ها  ظرفیت  این  گسترده 

آفریقا از جمله نیجر قرار دهند.
معاون اول رئیس جمهور همچنین ضمن محکومیت جنایات 
رژیم صهیونیستی علیه مردم فلسطین در غزه و کشتار هزاران 
زن و کودک بی گناه ادامه داد: با ریشه کن شدن این غده 

سرطانی در منطقه آرامش به مردم غزه بازخواهد گشت.
علی لامین زین نخست وزیر نیجر نیز در این نشست خبری 
با تاکید براینکه باید تفاهم نامه های امضا شده در این سفر 
در کوتاهترین زمان ممکن به قرارداد های دو کشور تبدیل 
دولت  از  نیجر  جمهور  رئیس  و  دولت  کرد:  تصریح  شوند، 
جمهوری اسلامی ایران برای انجام مقدمات این سفر و تسهیل 

و گسترش روابط دو کشور قدردانی می کند.
وی گفت: در این سفر رایزنی ها و نشست های بسیار خوبی 
در راستای تعمیق روابط برگزار شد و باید جمهوری اسلامی 
ایران و جمهوری نیجر دست در دست یکدیگر برای پیشبرد 
اهداف و توسعه مناسبات و ارتقا روابط رو به جلو حرکت کنند 
که قطعا برگزاری کمیسیون های مشترک همکاری می تواند 

به این هدف کمک کند.
همچنین در این مراسم با هدف توسعه بیش از پیش روابط 
تهران- نیامی، مسئولین عالی ذیربط ۲ سند همکاری را در 
امضا  نیجر  وزیر  نخست  و  جمهور  رئیس  اول  معاون  حضور 

کردند.
سند همکاری های جامع اقتصادی و سیاسی جمهوری اسلامی 
ایران و جمهوری نیجر بین وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
و وزیر امور خارجه نیجر و همچنین یادداشت تفاهم همکاری 
های بهداشتی بین وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
جمهوری اسلامی ایران و وزارت بهداشت عمومی، جمعیت و 

امور اجتماعی جمهوری نیجر امضا شد.
مخبر: دستاوردهای غرورآمیز پزشکی کشور/ بخش درمان از 

مولفه های اقتدار است
معاون اول رییس جمهور از بخش بهداشت و درمان به عنوان 
یکی از مولفه های اقتدار کشور یاد کرد و گفت: بخش بهداشت 
و درمان یکی از قله های رفیع و پرافتخار نظام اسلامی است 

که با جان فشانی و ایثار حاصل شده است.
نهمین جشنواره تحقیقات و  محمد مخبر ظهر در بیست و 
فناوری علوم پزشکی رازی در مرکز همایش های بین المللی 
از  بسیاری  با  مقدس  دفاع  دوران  در  زمانی  گفت:  رازی، 
بودیم  کمبودهای بخش پزشکی و بهداشت و درمان مواجه 
اما امروز به لطف ایثار و جان فشانی فرزندان این آب و خاک،   
به نقطه بسیار خوبی رسیده ایم به نحوی که در ملاقات ها و 
دیدار با مقامات خارجی، یکی از درخواست های آنها همکاری 
با ایران در حوزه بهداشت و درمان و استفاده از دستاوردها و 

توانمندی های کشورمان در این بخش است.
معاون اول رییس جمهور با اشاره به سفر اخیر خود به اوگاندا 
تصریح  غیرمتعهدها،  جنبش  سران  اجلاس  در  حضور  برای 
این  در حاشیه  که  برخی کشورها  مقامات  با  دیدار  در  کرد: 
اجلاس انجام شد، درخواست آنها برای استفاده و بهره مندی 
توانمندی ها و دستاوردهای بهداشتی و درمانی کشورمان  از 

باعث شد احساس غرور و سربلندی کنم.
دلسوز  و  متدین  متخصصان  و  پزشکان  داد:  ادامه  مخبر 
کشورمان که تقویت شده انقلاب و نظام اسلامی هستند در 
زمان همه گیری کرونا هم به عنوان لشکر مخلص الهی وارد 
آنها روند مرگ و میر در  ایثار و فداکاری  با  و  صحنه شدند 
کشور کاهش پیدا کرد و امروز هم جزو کشورهایی هستیم که 
در زمینه مقابله با کرونا وضعیت مناسب تری داریم و این مدال 
افتخاری بر سینه تاریخ جمهوری اسلامی ایران است که توسط 
متخصصین، پزشکان و کادر درمانی دلسوز حاصل شده است.

و  ایستایی  نقطه  تکنولوژی  و  علم  در  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
توقف وجود ندارد خاطر نشان کرد: نباید به دستاوردها و نتایج 
حاصل شده بسنده کنیم چرا که علم و تکنولوژی موضوعی 
پویا و مستمر است و باید با اتکا به تحقیقات و پژوهش مستمر 
با مسائل روز عمل  باشیم و متناسب  به روز  بتوانیم همواره 

کنیم.

آموزان  دانش  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر   
ارزشیابی معلمان  از عوامل  آینده یکی  از سال 
معلم  ارزشیابی  سامانه  استقرار  و  بود  خواهند 

توسط خانواده را خواهیم داشت.
همایش  نخستین  در  صحرایی  مراد  رضا   
مدرسه،  و  خانواده  تعاملات  تعالی  بین المللی 
پرورش  کانون  در  راهبردها  و  الگوها  چالش ها، 
فکری کودکان و نوجوانان اظهار کرد: در مدیریت 
از شاخص های  بودجه یکی  و  رابطه سن  امروز 
توسعه یافتگی است یعنی هر چه در سنین پایین 
بیشتر  توسعه یافتگی  شود،  هزینه  افراد  برای 

صورت می گیرد.
وی افزود: وقتی کیک بودجه کشور را می بینیم، 
پرورش  و  آموزش  به  را  خوبی  سهم  ما  کشور 
می دهد اما تفاوت ما با کشورهای توسعه یافته در 
این است که ما بیشتر برای افراد در سنین بالا 

هزینه می کنیم.
افتخارات  از  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
و  تعلیم  ملی  سازمان  تاسیس  مردمی،  دولت 
تربیت کودک است که باید بتوان به اهداف آن 
دست یافت؛ کودکستان ها به نظام رسمی تعلیم 
و تربیت کودک رسیدند و الگوی تربیت خوبی 
بر آن حاکم شده است. هرچه در سن پایین تر 
آسوده تر  بالاتر  سنین  در  کنیم،  برنامه ریزی 

خواهیم بود.
صحرایی یادآور شد: خانواده ها شریک راهبردی 
حساس ترین  و  هستند  تربیت  و  تعلیم  در  ما 

مراحل جامعه پذیری فرزندان را در خود دارند.
وی افزود: امروز جمهوری اسلامی ایران با افتخار 
مفهوم انسانی خانواده را در دست گرفته و آن را 
در کنار فروپاشی خانواده قرار داده اند به طوری 
که شخص رئیس جمهور در مجمع عمومی ملل 
از خانواده و بازگشت به خانواده سخن می گوید. 
وزیر آموزش و پرورش با نقد تفکرات غربی در 
حوزه خانواده و زنان اظهار داشت: در جمهوری 
از سلامت  ایران تحقق سلامت جامعه  اسلامی 
خانواده حاصل می شود و باید دانست تعاریف 
فطرت  با  کنند  می  ارائه  برخی  که  جدیدی 

خانواده و انسان در تناقض است.
صحرایی با بیان اینکه خانواده ارتباط مستقیمی 
با پرورش انسان دارد، بر ارتقای جایگاه خانواده 
ها برای تربیت نسل جدید تاکید کرد و افزود: در 
گذشته انجمن های اولیا و مربیان نقش به مراتب 
داشتند چرا  مدارس  در  کنونی  از شرایط  بهتر 
ساختارهای جدید به خانواده نقش اثرگذار  نداد 
و شریک واقعی نظام آموزشی در تعلیم و تربیت 
نشد بلکه نقش او به عامل کمک مالی و اداری 

کاهش یافت.
به گفته وی، خانواده ای که بیشتر با مدرسه در 
ارتباط باشد، وضعیت علمی فرزندان بهتر است. 
مشارکت  و  اجتماعی  آسیب های  بین  واقع  در 

خانواده با مدرسه رابطه وجود دارد.
وزیر آموزش و پرورش خواستار رفع موانعی شد 
بیشتر  مدرسه  با  خانواده  دهد  نمی  اجازه  که 
باید  گفت:  رابطه  این  در  و  کند  برقرار  ارتباط 
به  اسلامی  ایرانی  الگویی  با  را  مدارس  بهترین 
رابطه  این  در  و  دهیم  تخصیص  دولتی  بخش 
در ۲ سال اخیر ۶ هزار مدرسه دولتی با الگوی 
معماری اسلامی و ایرانی تحویل مردم داده شده 

است.
صحرایی با بیان اینکه بهترین معلمان از طریق 
آزمون های سخت استخدامی به مدارس دولتی 

اعزام می شوند و در مدیریت نیز بهترین ها به 
شوند،  می  انتخاب  دولتی  مدرسه  مدیر  عنوان 
اظهار داشت: اینکه چرا گاهی عملکرد مدارس 
غیردولتی از دولتی بهتر است، به احتمال زیاد 
و  انگیزشی  نظام  ایجاد  و  مدرسه  اختیارات  به 
بنابراین  می شود؛  مربوط  ها  خانواده  مشارکت 
نظام  توان  می  چطور  که  کنیم  بررسی  باید 
انگیزشی برای معلمان و مدیران و کادر اداری 

ایجاد کرد.
از  یکی  کرد:  تاکید  پرورش  و  آموزش  وزیر 
عبارت های کلیدی در برنامه ها، تضمین کیفیت 
عوامل  جمله  از  آموزان  دانش  رو  این  از  است 
ارزشیابی نظامات خواهند بود. امکان ارزشیابی 
فراهم  آموزان  دانش  و  خانواده  توسط  معلمان 

می شود.
صحرایی خاطر نشان کرد: ائتلاف برای ارتقای 
آموزش و پرورش ضرورت دارد. این ائتلاف باید 
ابتدا از ذهن شروع و بعد بر ذهن جاری شود و 
در این راستا ائتلاف خانواده و مسجد و مدرسه 

اهمیت بسیاری دارد.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: اکنون خانواده 
که  آنگونه  تربیت  بر  تأثیرگذار  عوامل  دیگر  و 
اند،  نشده  گرفته  کار  به  می گوید  تحول  سند 
وجه مشترک همه ما اعتلای ایران عزیز است. 
با عشایر  که  داریم  معلم  هزار  اکنون ۳  ما هم 
کوچ می کنند و به نقاطی می روند که برق هم 
نرفته است و از این رو باید از همه امکانات برای 

رسیدن به هدف استفاده کنیم.
می کنند/  فعالیت  ایران  در  هنرستان  هزار   ۱۰

آمادگی تبادل تجارب هنرستان ها با سوریه
 ۱۰ اکنون  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
دانش  تربیت  حال  در  ایران  در  هنرستان  هزار 
آموزان برای آینده هستند و برای تبادل تجربه 
جنگ  از  پس  به ویژه  سوریه  با  هنرستان ها 

آمادگی کامل داریم.
به گزارش خبرنگار گروه جامعه ایرنا، رضا مراد 
صحرایی روز دوشنبه در دیدار با معلمان عضو 
سندیکاهای سوریه اظهار داشت: پس از پیروزی 
انقلاب اسلامی، سوریه جز اولین کشورهایی بود 

که پیروزی انقلاب را به رسمیت شناخت.
وی افزود: انقلاب اسلامی به مردم، ایران و کل 

فراموش  و  داد  عزت  جهان  آزادگان  و  منطقه 
نمی کنیم که سوریه در هنگام جنگ تحمیلی 
ایران و عراق رویه ای متفاوت از سایر کشورهای 

عربی داشت.
و  اولین  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
زیرآوردن  به  اسلامی  انقلاب  هدف  مهم ترین 
استکبار است. امروز می بینیم که چگونه آمریکا 
ذلیل شده و اسرائیل از جبهه مقاومت شکست 
خورده است. پیام جمهوری اسلامی این است که 
نه ظلم می کنیم و نه ظلم می پذیریم و استقلال 
از  و  می دهیم  قرار  کار  دستور  در  را  آزادی  و 
برکات انقلاب اسلامی، تحول و شئون در همه 

زمینه هاست.
ایران  مهم  تحولات  از  یکی  اینکه  بیان  با  وی 
در نظام تعلیم و تربیت بود، یادآور شد: شورای 
عالی انقلاب فرهنگی ایران سند تحول بنیادین 
را تصویب کرد که در این سند دانش آموزانی 
توانا و آینده ساز تربیت شود و تعلیم و تربیت 
اسلامی مبنای آن است و تجربیات جهانی در 

آن بومی می شود.
ساحت های ۶ گانه تربیتی سند تحول بنیادین

تحول  سند  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
تربیت  ساحت   ۶ پرورش  و  آموزش  بنیادین 
اخلاقی و اعتقادی، فرهنگی اجتماعی و سیاسی، 
و  هنری  و  اقتصادی  فناورانه،  بدنی،  و  زیستی 
را دارد و آموزش های مهارتی  زیبایی شناختی 
در سند تحول بنیادین جزئی از ساحت تربیت 

فناورانه است.
صحرایی یادآور شد: سیاستی در حال اجراست 
که ۵۰ درصد دانش آموزان ایران به هنرستان ها 
زندگی  دالان  باید  دبیرستان  معتقدیم  و  بروند 
باشد نه دالان دانشگاه؛ جمهوری اسلامی ایران 
که سالانه یک میلیون شغل ایجاد می کند، نیمی 
هنرستان هاست  در  تحصیل  از  مشاغل  این  از 
بنابراین برنامه درسی منعطف و پاسخگو باید در 

این مدارس طراحی و اجرا شود.
هنرستان های  تاسیس  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
جوار کارخانه از سیاست های آموزش و پرورش 
است، افزود: از این طریق دانش آموزان همزمان 
با یادگیری دانش می توانند علم را هم کاربردی 
کنند. برنامه ملی مهارت را هم طراحی کردیم 

یک  تحصیلی  دوره  هر  در  آموزان  دانش  که 
مهارت را بیاموزند. تعداد دانش آموزان در ایران 

اکنون حدود ۱۶ و نیم میلیون نفر هستند.
تحقیقات  علوم،  وزارت  در  داد:  ادامه  صحرایی 
متون  اصلاح  و  بازنگری  شوراهای  فناوری  و 
درسی برای اصلاح برنامه درسی فعال شده که 
متون  متناسب سازی  سازی،  بومی  راستای  در 
با نیازهای آینده، به روز آوری دانش و تقویت 
موسسات دانش بنیان و مهارتی کردن درس ها 
خون  برکت  و  الهی  فضل  به  می کند.  فعالیت 
در همه رشته های جدید جز کشورهای  شهدا 

برتر هستیم.
نامه  تفاهم  یک  پیشتر  کرد:  نشان  خاطر  وی 
این  و  تربیت سوریه داشتیم  و  تعلیم  وزارت  با 

نسخه اکنون آماده  است.
ما  نقش  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
است،  ایران ضروری  آینده  معلمان در ساختن 
گفت: اگر مدرسه ها قوی شوند، آینده کشور قوی 
معلمان  اقتدار  این  عامل  مهم ترین  و  می شود 

هستند.
صحرایی یادآور شد: اگر کشوری آزاد و با هویت 
باشند؛  هویت  با  باید  معلمان  اول  می خواهیم، 

بنابراین باید در تربیت معلم بکوشیم.
فعالیت  زمینه  چندین  است  ممکن  افزود:  وی 
یا ۲  بهتر است که روی یک  اما  باشیم  داشته 
نکته  انتخاب چند  زیرا  باشیم  متمرکز  موضوع 
برساند و در سند  به هدف  را  ما  مهم می تواند 

تحول از این نقاط فراوان دیده می شود.
قانون  در  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
اساسی ایران، زبان عربی بیگانه نیست به همین 
این  با  ابتدایی  مقطع  از  آموزان  دانش  دلیل 
فارسی عجین  با  زبان آشنا می شوند هیچکس 
همچنین  و  بداند  را  عربی  آنکه  مگر  نمی شود 
اینکه  مگر  نمی گیرد  انس  عربی  با  هیچکس 
فارسی را بیاموزد؛مگر می شود که ادیب بود اما 
حافظ یا سعدی و مولوی را نشناخت؛ این افراد 
جهانی هستند و به فارسی و عربی تسلط داشتند 
همچنین اینکه اکنون در بسیاری از دانشگاه های 
سوریه فارسی تدریس می شود و این افقی برای 
این  آموزش  بنابراین  است؛  مشترک  تعاملات 
زبان ها در نزدیکی افکار و فکرها تاثیرگذار است.

وزیر آموزش و پرورش: دانش آموزان 
عامل ارزیابی معلمان می شوند

خبر

زاکانی: نظام اسلامی میراث گرانبهای 
شهداست

شهردار تهران گفت: نظام اسلامی حاصل کار شهداست که آن را برای 
ما به عنوان یک میراث گرانبها برجای گذاشته اند.

به گزارش ایرنا از شهرداری تهران، علیرضا زاکانی در مراسم یادواره 
شهدای شهرداری که در سالن همایش های برج میلاد برگزار شد، 
اظهار کرد: اگر امام راحل که قله های افتخار را یکی پس از دیگری 
طی کردند بیان داشتند من در عمرم ۲ رکعت نماز آنچنان که بایسته 
و شایسته است نخواندم به این دلیل است که نگاه ایشان به ترازویی 
است که بنا است در آن، اقدامات با عمل حضرت علی )ع( مقایسه 

شود.
وی با بیان اینکه راه سختی فرا روی ماست، گفت: هر کسی باید در 
این میدان بکوشد تا بتواند داشته های خودش را به صحنه و عرصه 
از پل صراط  بتواند  این را داشته باشد که  محشر برساند و توفیق 

عبور کند.
زاکانی افزود: بعد از بسته شدن پرونده عمر انسان، جز برخی از اعمال 
که خیر و برکت آن برای مردم ساری و جاری است چیز دیگری 
نصیب افراد نخواهد شد؛ باقیات الصالحات می ماند و ماحصل آن بعد 
از این دنیا دست ما را می گیرد اگر همه خیرها و خوبی ها را هم انجام 
داده باشیم چون در عمل، فاصله ای بی نهایت با امیرالمومنین علی 

)ع( داریم، باز هم به تعبیری، کمیت ما لنگ است.
شهردار تهران با بیان اینکه اگر همه عمر تلاش و کوشش کنیم اما با 
مرگی غیر از شهادت برویم؛ به تعبیر حاج قاسم، تجارت سودمندی را 
نداشته ایم، یادآور شد: نظام اسلامی حاصل کار شهداست و شهدا آن 
را برای ما به عنوان یک میراث گرانبها گذاشته اند، شهدا یادگاری از 
خودشان در دنیا گذاشتند که تا ابد آنها را بر قله های تاریخ و میراث 

بشریت خواهد نشاند.
وی اضافه کرد: شهید همه وجودش را با تمام توان در عرصه مجاهدت 
قرار می دهد تا چیزی را برای خودش نخواهد و تمام وجودش را تقدیم 
کند، عمل شهید ممتاز، میراث او ماندگار و پیوستگی اش به حضرت 

علی )ع( و پیامبر اسلام )ص( یک پیوستگی جاودانه است.
خدمت صادقانه و بی منت به مردم از مؤلفه های مشترک بین تمام 

شهداست
فرمانده سپاه محمد رسول الله تهران بزرگ نیز در این مراسم گفت: 
خدمت  شهدای  ویژه  به  شهدا  بین  مشترک  مولفه های  از  یکی 
به مردم است، حاج قاسم  و شهرداری، خدمت صادقانه و بی منت 
سلیمانی نیز همینطور بود و محوری ترین و اثر گذارترین ویژگی 

مکتب حاج قاسم، توجه و خدمت صادقانه و بی منت به مردم است.
سردار حسن حسن زاده ادامه داد: پایتخت کشور ۲۴ هزار شهید تقدیم 
ایران اسلامی کرده و اگر امروز شاهد امنیت، آسایش و پیشرفت در 
قدرت  مولفه های مختلف  به  را  ما  از عرصه ها هستیم که  بسیاری 

رسانده، مدیون و مرهون شهدا هستیم.
وی افزود: اینکه این شهدا در بسیاری از حوادث و صحنه های سخت 
جان خود را برای نجات جان یک انسان به خطر می اندازند، مشی و 

رویه همه شهدای ما بوده که باید ما هم سرلوحه کارمان قرار دهیم.
نیز در  تهران  ایثارگران شهرداری  امور  غلامعباس کیانی، مدیرکل 
سخنانی اظهار کرد: یادواره شهدا، تجدید میثاقی است با راه مستقیم، 
نورانی و با استقامت شهدا. امیدواریم در این برنامه چند لحظه ای را 

با یاد شهدا به  سر ببریم و در روز قیامت نیز شرمنده شهدا نباشیم.
یادواره شهدای شهرداری با حضور شهردار تهران، فرمانده سپاه محمد 
رسول الله، نایب رییس شورای شهر تهران، مدیرعامل سازمان آتش 
نشانی و خدمات ایمنی شهرداری تهران، معاون شهرسازی و معماری 
شهرداری تهران، خانواده شهدا و جمعی از مدیران شهری برگزار شد.

شهردار تهران: نوسازی بافت فرسوده اجتناب ناپذیر و ضروری است
و  ناپذیر  اجتناب  فرسوده  بافت های  نوسازی  گفت:  تهران  شهردار 
ضروری است و باید کاری کنیم مردم از شرایط بد این نوع مساکن در 

این محدوده ها نجات پیدا کنند.
جمع  در   B۹ مکانیزه پل  افتتاح  آیین  حاشیه  در  زاکانی  علیرضا 
بافت فرسوده تهران بر  خبرنگاران اظهار کرد: ۹۳۰ هزار قطعه در 
اساس طرح جامع موجود است و اگر سالیانه ۲۰ هزار پروانه صادر 

شود هر ۴۶ سال یکبار تهران از نو ساخته خواهد شد.
وی افزود: اکنون عمر مفید ساختمان های تهران ۴۵ سال است و ما 
دنبال صنعتی سازی و افزایش عمر ساختمان ها به ۱۰۰ سال هستیم.

به ۱۲ هزار فقره نزدیک  ادامه داد: در صدور پروانه  شهردار تهران 
شده و امیدواریم به ۲۰ هزار فقره برسیم البته این صدور پروانه با 
خانه های  نکنیم  را  کار  این  اگر  چون  است  متفاوت  تراکم فروشی 
فرسوده بر سر مردم آوار می شود و یعنی مردم را با دست خود به 

قتلگاه فرستاده ایم.
زاکانی در واکنش به احداث اولین پل مکانیزه ویژه یخ زدایی نیز گفت: 
این پل هوشمند است و وقتی برودت هوا باعث بارش برف می شود 
استفاده از محلول های ضدیخ و پمپاژ آن روی پل زمینه یخ زدگی را 

از بین می برد.
وی با بیان اینکه از سال قبل اصلاح تقاطع های شهر و ایجاد زمینه 
کاهش تردد آغاز شد و از ۹۸ اصلاح تقاطع تعدادی انجام شد و تا 
پایان امسال چند طرح دیگر افتتاح می شود همچنین ظرف چهار 
سال برنامه داریم روزانه یک میلیون لیتر بنزین کمتر مصرف شود 
و راه مردم نیز ۷۳۰ کیلومتر نزدیک تر شود. شهردار تهران با بیان 
اینکه این هفته سفر دوم ما به چین برای عقد قراردادها انجام می شود، 
اضافه کرد: در سفر اول تامین مالی صورت گرفت و این هفته قراردادها 
منعقد می شود و نیمه سال آینده آثار این قراردادها به دیده خواهد شد.

شهردار تهران: میزان ساختمان های پرخطر کاهشی است
شهردار تهران با تاکید بر کاهش سطح ایمنی ساختمان های پر خطر 
ساختمان ها  این  ایمنی  بر  شهری  مدیریت  از  دوره  این  در  گفت: 
تاکید شده و تعداد آنها در پایتخت کاهش یافته است.علیرضا زاکانی 
همچون  شهر  پرخطر  ساختمان های  تعداد  گفت:  ایرنا  خبرنگار  به 
ساختمان پلاسکو در دوره های گذشته مدیریت شهری، سه رقمی بوده 
که اکنون با تلاش ها و اقدامات انجام شده در راستای ایمن سازی 
ساختمانها و جلوگیری از ساخت ساختمان های ناایمن، این میزان ۲ 
رقمی شده است. وی افزود: شورای شهر و شهرداری تهران بر کاهش 
ساختمان های پرخطر تاکید دارند و در همین مدت کوتاه نیز تعداد 
قابل توجهی از ساختمان های پرخطر کاهش یافته است.شهردار تهران 
ادامه داد: در همین چند وقت گذشته میزان ساختمان های پرخطر 
حدود ۹۰ ساختمان بود که اکنون به حدود ۷۵ ساختمان است که 
اغلب آنها ساختمان اداری و تجاری است.به گفته زاکانی، در مناطق 
۲۲ گانه شهر تهران با محوریت شهرداران مناطق کمیته ایمنی تشکیل 
و قرار شده است در مورد ساختمان هایی که در وضعیت بحرانی تر 

هستند مراحل ایمن سازی انجام شود.
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گفت:  تهران،  شهر  اسلامی  شورای  رییس   
شیشه ای  نمای  با  بزرگ  ساختمان های 
است  انرژی  اتلاف  و  اسراف  عوامل  از  یکی 
همچون  دستگاه های  شاهدیم  متاسفانه  و 
در  صرفه جویی  بر  همواره  که  نیرو  وزارت 
مصرف انرژی تاکید دارد و برخی از بانک ها، 

ساختمان هایی با همین ویژگی دارند.
مهدی  تهران،  از شهرداری  ایرنا  گزارش  به 
مصرف  خصوص  در  دوشنبه  روز  چمران 
بالای انرژی بویژه برق در برخی از ادارات و 
دستگاه های دولتی، اظهار کرد: ما در شورا 
نمای  گروه های  اساتید  با  مهمی  جلسات 
شهرداری  مختلف  مناطق  در  ساختمان 
بود  مدنظر  آنچه  و  مشی  خط  و  داشته ایم 
و از دوره های قبل آغاز کرده بودیم را برای 
مناطق شهر  دیگر  و  فرسوده  بافت  در  اجرا 

به آنها اعلام کردیم.
اعلام  با  تهران  اسلامی شهر  رییس شورای 
به  کمک  برای  شد  پیشنهاد  حتی  اینکه 
و  می سازند  کوچک  خانه های  که  مردم 
و  ناظر  مهندسین  انتخاب  برای  مالی  توان 

اجرا ندارند، شهرداری کمک کند و نماهای 
ما پیشنهاداتی  افزود:  ارائه دهد،  را  مناسب 
مطرح  ساختمان ها  نمای  درخصوص  را 
نشده  عملیاتی  خوبی  به  هنوز  اما  کرده ایم 
و نقشه ها به دلیل مشکلات سیستمی هنوز 

در سامانه مربوطه به ثبت نرسیده است.
در  رقابت  فضای  ایجاد  به  اشاره  با  وی 
مناطق شهرداری برای انتخاب نمای خوب، 
تاکید کرد: سالیانه جوایزی را برای انتخاب 
نماهای برتر در نظر می گرفتیم و به اعتقاد 
من این اقدام پسندیده ای بود که باید تکرار 
را  نماهایی  کنیم  تشویق  را  مردم  تا  شود 
و هم  دارد  ما همخوانی  معماری  با  هم  که 
برخوردارند،  بیشتری  زیبایی  و  پایداری  از 

انتخاب کنند.
نمای  از  استفاده  خصوص  در  چمران 
گفت:  ساختمان ها  برخی  در  شیشه ای 
نمای  ندارند  اجازه  مسکونی  منازل 
در  اما  باشند  داشته  کامپوزیت  و  شیشه ای 
وجود  دیگری  شرایط  اداری  ساختمان های 
دارد و برخی اصرار بر نمای شیشه ای دارند 

بلندی  ساختمان های  روی  آنها  اصرار  و 
در  این  هستند.  شیشه  سرتاسر  که  است 
حالیست که هم اسراف و اتلاف انرژی و هم 
زیبایی،  نظر  از  هم  و  دارند  بعدی  خطرات 
در  متأسفانه  اما  ندارد  چندانی  جذابیت 
دنبال  رویه  این  اداری  دستگاه های  برخی 

می شود.
در خصوص  بنده  اینکه  به  اشاره  با  چمران 
ساختمان جدید بانک مرکزی که در منطقه 
عباس آباد ساخته می شود اصرار داشتیم که 
شورای  در  افزود:  نشود،  استفاده  شیشه  از 
کردم  پیشنهاد  شهرسازی  و  معماری  عالی 
که بانک مرکزی همچون ساختمان خیابان 
میرداماد از نمای شیشه ای استفاده نکند که 
معتقدم بی تدبیری کرده و عینا همان کار را 
هم هستند  دیگری  بانک های  کردند.  تکرار 

که از نمای شیشه ای استفاده کرده اند.
رییس شورای اسلامی شهر تهران همچنین 
اینکه  با  نیرو  وزارت  ساختمان  کرد:  اضافه 
را  خاموش«  اضافی  »لامپ  شعار  مدام 
مطرح می کند، با بکارگیری نمای شیشه ای 

برق اضافی مصرف می کند.
به  گذشته  سال های  در  شد:  یادآور  وی 
همراه گروهی از دانشجویان، ساختمانی در 
خیابان آفریقا را که نمای شیشه ای داشت، 
به مدت یک هفته مورد ارزیابی قرار دادیم و 
به این نتیجه رسیدیم که در یک هفته بین 
۶۰ تا ۷۰ درصد انرژی حرارتی و سرمایشی 

آن هدر می رود که این بسیار بد است.
از  بحث  وقتی  کرد:  تأکید  چمران 
انرژی  اینگونه  است،  انرژی  در  صرفه جویی 
ناراحتی  ساکنین  برای  و  می دهیم  هدر  را 

ایجاد می کنیم.
آن  نمای  که  ساختمانی  داد:  ادامه  وی 
در  است،  غرب  سمت  به  و  شیشه ای 
غرب  از  آفتاب  که  تابستان  بعدازظهر 
می تابد، با گرمای شدیدتری مواجه می شود 
و بطور طبیعی مصرف انرژی بیشتری دارد.

این  از  بدتر  معتقدم  گفت:  چمران 
ساختمان هایی  اما  کنند  فکر  نمی توانستند 
هم هستند که بدون توجه به موضوع اتلاف 

انرژی ساخته شده است.

انتقاد و هشدار چمران درخصوص اتلاف انرژی در ساختمان های شیشه ای
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اخبار

وزیر راه و شهرسازی تشریح کرد؛

جزئیات ۱۰ سند همکاری بین 
ایران و ترکیه

رؤسای  گفتگوی  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر    
 ۱۰ قالب  در  اقتصادی  حوزه  در  کشور  دو  جمهور 
کشور  دو  مقام های  امضای  به  که  همکاری  سند 

رسید، صورت گرفت.
مهرداد  و شهرسازی،  راه  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
ایران  اقتصادی  مشترک  کمیسیون  رئیس  بذرپاش 
آنکارا  به  رئیس جمهوری  همراه  به  که  ترکیه  و 
نشست  هشتمین  جزئیات  درباره  است،  سفرکرده 
ترکیه  و  ایران  اقتصادی  همکاری های  شورای عالی 
همکاری های  شورای عالی  هشتمین  داد:  ادامه 
خصوصی  جلسه  و  شد  برگزار  کشور  دو  اقتصادی 
این جلسه  که  داشتند  دو کشور  رؤسای جمهوری 

به اتفاق چندین مقام از دو کشور انجام شد.
توافق ایران و ترکیه در تقویت حمل ونقل هوایی

به  هوایی  حوزه  در  خوبی  توافق های  افزود:  وی 
سرانجام رسیده است. یکی از سندهایی که به امضا 

رسید در این بخش بود.
گاز  انتقال  جدید  احداث خط  برای  ترکیه  و  ایران 

توافق کردند
اقتصادی  همکاری های  مشترک  کمیسیون  رئیس 
ایران و ترکیه گفت: قرارداد پیشین ایران با ترکیه 
در حوزه انرژی، تمدید شد. همچنین برای احداث 
تا هرچه سریع تر  توافق شد  انتقال گاز  خط جدید 
قرارداد جدید برای احداث قرارداد جدید نهایی شود.
ترکیه در میادین گازی ایران سرمایه گذاری می کند

تا  شد  مقرر  همچنین  کرد:  خاطرنشان  بذرپاش 
ترکیه در میادین گازی ایران سرمایه گذاری کند که 

توافق اولیه خوبی انجام شد.
و  ایران  همکاری  سندهای  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
یافت.  اختصاص  فناوری  و  علم  حوزه  در  ترکیه 
در  فناوری  و  علم  پارک های  هم  تا  شد  موافقت 
دراین خصوص  کشور  دو  و  یابد  توسعه  کشور  دو 

سرمایه گذاری انجام دهند.
رفع مشکلات همکاری تجار و فعالان اقتصادی دو 

کشور ایران و ترکیه
اقتصادی  همکاری های  مشترک  کمیسیون  رئیس 
ایران و ترکیه از دیگر محورهای گفتگو را به حوزه 
سند  افزود:  و  دانست  مرتبط  رسانه ای  و  فرهنگی 

برای توسعه همکاری رسانه ای دو کشور امضا شد.
تا  بذرپاش خاطرنشان کرد: دو کشور توافق کردند 
هرچه سریع تر کمیسیون مشترک اقتصادی ایران و 
ترکیه در اسفندماه برگزار شود و وزیر تجارت کشور 
ترکیه با دستور رئیس جمهور به عنوان مسئول طرف 
ترکیه معرفی شد. همچنین برای مشکلاتی که تجار 
با  تا  توافق شد  دارند  دو کشور  اقتصادی  فعالان  و 

همکاری مقام ها این مشکلات به حداقل برسد.
گفتگوی مقامات ایران و ترکیه برای حمایت از غزه

بین  گفتگو  محورهای  از  بخشی  داد:  ادامه  وی 
رؤسای جمهوری دو کشور با محوریت موضوع غزه 
و حمایت های دو کشور در مقابله با این ظلمی که 

علیه مردم غزه توسط رژیم ستمگر و ظالم بود.
در  ترکیه  و  ایران  ریلی  کریدور  تکمیل  پیشنهاد 

منطقه چشمه ثریا به مرند
محورهای  از  یکی  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
گفتگوی مقام های دو کشور در موضوع حمل ونقلی 
اتصال  ایران،  جدید  پیشنهاد  ریلی،  حوزه  در  بود. 
بتوانیم  که  بود  مرند  به  ثریا  چشمه  منطقه  ریلی 
راه آهن را متصل کنیم و یک شبکه کریدوری جدید 
به شبکه کریدوری شرقی - غربی ایران افزوده شود.

بذرپاش افزود: همچنین با تکمیل این کریدور ریلی، 
که  یابد  دسترسی  آزاد  آب های  به  می تواند  ترکیه 
و موضوع تخصصی  است  پیگیری  در حال  موضوع 

این پیشنهاد در تهران ادامه خواهد یافت.
در  عمرانی  عملیات  اتمام  برای  ترکیه  مساعد  قول 

مرز بازرگان
و  ایران  کشور  دو  گفتگوی  محورهای  دیگر  از  وی 
کرد  عنوان  جاده ای  حمل ونقل  موضوع  را  ترکیه 
مرزهای  ترکیه  و  ایران  مشترک  مرزهای  گفت:  و 
حدود  بازرگان  مرز  است.  رازی  و  سرو  بازرگان، 
دو سال است که در بخش ترکیه در حال تکمیل 
عملیات زیرساختی و عمرانی است که کامیون ها در 
این مرز معطل می شوند که قول مساعد داده شده 
است تا ظرف چند ماه آینده این عملیات به اتمام 

برسد و تردد در این مرز آسان تر شود.

با  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس   
تاکید بر اینکه باید نگاه تک سویه به توسعه 
اقتصاد را کنار بگذاریم، گفت: اگر به دنبال 
یک  باید  هستیم  کشور  پیشرفت  و  توسعه 
را  جانبه  همه  پیشرفت  و  جامع نگر  رویکرد 

دنبال کنیم.
و  فعالان  با  نشست  در  منظور   داود 
اظهار  انقلاب،  فرهنگی  جبهه  فرهیختگان 
کرد: میلاد جوادالائمه و همچنین پیشاپیش 
میلاد امیرالمومنین علی حضرت علی )ع( و 

روز پدر را تبریک عرض می کنم.
تبع  به  بودجه  برنامه  سازمان  افزود:  وی 
رهبری  انتظاری  و  دارد  که  مسئولیتی 
در  که  می داند  واجب  خود  بر  دولت،  و 
مسائل  نظام  مختلف  ابعاد  و  موضوعات 
با  را  موثری  و  سازنده  گفتگوهای  کشور، 

صاحبنظران برگزار کند.
چند  تاکنون  گفت:  جمهور  رئیس  معاون 
نظران  با صاحب  جلسه در موضوعات دیگر 
از  که  است  این  ما  هدف  و  کردیم  برگزار 
حل  برای  کارشناسان  نظرات  و  رهنمودها 

مسائل کشور استفاده کنیم.
ما  امشب  موضوع  اینکه  بیان  با  منظور 
الان  کرد:  بیان  است،  فرهنگی  گفتگوی 
بودجه  لایحه  دوم  بخش  تنظیم  آستانه  در 
۱۴۰۳ که عمدتا در حوزه مصارف و هزینه ها 
است، قرار داریم و بسیار حائز اهمیت است.

کنار  اقتصاد  توسعه  به  سویه  تک  نگاه  باید 
بگذاریم

دنبال  به  اگر  داریم  اعتقاد  کرد:  تاکید  وی 
توسعه و پیشرفت کشور هستیم، همان طور 
کردند  تاکید  بارها  انقلاب  معظم  رهبر  که 
کنار  اقتصاد  توسعه  به  سویه  تک  نگاه  باید 
و  جامع نگر  رویکرد  یک  حتماً  و  بگذاریم 

پیشرفت همه جانبه را دنبال کنیم.
داد:  ادامه  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
اعتقاد داریم که موضوع پیشرفت فرهنگی و 
اصلاح ساختار فرهنگی کشور،  مستلزم این 
است که دقیقاً بدانیم نظام مسائل فرهنگی 
آن حرکت  اساس  بر  و  اولویت ها چیست  و 

کنیم.
تاکید  انقلاب  معظم  رهبر  گفت:  منظور 
بر  باید  برنامه  و  برنامه  سازمان  که  کردند 
اولویت گذاری ها  و  اولویت ها  نظام  اساس 
اما  زیاد داریم،  عمل کند؛ در کشور مسئله 
اولویت های  اولویت است و  اینکه کدام یک 

نخست کشور چیست؟
است  این  نگاهمان  بیشتر  کرد:  تصریح  وی 
اولویت گذاری های  و  فرهنگی  نظام  که 
نظر  اتفاق  به  امشب  و  چیست  فرهنگی 

بیشتری نزدیک شویم.
این  گفت:  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
و  تدوین  متولی  اینکه  اعتبار  به  سازمان 
اجرای برنامه ها است در این موضوع وامدار 

است و می بایست به این مسئله ورود کند.
که  هستیم  باور  این  بر  کرد:  بیان  منظور 
انقلابی و فرهنگ اسلامی  گفتمان فرهنگی 
از آن  بعد  و  پژوهشی  و  مستلزم کار فکری 

نیازمند عمل و اقدام است.

از  یکی  اجتماعی  و  فرهنگی  مولفه های 
اولویت ها است

مجموعه  به  نگاهی  اگر  کرد:  تاکید  وی 
می کنیم  مشاهده  بیندازیم،  کشور  مسائل 
در موضوعات زن و خانواده، مسئله حجاب، 
جامعه  در  امروز  و...  رسانه  زندگی،  سبک 
انسجام  و  همفکری  بیشتر،  اجماع  یک  به 
مولفه های  بحث  یعنی  داریم؛  نیاز  بیشتری 
در  تحول  ضرورت  و  اجتماعی  و  فرهنگی 
از  یکی  فرهنگی  نظامات  و  سازوکارها 

اولویت هایی است که باید به آن  بپردازیم.
معاون رئیس جمهور گفت: طبیعتاً در حوزه 
و  فیلم  جمله  از  مقوله ها  همه  باید  فرهنگ 
که  عادی  مسائل  تا  رسانه  و  کتاب  سریال، 
با آن مواجه هستند مانند  مردم در زندگی 
هم  کنار  در  باید  را  اجتماعی  آسیب های 
با هم بسیار  این ها در کشور  البته   ، ببینیم 

متفاوت هستند.
دشمن در  موضوع جنگ نرم و فرهنگی هم 

برنامه ریزی کرده است
وقتی  گذشته   سال  داشت:  اظهار  منظور 
مشاهده  را  آزادی  زندگی،  زن،  اغتشاشات 
اینکه  بر  علاوه  دشمن  که  دیدیم  کردیم،  
به شدت در جنگ اقتصادی و امنیتی با ما 
وارد شده، در  موضوع جنگ نرم و فرهنگی 
موضوع  این  است؛  کرده  برنامه ریزی  هم 
نرم  جنگ  در  متقابلًا  بتوانیم  که  می طلبد 

واکنش لازم و به موقع را انجام دهیم.
وی گفت: سوال این است که سازمان برنامه 
مالی  تامین  و  برنامه ریزی  بخش  عنوان  به 

دولت به کجا و چگونه باید توجه کند.
موضوع فرهنگ مورد غفلت قرار گرفته است

کرد:  بیان  بودجه  و  برنامه  سازمان   رئیس 
مورد  فرهنگ  موضوع  دارند  گلایه  برخی 
تخصیص  در  بیشتر  و  گرفته  قرار  غفلت 
و  زیربنایی  موضوعات  به  نگاهمان  منابع 
درستی  انتقاد  که  شده  معطوف  اقتصادی 
بخش  به  را  خود  اهتمام  باید  یعنی  است؛ 
بازآفرینی فرهنگی متفاوت کنیم  فرهنگ و 

و نیاز یک تغییر رویکرد جدی داریم.
مبنای  بر   ۱۴۰۳ بودجه  ساختار  اصلاح 
به  توجه  لزوم  است/  هفتم  برنامه  تکالیف 

فرهنگ در بودجه
با  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
میانی  حلقه های  با  ارتباط  اینکه  بر  تاکید 
اجرایی  دستگاه های  تمام  توسط  مردمی  و 
تراز  کاهش کسری  یابد، گفت:  توسعه  باید 
عملیاتی بودجه، کاهش وابستگی بودجه به 
پایدار،  درآمدهای  سمت  به  حرکت  و  نفت 
سال  بودجه  اصلاحی  ویژگی های  جمله  از 

آینده است.
به گزارش ایرنا، »داود منظور« در نشست با 
فعالان و فرهیختگان جبهه فرهنگی انقلاب 
بهمن ماه  دوم  دوشنبه  شامگاه  که  اسلامی 
و  برنامه  سازمان  کرد:  اظهار  شد،  برگزار 
باید  مأموریتش  ایفای  برای  کشور  بودجه 
را  انقلاب  جریان  با  خود  گفتمانی  رابطه 
سازوکاری  چه  که  کند  بررسی  و  تقویت 
در  تا  کنیم  پیدا  رابطه  این  تقویت  برای 

بخش  ظرفیت های  مأموریت ها،  انجام 
و  بخورند  پیوند  هم  به  دولت  با  مردمی 
هم افزایی ایجاد شود؛ در این صورت، نتایج 

خوبی حاصل خواهد شد.
به  بودجه  و  برنامه  سازمان  افزود:  وی 
کارها  سازماندهی  و  انسانی  نیروی  لحاظ 
دارد  بالایی  توان  دولت،  بدنه  با  ارتباط  و 
نظام  در  تشکیلات  قدیمی ترین  از  یکی  و 
مراحل  در  البته  است،  دولت  دیوانسالاری 
مختلف شکل گیری و تکوین این سازمان از 
ابتدای تأسیس تاکنون، نوساناتی در ایده ها 
برآیند  که  است  داشته  وجود  گفتمان ها،  و 
ارزشمند  انباشته  دانش  یک  تجربه ها،  این 

است.
همه  راه حل  و  کشور  مشکلات  همه  ریشه 

مسائل در سازمان برنامه و بودجه است
اینکه  به  اشاره  با  رئیس جمهور  معاون 
همه  راه حل  و  کشور  مشکلات  همه  ریشه 
مسائل نیز در سازمان برنامه و بودجه است، 
عاقله  قوه  به عنوان  سازمان  این  کرد:  بیان 
توان  که  است  سازمان هایی  از  یکی  دولت، 
دارد  کشور  مسائل  حل  برای  بالایی  بسیار 
جهت  در  کارشناسانه،  مسئله شناسی  با  و 
می کند  تلاش  و  تدبیر  کشور،  مسائل  حل 
برای مسائل  تدبیر خود  و  برنامه می دهد  و 
کشور را در قالب بودجه های سالانه به اجرا 

در می آورد.
منظور گفت: این ظرفیت ممتاز، در سازمان 
در  ما  و  دارد  وجود  کشور  بودجه  و  برنامه 
با  برگشتی  و  رفت  رابطه  سازمان،  این 
برنامه ها،  تدوین  در  یعنی  داریم؛  دستگاه ها 
از دستگاه ها اطلاعات می گیریم و در مرحله 
آن  بر  دستگاه ها،  سوی  از  برنامه ها  اجرای 

نظارت می کنیم.
مسائل  اولویت بندی  مبنای  بر  هفتم  برنامه 

کشور تدوین شده است
رئیس سازمان برنامه و بودجه با بیان اینکه 
در تدوین برنامه هفتم، رویکرد متفاوتی در 
پیش گرفته شد و تلاش کردیم که تنظیم 
و تدوین برنامه بر مبنای حل مسائلی باشد 
شناسایی  ابلاغی  کلی  سیاست های  در  که 
ابلاغ  چارچوب  در  کرد:  تاکید  بود،  شده 
کشور،  بودجه  و  برنامه  سازمان  به  شده 
چالش های  و  مسائل  از  عمده ای  بخش 
حوزه هایی  در  و  اقتصادی  مسائل  کشور، 
انرژی،  ناترازی  تورم،  اقتصادی،  رشد  مانند 
از  مواردی  و  آب  بازنشستگی،  صندوق های 

این دست است.
بودجه  و  برنامه  سازمان  در  داد:  ادامه  وی 
اقدامات  از  مجموعه ای  که  شد  تلاش 
برای  مسئله  حل  مدل  اساس  بر  اصلاحی 
جای  در  و  شود  تعریف  چالش ها  این  رفع 
حتماً  که  بوده  این  نگاه  برنامه،  جای 
و  رهبری  معظم  مقام  تدابیر  و  رویکردها 

سیاست های کلان نظام پیاده سازی شود.
هفتم،  برنامه  تدوین  در  گفت:  منظور 
اساس  بر  و  گردآوری  دستگاه ها  نظرات 
و  برنامه  سازمان  در  موجود  انباشته  دانش 
بودجه کشور، این لایحه تدوین و به دولت 

و مجلس تقدیم شد.
به  اشاره  با  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
اینکه یکی از امتیازات لایحه بودجه ۱۴۰۳، 
وجود ارتباط منطقی با اصول و رویکردهای 
اتخاذ شده در لایحه برنامه هفتم است، بیان 
بر اساس آنچه که در  داشت: تلاش کردیم 
بودجه  تدوین  در  آورده ایم،  هفتم  برنامه 

۱۴۰۳ در نظر بگیریم.
دولت اصلاح ساختار بودجه سال ۱۴۰۳ بر 

مبنای تکالیف برنامه هفتم آغاز کرد
ساختار  اصلاح  دولت  اینکه  بیان  با  وی 
بودجه سال ۱۴۰۳ بر مبنای تکالیف برنامه 
هفتم را آغاز کرده است، گفت: کاهش تراز 
عملیاتی بودجه، کاهش وابستگی بودجه به 
پایدار،  درآمدهای  سمت  به  حرکت  و  نفت 
سال  بودجه  اصلاحی  ویژگی های  جمله  از 

آینده است.
بودجه  تدوین  فرایند  در  افزود:  منظور 
بودجه  سهم بندی  کشور،  کل  آینده  سال 
بخش های مختلف، بررسی و بازنگری شد و 
متوازن سازی سهم ها را در پیش گرفتیم که 
بودجه، بخش  از بخش های مظلوم در  یکی 

فرهنگ بود.
تأکید  با  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
دوباره بر لزوم جبران مسائل بخش فرهنگ 
عدالت  رعایت  برای  کرد:  بیان  بودجه،  در 
بین استانی و متوازن سازی سهم بخش های 
مختلف در بودجه، ساماندهی ردیف ها را در 
پیش گرفتیم و ردیف های متفرقه را در ذیل 

بودجه دستگاه ها ساماندهی کردیم.
کشور،  در  فرهنگ  حوزه  متولی  گفت:  وی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است و بخش 
این  اختیار  بودجه فرهنگی کشور در  اصلی 
سازمان  رویکرد  می گیرد.  قرار  وزارتخانه 
و  به دستگاه هاست  اعتماد  بودجه،  و  برنامه 
با توجه به ظرفیت های بسیار خوب موجود 
و  چارچوب ها  تعریف  ضمن  دستگاه ها،  در 
گرفته  نظر  در  بودجه  جزئیات  در  کلیات، 
شده برای دستگاه ها، نباید وارد شویم و در 
عین حال، باید نظارت های بودجه ای رعایت 

شود.
منظور با بیان اینکه تلاش می کنیم سازمان 
حال  در  که  سازمانی  از  را  بودجه  و  برنامه 
تغییر  دستگاه هاست،  با  بودجه ای  چانه زنی 
دهیم، گفت: در چنین جلساتی نیز به دنبال 
دستگاه ها  واقعی  نیازمندی های  شناسایی 
منابع  آنها،  شناسایی  از  پس  تا  هستیم 
لازم را برای آن نیازها در بودجه دستگاه ها 
را  نیاز  مورد  بودجه  تخصیص  و  ببینیم 

دستگاه ها انجام بدهند.
لزوم  و  جامعه  فرهنگی  نیازهای  تامین 

تخصیص منابع بر اساس اولویت بندی
بر  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رییس   
لزوم  جامعه،  فرهنگی  نیازهای  تامین 
براساس  منابع  تخصیص  و  برنامه ریزی 
فرهنگی  مسائل  نظام  در  اولویت بندی 
کشور، ضرورت کنار گذاشتن نگاه تک سویه 

اقتصاد محور به امر پیشرفت تاکید کرد.
صفحه  در  منظور  داود  ایرنا،  گزارش  به 
خودش در فضای مجازی نوشت: دیشب در 
فرهیختگان  و  فعالان  با  پنج ساعته  نشست 
سازمان  تعهد  بر  انقلاب  فرهنگی  جبهه 
نیازهای  تامین  به  نسبت  بودجه  و  برنامه 
و  برنامه ریزی  لزوم  جامعه،  فرهنگی 
در  اولویت بندی  براساس  منابع  تخصیص 
کنار  ضرورت  کشور،  فرهنگی  مسائل  نظام 
گذاشتن نگاه تک سویه اقتصاد محور به امر 

پیشرفت تاکید کردم.
و  برنامه  رییس سازمان  گزارش،  این  بر  بنا 
بودجه کشور شامگاه دوشنبه دوم بهمن ماه 
جبهه  فرهیختگان  و  فعالان  با  نشستی 
و  کرد  برگزار  اسلامی  انقلاب  فرهنگی 
مأموریتش  ایفای  برای  سازمان  این  گفت: 
انقلاب  جریان  با  خود  گفتمانی  رابطه  باید 
سازوکاری  که چه  کند  بررسی  و  تقویت  را 
برای تقویت این رابطه پیدا کنیم تا در انجام 
با  مردمی  بخش  ظرفیت های  مأموریت ها، 
دولت به هم پیوند بخورند و هم افزایی ایجاد 
حاصل  خوبی  نتایج  صورت،  این  در  شود؛ 

خواهد شد.

پیشرفت کشور نیازمند نگاه جامع نگر است/ نگاه 
ویژه دولت به فرهنگ در تدوین برنامه ها

اخبار

وزیر نیرو: تمهیدات توزیع و مصرف آب در پی 

کم بارشی ها اندیشیده شده است

 وزیر نیرو با اشاره به پیش بینی سناریوهای مختلف در تنظیم 
در  بارش ها  میزان  برق گفت:  و  آب  برنامه های سالانه مصرف 
۲۸ استان از شرایط عادی و نرمال کمتر است و بر این اساس 

تمهیدات لازم پیش بینی شده است.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، »علی اکبر محرابیان« در حاشیه 
جشنواره ارزیابی روابط عمومی های صنعت آب و برق با اشاره 
به پیش بینی سناریوهای مختلف در تنظیم برنامه های سالانه 
مصرف آب و برق گفت: اکنون میزان بارش ها در ۲۸ استان از 
شرایط عادی و نرمال کمتر بوده و فقط در سه استان کشور تا 

حدودی شاهد بارندگی ها نرمال و مطلوب هستیم.
اهمیت مدیریت توزیع و مصرف آب و برق

وی با تاکید بر اهمیت پیش بینی تمهیدات لازم برای مدیریت 
مصرف آب در سراسر کشور، افزود: مدیریت توزیع و مصرف در 
بخش آب و برق از جمله مهم ترین تمهیدات و اقدام ها است؛ در 

همین راستا پیشبرد پروژه هایی نیز برنامه ریزی شده است.
وزیر نیرو خاطرنشان کرد: اجرای پروژه ها این اطمینان را حاصل 
می کند تا شرایط موجود را به خوبی مدیریت کنیم؛ البته لازم 
است اعتبارات مورد نیاز برای پیشبرد این مهم تخصیص یابد. 
محرابیان گفت: دولت و مجلس شورای اسلامی حمایت های لازم 

را صورت می دهند که جای قدردانی دارد.
محرابیان به تعامل و همکاری مردم برای مدیریت این شرایط 
اشاره کرد و گفت: در تابستان دو سال اخیر با ناترازی هایی در 
عرضه و تقاضای برق مواجه بودیم اما با همکاری مطلوب مردم 
موفق شدیم بدون کوچکترین مشکلی و نیز بدون خاموشی از 

پیک تابستان با موفقیت عبور کنیم.
وزیر نیرو در ادامه بر لزوم تکمیل به موقع پروژه های حیاتی و 
مهم صنعت آب و برق و نیز تداوم مشارکت و همیاری مردم 

کشور تاکید کرد.
وی در پاسخ به پرسشی درباره فرآیند تعمیرات و تامین سوخت 
نیروگاه ها در نیمه دوم سال، ضمن قدردانی از وزارت نفت برای 
تامین سوخت مورد نیاز نیروگاه های کشور، افزود: بیش از ۹۳ 

درصد سوخت نیروگاه های کشور گاز طبیعی بوده است.
ثبت رشد ۲۰ درصد تامین برق صنایع در دی امسال

وزیر نیرو با بیان اینکه تامین سوخت بیشتر نیروگاه ها با افزایش 
تولید برق همراه شده است، خاطرنشان کرد: در دی ماه امسال 
میزان تامین برق صنایع ۲۰ درصد رشد را به ثبت رساند و در 
همین راستا در صنایع انرژی بر از جمله فولاد و سیمان تامین و 
توزیع انرژی بیش از ۲۹ درصد افزایش یافت که به معنای رشد 

تولید در این صنایع است.
محرابیان ضمن ابراز امیداوری بر ارتقای هم افزایی برای حداقل 
رساندن ناترازی ها افزود: امید است در کنار پیشبرد این اقدام 
ها ضمن تزریق انرژی بیشتر به صنایع و بخش تولید کشور، 
برق بیشتری را برای مصارف خانگی همانند سال های گذشته 

تولید کنیم.
وزیر نیرو: سد بختیاری به عنوان بلندترین سد ایران تامین اعتبار 

شد
وزیر نیرو با اعلام اینکه اعتبار لازم برای احداث سد بختیاری 
تامین شده است، گفت: این سد بلندترین سد ایران است که به 

دست متخصصان داخلی ساخته خواهد شد.
نمایشگاه  نوزدهمین  افتتاح  مراسم  در  محرابیان  علی اکبر 
بین المللی صنعت آب افزود: کار احداث این سد در ۱۰ سال 

اخیر متوقف شده بود.
وی ادامه داد: اکنون و در دولت سیزدهم اعتبار لازم برای احداث 

سد بختیاری تامین شده و عملیات اجرایی آن آغاز خواهد شد.
وزیر نیرو این سد را بلندترین سد ایران دانست که به دست 
متخصصان داخلی احداث خواهد شد و گفت: متخصصان صنعت 
آب ایران اکنون در کشور تاجیکستان در حال کمک به توسعه 

سد بزرگ این کشور هستند.
وی این موضوع را نشان از توانمندی بالای سدساز داخلی عنوان 

کرد.
وزیر نیرو سد راغون تاجیکستان که متخصصان ایرانی در حال 
ساخت آن هستند را مورد اشاره قرار داد و گفت: سد بختیاری 

نیز مانند سد راغون بلندترین سد ایران خواهد بود.
محرابیان در ادامه گفت: آب با زندگی مترادف است و تامین 
آب به معنی رشد و توسعه زندگی است؛ مهم ترین کار و فعالیت 
مهندسان و متخصصان این است که شرایط اقلیمی را با شرایط 

زندگی تطبیق دهند.
وی به تشریح وضعیت صنعت آب کشور پرداخت و بیان کرد: 
سرانه آب تجدیدپذیر طی ۴۰ سال گذشته برای هر ایرانی سالانه 
۶۵۰۰ مترمکعب بود، اما این عدد در حال حاضر به دلایلی چون 
رشد جمعیت و شرایط اقلیمی و نیز کاهش بارش ها به حدود 

۱۳۰۰ مترمکعب رسیده است.
وزیر نیرو با بیان اینکه طی سال های اخیر نیازهای مردم به تامین 
آب به مراتب افزایش یافته است، اظهار کرد: مصرف آب در همه 
بخش ها از جمله صنعت و کشاورزی رشد چشمگیر و فزاینده ای 
داشته به طوری که تولیدات کشاورزی از ۳۰ تا ۴۰ میلیون تن به 

بیش از ۱۳۰ میلیون تن در سال رسیده است.
انقلاب  پیروزی  از  پس  صنعت  توجه  قابل  رشد  به  محرابیان 
اسلامی ایران اشاره کرد و افزود: در محصولات آب بر به ویژه فولاد 
و کانی های غیرفلزی رشدهای چند ۱۰ برابری را شاهد هستیم.

وی با تاکید بر اینکه اکنون ضرورت دارد با کاهش چشمگیر 
سرانه آب به فکر مدیریت مصرف و منابع آب کشور باشیم، اضافه 
کرد: در این زمینه می توان اقدامات مختلفی را در دستور کار قرار 
داد که احداث و اجرای سازه ها و به کارگیری روش های نرم افزاری 
و نیز شیوه های اجرایی برای مدیریت در بخش توزیع و مصرف از 
جمله این اقدامات است. همه این موارد به معنای توسعه فناوری، 

صنعت، علم و پژوهش است.
تاجیکستان  در کشور  راغون  از سد  بازدید خود  به  نیرو  وزیر 
طی هفته های گذشته اشاره کرد و افزود: این سازه بلندترین 
فعال  مشارکت  آن  جالب  و  ارزشمند  نکته  و  بوده  جهان  سد 
شرکت های ایرانی در ساخت این ابرپروژه است. حجم دریاچه 
با تولید ۳۶۰۰ مگاوات  این سد ۱۴ میلیارد مترمکعب همراه 
انرژی برقابی است، ضمن اینکه در بدنه و حاشیه این سازه بیش 

از ۱۰۰ کیلومتر تونل احداث شده است.
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 ورزشی
خبر

رییس فدراسیون: »اختلاف سلیقه«، 
چالش جدی ورزش زورخانه ای است

کشتی  و  زورخانه ای  ورزش های  فدراسیون  رییس   
همکاری  »نبود  و  سلیقه«  »اختلاف  گفت:  پهلوانی 
ایران  در  زورخانه ای  ورزش  جدی  چالش  سازنده«، 

است که باید اصلاح شود.
انتخاباتی  مجمع  جلسه  در  چشمه،  باران   مهرعلی   
هیات ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی استان 
باید  استان ها  در  هیات ها  رییسان  افزود:  اصفهان 
دوست و دشمن و بدخواه را گرد یکدیگر جمع کنند 
این رمزِ موفقیت در  بپردازند و  به فعالیت  و همگی 

عرصه ورزش است.
وی با بیان اینکه انسجام و وحدت با کمک پیشکسوتان 
و اداره کل ورزش و جوانان به موفقیت منجر خواهد 
تمام  از  استفاده  دیگر  طرف  از  کرد:  تصریح  شد، 

استعدادها لازمه رشد هیات ورزش زورخانه ای است.
کشتی  و  زورخانه ای  ورزش های  فدراسیون  رییس 
پهلوانی خاطرنشان کرد: هر وزیری سر کار آمده و ما 
کمکی خواستیم، دریغ نکرده است، بر همین اساس 
بودجه قابل توجه امسال ما یعنی رقم ١٨٠ میلیارد 

ریال تصویب شد.
فعال  بسیار  این فدراسیون  اضافه کرد:  باران چشمه 
است، مجموع فعالیت شماری از فدراسیون ها به اندازه 
ما نیست، همچنین پخش مستقیم تلویزیونی از جمله 

ویژگی های برنامه های ما بشمار می رود.
در  زورخانه ای  ورزش  برگزاری  پیشنهاد  گفت:  وی 
پیش  چندی  دیدار  در  انقلاب  معظم  رهبر  محضر 
و  گرفت  قرار  موافقت  مورد  ایشان  با  ورزشکاران 
این  در  ارزشمندی  نکته  این  یافت  تحقق  سرانجام 
که  داشتند  اکید  سفارش  ایشان  بعلاوه  بود،  ورزش 
ورزش زورخانه ای بیش از گذشته در محافل مختلف 

فراگیر شود.
کشتی  و  زورخانه ای  ورزش های  فدراسیون  رییس 
و  افتتاحیه  مراسم  در  اینکه  پیشنهاد  با  پهلوانی 
شود،  استفاده  رشته  این  از  ورزشی  اختتامیه های 
تصریح کرد: برگزاری ورزش مورد اشاره در حرم امام 
رضا)ع( را در برنامه های خود داریم چون این ورزش، 

رشته ملی و باستانی ایران محسوب می شود.

 وزیر ورزش و جوانان با قدردانی از حمایت و 
نگاه ویژه مقام معظم رهبری به حوزه ورزش، از 
با ساخت شهرک  موافقت کلی رئیس جمهور 

مدال برای مدال آوران و قهرمانان خبر داد.
به گزارش ایرنا، کیومرث هاشمی، وزیر ورزش 
و جوانان در حاشیه مراسم اهدای هدایای مقام 
معظم رهبری به قهرمانان بازی های آسیایی و 
پاراآسیایی هانگژو گفت: یک ماه پس از دیدار 
رهبری،  معظم  مقام  با  قهرمانان  و  مدال آوران 
کرده  تهیه  قهرمانان  برای  ایشان  که  هدایایی 
بودند، در اختیار وزارت ورزش قرار گرفت و در 
این مراسم به همت اداره کل ورزش و جوانان به 
آنها اهدا شد و در استان ها هم این مراسم مشابه 

برگزار می شود.
از  نمایندگی  به  و  خودم  سهم  به  افزود:  وی 
جامعه ورزش، به جهت عنایاتی که مقام معظم 
رهبری به مدال آوران و قهرمانان دارند، از ایشان 
قدردان  امیدوارم  می کنم.  قدردانی  و  تشکر 

زحمات ایشان باشیم.
این  به  با توجه  اینکه  ادامه درباره  هاشمی در 
توجهات، به نظر می رسد ورزشکاران با دلگرمی 
بیشتری به کارشان ادامه بدهند، اظهار کرد: در 
سه ماه گذشته مقام معظم رهبری، قهرمانان را 
به حضور پذیرفتند. مراسم تجلیل از مدال آوران 
با حضور رئیس جمهور برگزار شد و امروز هم ۲ 
نشست مفصل با رئیس جمهور داشتیم و جلسه 
شورای عالی ورزش با حضور همه اعضا برگزار 
شد. این نشان می دهد تمام سعی و تلاش دولت 
بر این است که توجه ویژه ای به ورزش در تمام 
ابعاد آن چه ورزش قهرمانی، چه ورزش همگانی 
و چه ورزش تربیتی داشته باشد. در جلسات هم 

مصوبات خوبی داشتیم که اعلام خواهد شد.
ایرنا  سوال  به  پاسخ  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
کرد:  تصریح  قهرمانان،  مسکن  دغدغه  درباره 
همواره  که  است  اساسی  موضوع  یک  مسکن 
دغدغه قهرمانان بوده است و مقام معظم رهبری 

و رئیس جمهور نیز بر حل این مشکل تاکید 
فراخور وظیفه ای که داریم پیشنهاد  به  دارند. 
ساخت شهرک مدال را مطرح کردیم. طرح این 
شهرک با همکاری وزارت راه و شهرسازی آماده 
را  خود  کلی   موافقت  هم  رئیس جمهور  و  شد 

اعلام کرد.
کمیسیون های  در  طرح  این  شد:  یادآور  وی 
مختلف دولت در حال بررسی است تا شرایطی 
را فراهم کنیم تا مدال آوران مطرح مان از این 
ظرفیت استفاده کنند. البته این منوط به طی 
درباره  آن  آیین نامه  و  است  اداری  کردن سیر 
اینکه چه کسانی مشمول طرح می شوند و چه 
خدمات و تسهیلاتی قرار است در کنار مسکن 

به واجدین شرایط بدهیم نیز نوشته شود.
کیومرث هاشمی: در راه کسب سهمیه المپیک 

در کنار بوکس هستیم
جمع  در  حضور  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 

با اجرای  تا  از آنها خواست  ملی پوشان بوکس 
و  تیم  این  فنی  کادر  و  سرمربی  دستورات 
همچنین تکیه بر حمایت وزارت ورزش در راه 

کسب سهمیه المپیک گام بردارند.
 کیومرث هاشمی با اشاره به شرایط کنونی و 
مسیری که بوکس برای کسب سهمیه المپیک 
پیش رو دارد، اظهار داشت: خیلی خوشحالیم 
خدمت  در  تا  شد  ایجاد  فرصت  این  که 
ملی پوشان بوکس باشیم. رشته بوکس یکی از 
رشته های سنگین المپیکی است که فعالیت در 
آن با سایر رشته های ورزشی تفاوت هایی دارد و 
امیدوارم شما جوانان ایران اسلامی در مسیری 

که گام برداشته اید، موفق باشید.
وی ادامه داد: گزارشی که کادر فنی ارائه کرد، 
و  دانش  انتقال  شاهد  که  دارد  آن  از  حکایت 
تجربه به جوان های کشورمان هستیم. تحرک 
در  بوکس  شاخصه های  از  یکی  جابه جایی  و 

کوباست و امروز می بینیم سرمربی تیم ملی به 
دنبال انتقال این تجربیات به بوکسورهای ایرانی 

است.
وزیر ورزش و جوانان یادآور شد: به عنوان خادم 
می خواهم  ورزشکاران  و  قهرمانان  از  ورزش 
باشند.  فنی  کادر  و  سرمربی  فرمان  به  گوش 
این سخن من تنها در بوکس مصداق ندارد و از 
همه ورزشکاران می خواهم از تجربیات ارزشمند 
کادر فنی و قدیمی های رشته خود بهره کافی را 
ببرند تا به موفقیت برسند. این قول را می دهیم 
که از مجموعه بوکس در راه آماده سازی برای 
کسب سهمیه المپیک پاریس، حمایت لازم و 

کافی را داشته باشیم.
افزود:  بوکس  ملی پوشان  به  خطاب  هاشمی 
مانده؛  باقی  پاریس  المپیک  تا  ۲ میدان دیگر 
ایتالیا و تایلند ۲ آوردگاه پیش روی شماست و 

امیدواریم این اتفاق خوب رقم بخورد.

کیومرث هاشمی: رئیس جمهور با طرح 
شهرک مدال موافقت کرد

خبر

اسبقیان: حضور رئیس جمهوری در وزارتخانه 

نقطه عطفی در تاریخ ورزش کشور شد
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 رئیس فدراسیون جانبازان و توانیابان از حضور رئیس 
جمهوری در وزارت ورزش و جوانان به عنوان یک نقطه 

عطف و تحول یاد کرد.
جلسه شورای مدیران فدراسیون ورزش های جانبازان و 
توان یابان برگزار شد. سیدمحمد شروین اسبقیان رئیس 
فدراسیون در ابتدا بیان کرد: فرارسیدن سالروز میلاد با 
سعادت اسوه تقوا، عدالت و شجاعت، حضرت علی )ع( 
و روز پدر را به شما همکارانم تبریک و تهنیت عرض 
می کنم. خوشبختانه در وزارت ورزش و جوانان میزبان 
رئیس محترم جمهور دکتر رئیسی بودیم که این اتفاق 
نقطه عطفی در ورزش کشور به شمار می رود. در دو 
جلسه ای که با حضور رئیس جمهور و وزرا و معاونین 
وزارت ورزش و جوانان برگزار شد شاهد تصویب یازده 
کشور  ورزش  اهداف  پیشبرد  در  که  بودیم  ای  مصوبه 

بسیار موثر خواهد بود.
وی ادامه داد: به زمان برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون 
نزدیک می شویم. از تمام همکارانم در فدراسیون تشکر 
برنامه های  انجام  نیز پیگیر  این مدت  می کنم که در 
فدراسیون هستند و به صورت منظم اردوها و مسابقات 

در حال برگزاری است.
با  بسکتبال  تیم ملی  پایان گفت:  فدراسیون در  رئیس 
اقیانوسیه  و  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در  مردان  ویلچر 
نتیجه ارزشمندی را بدست آورد و ثابت کرد که باخت 
یک  هانگژو  پاراآسیایی  های  بازی  در  ژاپن  تیم  مقابل 
را  این تیم  این مسابقات دوبار  توانست در  بود و  اتفاق 
شکست دهد و با اختلاف تنها دو امتیاز در جایگاه نایب 
قهرمانی ایستاد. این نتایج نشان می دهد که تیم ملی 
می  بازیکنان  این  و  تیم  کاردان  سرمربی  حضور  با  ما 
تیم   ۳ جزو  و  آورد  بدست  را  پارالمپیک  سهمیه  تواند 
برتر پارالمپیک پاریس باشد. در ادامه جلسه حسین پور 
نایب رئیس فدراسیون ضمن تبریک به مناسبت ولادت با 
سعادت حضرت علی )ع(، عنوان کرد: اقدامات لازم برای 
برگزاری رقابت های قهرمانی کشور وزنه برداری در حال 
انجام است و در این راستا جلساتی در فدراسیون و کمیته 
ملی پارالمپیک برگزار شده و در تلاش هستیم تا همچون 

گذشته به بهترین شکل این مسابقات را برگزار نماییم. 
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022004842 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/08/17 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احمد صلواتی فرزند محمد 
به شماره شناسنامه 196 صادره از الیگودرز نسبت به بصورت یک قطعه زمین مزرعی به 
مساحت 12580 مترمربع مشاع از ششدانگ مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
ازقسمتی از قطعه  B5  تفکیکی از 157 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی غلامحسین درخشانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /10 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/03

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005618 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/09/23 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی جهان بخش مرادی خانقاه 
فرزند مراد به شماره شناسنامه 2 صادره از خلخال نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 580/95 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
ازقسمتی از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /10 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/03
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005619 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/09/23 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی علی اکبرخطیبی فرزند 
علی اکبر به شماره شناسنامه 2571 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 115/29 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 874 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی اکبر حاجی محمدزاده محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /10 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/03

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم     

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022004220 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/07/22 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی میرزا آقا نادری قزلبلاغ 
فرزند غیبعلی به شماره شناسنامه 30 صادره از میانه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 444/03 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی 
مفروز ازقسمتی از قطعه 5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی محمود جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /10 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/03

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم      

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005287 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/09/09 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مسعود پرکاله فرزند کریم 
به شماره شناسنامه 10528 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 154/01 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز 
قسمتی از قطعه دوم تفکیکی از 124 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی قدرت اله قانع محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /10 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/03
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم     

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005341 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/09/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی یوسف یزدانی نژاد فرزند 
حسین به شماره شناسنامه 1242 صادره از تهران نسبت به سه دانگ از ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 101/80 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
1626 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی علی اکبر عسگری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /10 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/03

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005342 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/09/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مریم مداین فرزند رمضان 
به شماره شناسنامه 82479 صادره از تهران نسبت به سه دانگ از ششدانگ یک قطعه 

زمین با بنای احداثی به مساحت 101/80 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1626 
فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی علی اکبر عسگری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /10 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/03

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022005603 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/09/20 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عصمت باقری فرزند عین 
اله به شماره شناسنامه 939 صادره از شمیران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 1849/10 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
از قسمتی از قطعه 20 تفکیکی از 146 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی محمد بیرامی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /10 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/03

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ابلاغ مفاد رأی صادره از طرف هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی املاک و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب سال 1390/09/20

برابر رأی شماره 140260301057010424 مورخ 1402/10/04 صادره از هیأت 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  املاک   ، اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
تصرفات  املاک شهریار  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  رسمی مصوب 1390/09/20 
مالکانه حامد ثقفی فرزند علیرضا به صورت  ششدانگ یک قطعه باغ با بنای احداثی به 
مساحت 709/15 متر مربع قسمتی از پلاک 120 فرعی از 51 اصلی واقع در شهریار 
محرز گردیده که برای آن پلاک 3696 فرعی از 51 اصلی اختصاص یافته است و برابر 
محتویات پرونده ثبتی و دفتر املاک مربوطه ملک شماره یکصد و بیست فرعی از پنجاه 
و یک اصلی مفروز و مجزی شده از شماره هشتاد و چهار فرعی قطعه سیزده تفکیکی 
واقع در حوزه ثبتی شهریار استان تهران به مساحت)9730( نه هزار و هفتصد و سی 
متر مربع ، توضیحات ملک با حقابه از رودخانه کرج مطابق معمول محل و مقدار سه سهم 
مشاع از 40 سهم ششدانگ بنام فخری عزتی در دفتر 488 صفحه 548 ثبت و سند 
بشماره چاپی 720109 صادر گردیده  سپس برابر سند 25565 مورخ 1385/12/28 
و  گردیده  منتقل  )بالسویه(  توحیدی  هاجر  و  زاده  حسین  براتعلی  به  شهریار   6 دفتر 
سپس برابر سند 105752 مورخ 1394/04/09 دفتر 7 شهریار به حامد ثقفی منتقل 
مورخ   9900085 شماره  دستور  بموجب  دائم  بازداشت  مورد  دو  محدودیت:  گردید. 
رضا  زهرا  خانم  نفع  به  شهریار  ثبت  اجرای  محترم  مسئول  از  صادره   1399/03/06
خواه و صندوق دولت برای مالکیت حسین الهی بازداشت می باشد بموجب دستور ماره 
140091990010520393 مورخ 1400/03/30 صادره از شعبه 9 دادگاه عمومی 
الهی  مالکیت حسین  برای   – نفع  به  مبلغ 500000000  به  حقوقی شهرستان شهریار 
بازداشت می باشد. و در ضمن ملک مربوطه از مالکیت حامد ثقفی – مالک مشاعی می باشد 
که نامبرده در هیات حضور نیافته و هیات مقرر نموده با اعمال ماده 3 قانون مذکور و ماده 
13 آئین نامه اجرائی آن مصوب 1391/04/25  نسبت به صدور سند مالکیت به نام 
متصرف فوق الذکر اقدام شود لذا بدینوسیله مفاد رأی صادره به نامبرده و به اشخاص 
ذینفع جهت اطلاع در دو نوبت با فاصله پانزده روز آگهی میگردد که چنانچه به مفاد رأی 
صادره اعتراض دارند اعتراض خود را ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار اولین آگهی به 

اداره ثبت اسناد و املاک شهریار تسلیم و رسید دریافت دارند و در صورت عدم اعتراض 
ظرف مهلت مقرر این اداره نسبت به صدور سند مالکیت برابر مقررات اقدام خواهد 

نمود.ضمنا صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
مهدی ناصری – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005649 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1402/09/25
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
گلی  متقاضی شعبان  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی 
به  نسبت  همدان  از  صادره  شناسنامه 5029204970  شماره  به  محمدعیسی  فرزند 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 65/83 مترمربع مفروز و مجزی 
شده قسمتی از پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی قربانعلی میرزائی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/18

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022005008 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/08/24 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حبیب اله ناصری فرزند علی 
به شماره شناسنامه 1715 صادره از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 289 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 1594 فرعی 
مفروز از قطعه 64 تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی از سهم مشاعی خود محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/18

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق. ثبت(
خانم فاطمه دریائی )مالک( طبق درخواست به شماره وارده 19156 مورخ 1402/09/27 
اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 259 فرعی از 155 اصلی )که عبارتست از سند 
مالکیت سه دانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به مساحت 690 متر مربع با سریال چاپی 
نام  الکترونیکی 140220301022007162 به  045907 ب 1401 به شماره دفتر 
صدیقه فتوحی فیروز آبادی ثبت و صادر و تسلیم شده است مفقود گردیده لذا تقاضای 
صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 
120 آیین نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب 1380/11/8 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد 
تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این 
اگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 
مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک 

مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم



استان تهران
گزارش

شهردار گلستان: پله برقی خیابان مدرسه پس 

از چهار سال خاموشی دوباره حرکت می کند

به گزارش اتفاق روز، پل عابر پیاده خیابان مدرسه شهر گلستان که 
تجهیزات مکانیزه آن دچار حریق و سرقت شده بود، قرار است دوباره 

راه اندازی شود
شهردار گلستان، در تشریح این خبر گفت: »راه اندازی مجدد دومین 
پله برقی شهر گلستان در دستور کار است و در تلاش هستیم تا قبل 
از پایان سال تجهیزات آن خریداری و نصب شود تا دوباره شروع به 

کار کند.«
سید محمد میرزمانی همچنین به خرابی پله برقی سر گلستان اشاره 
تجهیزات،  و  قطعات  ها،  تحریم  دلیل  به  »متاسفانه  افزود:  و  کرد 
این پله ها قابل دسترس نیستند. به همین خاطر در حال پیگیری 
هستیم تا پیمانکار مربوطه زودتر قطعات را وارد کند تا این پله ها 

دوباره کار خود را آغاز کنند.«

رئیس اداره کار دماوند: با ایجاد چهار هزار و 

۷۷۰ شغل جدید پیشرو در استان تهران هستیم

ابتدای  از  گفت:  دماوند  اجتماعی  رفاه  و  تعاون  کار،  اداره  رئیس   
سال تا روز جاری شهرستان دماوند با ایجاد چهار هزار و ۷۷۰ شغل 
جدید،جزو شهرستان های پیشرو در ایجاد اشتغال در استان تهران 

می باشد.
محمد امین خدایاری در جمع خبرنگاران اظهار داشت: در پایان ۱۰ 
از تحقق ۱۰۰ درصدی  با عبور  ماهه سال جاری شهرستان دماوند 
ایجاد اشتغال و ثبت در سامانه جامع رصد اشتغال کشور تعهد خود 
را ایفا کرد و خوشبختانه کار متوقف نشده است و در همین چند روز 
ثبت رسیده  به  توسط دستگاهی شهرستان  اشتغال جدید  آمارهای 

است.
ایرانی  از نیروی کار  با استفاده  از دستگاه هایی که  وی ضمن تشکر 
زمینه های اشتغال هموطنان عزیزمان را فراهم آورده اند  عنوان  کرد: 
متاسفانه پیمانکاران برخی دستگاه ها اقدام به استفاده از نیروی اتباع 
غیرمجاز می کنند که تذکرات اکید و جرایم سنگین برای آنان اعمال 
برون سپاری های دستگاه های  بیشتر در  نظارت  توقع  لیکن  کرده  

اجرایی وجود دارد.
خوشبختانه  کرد:  تصریح  دماوند  شهرستان  اشتغال  کارگروه  دبیر 
همراهی طاهرخانی فرماندار شهرستان دماوند در رفع موانع تولید ، 
ایجاد زمینه های اشتغال ، تائید پرداخت تسهیلات به کارآفرینان و 
پیگیری حضوری در کارخانجات برای رفع مشکلات زیرساختی آنان 

موثر، قاطع و امیدوار کننده بوده است.
خدایاری افزود: دستگاههای اجرایی تا پایان سال حداقل ۲۰ درصد 
بیشتر از تهد تکلیفی خود را ایفا کنند تا همانند سال گذشته با رتبه 
برتر به کار خود پایان دهیم و امیدواریم این اتفاق خوشایند به نفع 
شهرستان با زمینه سازی دستگاه های اجرایی شهرستان محقق شود.

شرکت  دامپزشکی،  بهداشت،  شبکه  صمت،  ادارات  گفت:  وی 
برادران  و  خواهران  حرفه ای  و  فنی  دماوند،  صنعتی  شهرک های 
حوزه  در  عملکرد  جدول  صدر  در  دماوند  نور  پیام  دانشگاه  دماوند، 
اشتغال قرار دارند و بیش از ۱۰۰ درصد تعهد تکلیفی خود را محقق 

نموده اند .

اتفاق روز، علیرضا فاتحی  به گزارش 
ادارات  شاغل  بانوان  جمع  در  نژاد 
به  اشاره  با  کشور  غرب  مالیات  کل 
نظام مقدس  بانوان گفت: در  جایگاه 
جمهوری اسلامی به جایگاه اجتماعی، 
سیاسی و فرهنگی بانوان نگاه ویژه ای 
شده، حق و مسئولیت کسب آگاهی، 
تعیین  در  نقش آفرینی  و  مشارکت 
سرنوشت کشور جهت حفظ و تحکیم 
مقدس  نظام  برکت  به  اسلامی  نظام 
جمهوری اسلامی به دست آمده است.

وی با اشاره به هدف برگزاری کارگاه 
، هدف  جوانی جمعیت و کسب کار 
این قبیل کارگاه ها را از دغدغه های 
ادامه  و  دانست  ولایت  عظمای  مقام 
غلط  سیاست  اخیر  سالهای  در  داد: 
فرزند کمتر زندگی بهتر اصلاح شده 
و هرم سنی جمعیت کشور از پیری 
است،  شده  هدایت  جوانی  سمت  به 
به همین منظور مشوق ها و سیاست 
های حمایتی جهت افزایش جمعیت 
و نرخ باروری در نظر گرفته شده که 
این  باید  دست  این  از  هایی  کارگاه 
منتقل  به جامعه هدف  را  ها  مشوق 

کند.
هفته  در  داد:  ادامه  شهریار  فرماندار 
های آتی با دو رویداد مهم و سرنوشت 
ساز روبرو هستیم رویداد ایام الله دهه 
فجر چرا که عزت و اقتدار امروز کشور 
مرهون رشادت های از جان برکفانی 
است که زمینه وقوع انقلاب را فراهم 
کردند و در هشت سال جنگ تحمیلی 
اجازه تصرف یک وجب از خاک پهناور 

ایران اسلام را به دشمن ندادند.
دیدن  توان  دشمن  کرد:  بیان  وی 
ندارد  را  ایران اسلامی  اقتدار  و  عزت 
جنایت اخیر رژیم صهیونسیتی در به 
شهادت رسانیدن جمعی از سربازان و 
اساسی  دلیل  سوریه  در  حرم  مدافع 
ترس و اضطراب از حرکت رو به رشد 

جمهوری اسلامی است.
مهم  کرد:  اضافه  شهریار  فرماندار 
پیش  انتخابات  کشور  رویداد  ترین 
بر  رهبری  معظم  مقام  که  است  رو 
سلامت،  امنیت،  اصلی  مولفه  چهار 
رقابت و مشارکت تاکید موکد نموده 
خدمتگزارن  عنوان  به  مانیز  و  اند 

نظام تکلیف داریم انتخابات سالم، با 
قانون  مدار  بر  و  حداکثری  مشارکت 

برگزار نماییم.
فرماندار شهریار افزود: اکنون دشمن 
با تجربه ناموفق اغتشاشات سال قبل 
وقتی نتوانست موفقیتی حاصل کند، 
مشارکت حداکثری انتخابات را مورد 
هدف قرار داده و با ایجاد فضای یاس 
و ناامیدی سعی در رسیدن به هدف 
خود دارد که مطمئنا مردم اجازه این 
کار را با حضور حداکثری پای صندوق 

های رأی به دشمن نخواهند داد.
فرماندار شهریار با اشاره به مسایل و 
مشکلات کشور در حوزه های مختلف 

بیان کرد: مسائل، مشکلات اقتصادی، 
تورم و گرانی در کشور وجود دارد که 
همت مضاعف مسئولین را می طلبد 
ولی اقدامات مطلوبی نیز صورت گرفته 
که باید به این اقدامات هم پرداخته 
شود و خدمات دولت، پیشرفت ها و 
ها  رسانه  توسط  دولت  دستاوردهای 

اطلاع رسانی گردد 
وی اظهار کرد: ظرفیت ایام الله دهه 
فجر بستر مناسبی برای بیان خدمات 
دستگاه های دولتی است لذا باید از 
شوق  و  شور  ایجاد  جهت  بستر  این 
نیز  شهرستان  سطح  در  انتخاباتی 

استفاده بهینه کرد.

زنان نقش تعیین کننده در مشارکت حداکثری 
ایفا میکنند

گزارش

شهردار کهریزک:مشارکت دانش 
 آموزان درفرهنگسازی حفظ 

محیط زیست موثر است 

 شهردار کهریزک با اشاره به برگزاری نمایشگاه هوای پاک با حضور 
حوزه  در  فرهنگسازی  در  دانش آموزان  مشارکت  گفت:  دانش آموزان 

محیط زیست و اهمیت هوای پاک نقش موثری خواهد داشت.
با  با مشارکت دانش آموزان و  ، نمایشگاه هوای پاک  ایرنا  به گزارش 
هدف توجه آنان به حفظ محیط زیست و هوای پاک در کهریزک در 

حال برگزاری است.
علی کلهر در حاشیه بازدید از نمایشگاه هوای پاک در محل بوستان 
با  گفت وگو  در  شده  برگزار  پاک  هوای  روز  مناسبت  به  که  خانواده 
خبرنگار ایرنا، اظهار داشت: این نمایشگاه با مشارکت معاونت خدمات 
شهری شهرداری کهریزک و شرکت هایی که در حوزه حفظ محیط 
زیست دغدغه داشته و به دنبال ایفای نقش برای رفع مشکلات زیست 

محیطی هستند، برگزار شده است.
با توجه به اهمیت هوای پاک، این  وی بیان داشت: به عبارت بهتر 
و  فرهنگ سالم سازی  اشاعه  و  توسعه  به  منظور کمک  به  نمایشگاه 
و  دانش آموزان  به  زیست  محیط  از  حفاظت  و  نگهداری  آموزش 

برخورداری از محیط سالم و هوای پاک برگزار شده است.
شهردار کهریزک با اشاره به استقبال مردم بخش کهریزک از برگزاری 
این نمایشگاه، عنوان داشت: دانش آموزان با حضور در این نمایشگاه 

نگاه خود به هوای پاک را در قالب نقاشی و کاردستی ارائه کرده اند.
کلهر با اشاره به تأثیر مشارکت دانش آموزان در فرهنگسازی در حوزه 
محیط زیست و اهمیت هوای پاک، افزود: طرح های بسیار زیبایی در 
این نمایشگاه توسط دانش آموزان ارائه شده که نشان دهنده نوع نگاه 
آن ها به موضوع و نقش اجتماعی افراد جامعه در کمک به سالم سازی 

محیط زیست و داشتن هوای پاک است.
بانوان  نمایشگاه، دستاوردهای  این  کنار  در  داد: همچنین  ادامه  وی 
به  کهریزک  در شهر  فعال  کارآفرینان  و  بی سرپرست  و  بدسرپرست 

نمایش گذاشته شده  است.
شهردار کهریزک ابراز امیدواری کرد: این اقدامات در فرهنگسازی و 
توجه دادن همگان برای کمک به سالم سازی فضای تنفسی مردم شهر 

کهریزک موثر باشد.

نخستین پل مجهز به سامانه برف زدایی در تهران 

افتتاح شد

 معاون فنی و عمرانی شهرداری تهران از نصب نخستین پل مجهز به سامانه برف 
زدایی در بزرگراه ارتش در شمال پایتخت خبر داد.

هادی حق بین در حاشیه افتتاح این طرح به خبرنگار ایرنا، گفت: در رویداد امید 
و افتخار این هفته، از نخستین پل سواره رو مجهز به سیستم مکانیزه برف زدایی 
رونمایی شد.وی با اشاره به سامانه پیش بینی شده در این پل افزود: رویکرد حوزه فنی 
و عمرانی در پروژه ها نگاه تحولی است این سیستم با نصب مخازن ۱۵ هزار لیتری مایع 
استات کلسیم منیزیم و تجهیز عرشه پل به شیبراهه ها، مانع از یخ زدگی برای روی 
مسیر در فصول سرد سال خواهد شد. معاون شهردار تهران با بیان اینکه پل موسوم به 
B۹ در بزرگراه ارتش یک دوربرگردان غیر همسطح است که به دلیل شرایط منطقه 
و تقاضای سفر بالا در اولویت اجرایی قرار گرفته است، گفت: این پل به عنوان یک 
طرح نمونه ساخته شده و در طول آن سیستم لوله کشی هایی قرار دارد که همزمان 
با برودت هوا و بارش برف سنسورهای آن از طریق تابلو فرمانی که در آن تعبیه شده، 
دما و رطوبت را به طور خودکار سنجش کرده و در زمان بارش برف با پاشش مایع 
»استات کلسیم منیزیم« که ذوب کننده برف و یخ است به جای نمک و شن مانع از 
یخ زدگی مسیر خواهد شد ضمناً استفاده از درزهای انبساط مغزی نواری جدید در 

این پروژه، گام دیگری در طول عمر و افزایش کارایی این پروژه است.
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مدیر عامل شرکت عمران شهر پرند با بیان 
اینکه از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون ۱۱ 
هزار و ۸۰۰ واحد مسکونی در شهر جدید 
از  شد،  متقاضیان  تحویل  و  تکمیل  پرند 
و  یک هزار  افتتاح  برای  شرکت  آن  برنامه 
۲۰۰ واحد نهضت ملی و ۳۰۰ واحد مسکن 
در  زیربنایی  خدمات  تأمین  شرط  با  مهر 

سال جاری خبر داد.
به گزارش اتفاق روز،آرش صیادی مدیرعامل 
شرکت عمران شهر جدید پرند  روند اجرای 
طرح نهضت ملی مسکن و همچنین مسکن 
مهر آن شهر جدید را تشریح کرد و گفت: 

از ابتدای دولت سزدهم تاکنون برای حدود 
۳۰ هزار و ۵۰۰ واحد نهضت ملی مسکن 
در شهر جدید پرند)واقع در استان تهران( 
تامین زمین و عقد قرارداد با پیمانکار برای 
احداث واحدهای مسکونی انجام شده است.

ملی  نهضت  واحد  و ۲۰۰  یک هزار  تحویل 
مسکن در سال جاری

پرند  مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید 
ادامه داد: در حدود ۱۵ هزار واحد مسکونی 
در مرحله پایان فونداسیون است و چنانچه 
و  آب  ویژه  به  زیربنایی  خدمات  تامین 
یک هزار  بین  حداقل  شود،  انجام  فاضلاب 

واحد   ۲۰۰ و  یک هزار  تا 
مسکن  ملی  نهضت  مسکونی 
تحویل  امسال  پایان  تا  را 

خواهیم داد.
مسکن  باقیمانده  واحد   ۳۰۰
امسال  پایان  تا  پرند  مهر 

تحویل متقاضیان می شود
وی در بیان تکمیل واحدهای 
گفت:  نیز  مهر  مسکونی 
پرند،  مهر  مسکن  باقیمانده 
یکهزار و ۳۶۹ واحد است که 
جمله  از  پروژه ها  تعداد  این 
عمدتا  که  هستند  پروژه هایی 
مشکلات  دارای  و  تعاونی ساز 
حقوقی هستند. بخشی از آنها 
مشکلات حقوقی شان برطرف 
شده و در برنامه است تا پایان 
از  واحد   ۳۰۰ حدود   امسال 
باقیمانده،  واحد  میزان  این 

تکمیل و تحویل متقاضیان شود.
واحدهای  باقیمانده  صیادی،  گفته  به 
واحد  یک هزار  حدود  که  مهر  مسکونی 
خواهد بود پیچیدگی های زیادی دارند که 
در صدد رفع مشکلات آنها در زمان مقتضی 

هستیم.
بهره برداری از ۱۱ هزار و ۸۰۰ واحد نهضت 

ملی مسکن در شهر جدید پرند
از  گفت:  پرند  جدید  شهر  مدیرعامل 
و  هزار  تاکنون ۱۱  دولت سیزدهم  ابتدای 
پرند  جدید  شهر  در  مسکونی  واحد   ۸۰۰

بهره برداری شد که از این میزان، حدود ۱۱ 
هزار و ۴۰۰ واحد مسکن مهر و ۴۹۶ واحد 

نهضت ملی مسکن است.
تکمیل ۳ مدرسه و یک فضای درمانی در 

پرند
سیزدهم  دولت  ابتدای  از  وی،  گفته  به 
تاکنون ۸ مدرسه تحویل وزارت آموزش و 
پرورش و یک فضای درمانی، تحویل وزارت 
و  شد  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت، 
سه فضای درمانی نیز در حال تکمیل است.

دو پارک در پرند تا پایان امسال بهره برداری 
می شود

 وی ادامه داد: دو پارک بزرگ شهری نیز 
تا پایان امسال تکمیل و تحویل می شود.

پلمپ ۱۳۸ بنگاه متخلف در پرند
مشاوران  بر  نظارت  خصوص  در  صیادی 
در  املاک  بنگاه های  ساماندهی  و  املاک 
شهر جدید پرند، توضیح داد: حدود ۲ ماه 
بر  شد.  دنبال  کار  و  تشکیل  کارگروه  این 
از  میدانی  بازدیدهای  و  بررسی ها  اساس 
شهر جدید پرند، حدود ۱۳۸ بنگاه متخلف 
پلمپ شد که این کار تاثیر مناسبی در بازار 

مسکن پرند گذاشت.
شناسایی ۱۵ هزار خانه خالی در پرند

حال  در  موضوع  این  اینکه  بیان  با  وی 
پیگیری است، گفت: حدود ۱۵ هزار واحد 
وزارت  به  و  پرند شناسایی  مسکونی خالی 
مراحل  تا  شد  گزارش  شهرسازی  و  راه 
مالیاتی  امور  سازمان  به  واحدها  معرفی 

انجام شود.

۱۱ هزار و ۸۰۰ واحد مسکونی از ابتدای دولت در پرند تحویل متقاضیان شد 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022003663 
مورخ 1402/06/22 و رای اصلاحی شماره 140260301022005479 
اداره  به اسناد عادی مستقر در  مورخ 1402/09/18 هیات رسیدگی 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
فرزند  خانی  صفرعلی  فرشته  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
غلامرضا به شماره شناسنامه 178 صادره از تهران نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 445/78 مترمربع مفروز و 
از  تفکیکی   – قطعه  از  مفروز  فرعی   547 پلاک  از  قسمتی  شده  مجزی 
147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  زند  محمدحسن 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 

1402/11/18
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022005438 

اداره  به اسناد عادی مستقر در  مورخ 1402/09/15 هیات رسیدگی 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فاطمه رسولی فرزند هاشم 
به شماره شناسنامه 67 صادره از رزن نسبت به ششدانگ یک قطعه 
و مجزی  مفروز  مترمربع  به مساحت 113/86  احداثی  بنای  با  زمین 
شده قسمتی از پلاک 926 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 
رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی 
پروانه و احمد و فخرالدین همگی سعادتمندی محرز گردیده لذا به 
می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین 

آگهی: 1402/11/18

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ابلاغ مفاد رأی صادره از طرف هیئت موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی املاک و ساختمان های فاقد سند رسمی 

مصوب سال 1390/09/20
برابر رأی شماره 140260301057010407 مورخ 1402/10/03 

 ، از هیأت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی  صادره 
املاک و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 1390/09/20 مستقر 
در اداره ثبت اسناد و املاک شهریار تصرفات مالکانه مسعود صالحی 
فرزند محمدرضا به صورت  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
از 50  فرعی  پلاک 284  از  مربع قسمتی  متر  به مساحت 288/04 
اصلی واقع در شهریار محرز گردیده که برای آن پلاک 13808 فرعی 
و  ثبتی  پرونده  برابر محتویات  و  یافته است  اختصاص  از 13 اصلی 
دفتر املاک مربوطه یک قطعه باغ با حث آبه از رودخانه کرج به پلاک 
ثبتی 284 فرعی از 50 اصلی مفروز از اصلی مذکور واقع در قریه 

کرشته حوزه ثبت ملک شهریار استان تهران.
مالکیت ششدانگ آقای اکبر بهنود فرزند احمد ش ش 46 ذیل ثبت 
1576 صفحه 170 دفتر 14 بموجب سند انتقال 27112 - 27092 
دفترخانه 7 شهریار ثبت و نسبت به مورد ثبت سند صادر شده است 
که در اجرای آراء هیئات ماده 147 قانون ثبت مساحتهای 979/80 – 
 280/48 – 295/98 – 259/98 – 348/49 – 4300 – 976/80
  834/80  –  997  –  835  –  356/30  –  488/77  –  336/48  –
- 387/64 – 390/89 – 288/04 – 295/98 - متر مربع منتزع 
شده است با توجه به عدم تعیین مساحت و حدود اربعه مورد ثبت 
اعلام و تعیین مساحت باقیمانده مستلزم اعمال تبصره ذیل ماده 36 
قانون اصلاحی ثبت میباشد و در ضمن ملک مربوطه از مالکیت اکبر 
بهنود می باشد که نامبرده در هیأت حضور نیافته و هیأت مقرر نموده 
با اعمال ماده 3 قانون مذکور و ماده 13 آئین نامه اجرائی آن مصوب 
نام متصرف فوق  به  مالکیت  به صدور سند  1391/04/25 نسبت 
به  و  نامبرده  به  رأی صادره  مفاد  بدینوسیله  لذا  اقدام شود  الذکر 
آگهی  روز  پانزده  فاصله  با  نوبت  دو  در  اطلاع  جهت  ذینفع  اشخاص 
میگردد که چنانچه به مفاد رأی صادره اعتراض دارند اعتراض خود 
را ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار اولین آگهی به اداره ثبت اسناد 
عدم  صورت  در  و  دارند  دریافت  رسید  و  تسلیم  شهریار  املاک  و 

مالکیت  به صدور سند  نسبت  اداره  این  مقرر  مهلت  اعتراض ظرف 
مانع  مالکیت  سند  صدور  نمود.ضمنا  خواهد  اقدام  مقررات  برابر 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
مهدی ناصری – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات   140260301206003251 شماره  رای  برابر 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
فرزند  رازلیقی  دوست  جلیل  نادر  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک   763 شناسنامه  بشماره  محمد 
مساحت 52/86 متر مربع پلاک 1218 فرعی از 149 اصلی مفروز 
صالحیه  در  واقع  اصلی   149 از  فرعی   123 پلاک  از  شده  مجزی  و 
خریداری از مالک رسمی آقای غلام حسن رحیمی محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/11/03    تاریخ انتشار نوبت دوم: 

1402/11/18

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان



پاک  هوای  هفته  با  همزمان 
۲ طرح محیط زیستی شامل 
سنجش  مرکز  نخستین 
چهارمین  و  هوا  آلودگی 
در  فنی خودرو  معاینه  مرکز 
مدیرکل  حضور  با  بهارستان 
زیست  محیط  حفاظت 
استان تهران و مسئولان این 
بهره برداری  به  شهرستان 

رسید.
به گزارش اتفاق روز، فرماندار 
بهارستان در حاشیه افتتاح و 

بهره برداری از این طرح ها با اشاره تراکم بالای 
ترافیک و خودروها  افزایش میزان  و  جمعیتی 
در شهرستان افزود: افزایش خودروها و ترافیک 
باعث افزایش آلودگی هوا نیز می شود که در این 
زمینه مقرر شد ایستگاه سنجش آلودگی هوا در 

این شهرستان افتتاح و راه اندازی شود.
با اشاره به اختصاص اعتبار ۷۰  عبدالله نوحی 
ایستگاه اظهار  این  برای احداث  میلیارد ریالی 
وضعیت  ایستگاه،  این  اندازی  راه  با  داشت: 

آلودگی هوا و آلاینده ها در این شهرستان به 
صورت لحظه به لحظه رصد و بررسی می شود.

وی اعلام کرد: این طرح ها با اعتباری بالغ بر 
به  نفر  اشتغال مستقیم ۶  ۴۰ میلیارد ریال و 
بهره برداری رسیده که امیدواریم با افتتاح این 
مرکز گامی دیگر در راستای رفاه مردم شهرستان 

برداشته شود.
در این مراسم با انجام معاینه فنی یک خودرو، 
انجام معاینه فنی  با مراحل مختلف  مسئولان 

خودرو و کیفیت معاینه فنی آشنا شدند.

۲ طرح محیط زیستی در بهارستان به 
بهره برداری رسید گزارش

 ، روز  اتفاق  گزارش  به 
عصر  سادات  سیدکمال 
دوشنبه در ششمین جلسه 
انتخابات  امنیت  ستاد 
معاونین  حضور  با  که 
سیاسی، امنیتی و انتظامی 
استان  فرمانداری های 
تهران برگزار شد با اشاره به 
انتخابات  برگزاری  اهمیت 
دشمن  افزود:  پرشور 
پروژه  اجرای  دنبال  بشدت 
نظام  از  ناامید سازی مردم 
و کمرنگ شدن راهپیمایی 

۲۲ بهمن و انتخابات ۱۱ اسفند است.
وی اظهار کرد: شریان های کاری دشمن بشدت نوید 
از ناامیدی بیش از پیش می دهد اما همچنان با وجود 
این یاس بدنبال پیگیری پروژه ناامیدی مردم از نظام 

و تحرکات تاکتیکی است.
هوشیاری  اهمیت  به  اشاره  با  ادامه  در  سادات 
توجه  با  کرد:  تاکید  تهران،  استان  امنیتی  مسوولان 
مجازی  فضای  و  محیطی  ارزیابی  موضوع  به ضرورت 
انجام  این کار مهم  انتظار می رود به صورت لحظه ای 
شود و همچنین بر هوشیاری امنیتی و انتظامی قبل، 
داریم  تاکید  امنیتی  نیروهای  انتخابات  بعداز  و  حین 
زیرا دشمن هیچگاه دست از فعالیت خود بر نمی دارد 

و به دنبال تحرکات پوچ است.
ادامه  تهران  استانداری  انتظامی  امنیتی  مدیرکل 
به  توجه  کنار  در  نگهبان  شورای  نظارتی  نقش  داد: 
از  عمدتا  که  انتخابات  برگزاری  عملیاتی  نیروهای 
معتمدین محلی و افراد دارای وجه در حوزه های رای 

در  را  انتخابات  برای  لازم  روانی  امنیت  است،  گیری 
مرحله اجرا تضمین می کند.

تاکید  استان تهران ضمن  انتخابات  امنیت  دبیر ستاد 
نیروهای  کنار  در  بسیج  نیروهای  از  گیری  بهره  بر 
امنیت  تامین  در  موثر  ستونی  را  آنها  فراجا  خدوم 

انتخابات دانست.
سادات گفت: با توجه به اینکه نیروهای فراجا وظیفه 
تامین امنیت شعب اخذ رای را بر عهده دارند باید از 
بهره گیری  انتخابات  امنیت  ارتقای  ظرفیت بسیج در 
مردم  برای  و  مردم  دل  از  نیروی  بسیج  چون  شود 
فرهنگی،  صحنه های  همه  در  گذار  تاثیر  و  انقلاب  و 

سیاسی و اجتماعی کشور است.
به ظرفیت های خبرنگاران در رسانه های  توجه  با  وی 
مختلف به ویژه رسانه ملی یادآور شد: برای حضور و 
افزایش مشارکت مردم در انتخابات اهالی رسانه و صدا 
و سیما با ایجاد فضای روانی مطلوب همراه با آرامش 
و امنیت از طریق تولید و انتشار اخبار امید آفرین و 

پخش برنامه های سازنده اقدام کنند.

مدیر کل امنیتی انتظامی استانداری تهران:

انتخابات یک پدیده موثر در تقویت و 
تثبیت امنیت ملی است

نوشتار

عملیات اجرایی پنج طرح عمرانی با یکهزار و ۳۰ میلیاردریال 
با همت مدیریت شهری رباط کریم روز دوشنبه آغاز  اعتبار 
این پروژه ها به زودی در دسترس  شد و به گفته مسئولان 

عموم قرار می گیرد.
به گزارش خبرنگار اتفاق روز، امید احمدی فرماندار شهرستان 
به  مکلف  را  خود  گفت:  مراسم  این  حاشیه  در  کریم  رباط 
تحقق  راستای  در  و  دانیم  می  مردم  مقابل  در  پاسخگویی 

خواسته ها ومطالباتشان گام برداریم.
وی اظهار داشت: شهردار و مجموعه شهری و شورای اسلامی 
برای پیشرفت و توسعه شهر و جلب رضایت شهروندان رباط 
کریم گام های بلند برمی دارند و در فواصل مختلف با کلنگ 
زنی پروژهای متعدد امیدآفرینی و جلب رضایت در بین مردم 

شهر را گسترش می دهند.
در  مردم  مطالبات  یکسری  کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 
دلایلی  به  و  بود  شده  تبدیل  کهنه  زخم  یک  به  شهرستان 
تا به امروز نگاه نمی شد که در این مسیر برای ترمیم زخم 
های کهنه شهر ماموریت بزرگی داریم که بر دوش مسئولین 

گذاشته شده و مسیر توسعه شهر هم با همدلی و همراهی به جریان افتاده 
است.

احمدی افزود: توسعه متوازن در شهرستان رباط کریم شروع شده و تمام 
تلاش و توان ما ایجاد بسترهای لازم برای توسعه شهری است که بیشترین 

بازدهی و بهره وری برای شهرستان داشته باشد.
وی اعلام کرد: یکی از مطالبات که از زمان افتتاح اتوبان تهران ساوه مسکوت 
مانده بود دسترسی ورودی به شهر و به جاده شهریار از سمت الارد بود که 

به کمک فرمانداری وبا اجرای شهردار از محل ارزش افزوده این رمپ و روپ 
با تملک اراضی در مدت کوتاه به بهره برداری می رسد.

فرماندار رباط کریم ادامه داد: کسی که به فکر خدمت به مردم باشد بدون 
توجه به حواشی در کار به سمت توسعه حرکت می کند و مسئولان به برکت 
نظام جمهوری اسلامی ایران هم اکنون طبق دستور مقام معظم رهبری و 
رئیس جمهور خدمت رسانی در هر کجا لازم باشد انجام می دهند تا امید را 

در دل مردم زنده کنند.

 عملیات اجرایی پنج طرح عمرانی
نوشتار در رباط کریم آغاز شد

زنگویی  حسین  روز،  اتفاق  گزارش  به 
با  گفت:  خبرنگاران  به  باره  این  در 
و  بازرسی  واحد  کارشناسان  تلاش 
و دریافت دستور قضایی توسط  نظارت 
کارشناسان حقوقی در محدوده عملکرد 
این شرکت، با خروج منصوبات غیرمجاز 
برداشت  اضافه  از  جلوگیری  به  نسبت 
یک حلقه چاه مجاز پروانه دار به میزان 
سال  در  مکعب  متر   ۶۰۰ و  هزار   ۱۳
آب، از سفره های زیرزمینی در شهریار 
اقدام شد. وی با تاکید بر ارتباط خوب و 
همکاری تنگاتنگ دستگاه قضایی برای 
برخورد با متخلفان و متجاوزان به منابع 
خاطرنشان  زیرزمینی،  و  سطحی  آب 
سبب  آب  رویه  بی  های  برداشت  کرد: 
شده  زیرزمینی  های  آب  سطح  افت 
است و کاهش سطح آب های زیرزمینی 
از  ناپذیری  جبران  عواقب  و  خطرات 
جمله ایجاد فروچاله، فرونشست زمین، 
شور شدن آب، کاهش کیفیت آب را در 
پی دارد که با توجه به اهمیت موضوع، 
جهت  در  کوششی  هیچ  از  امور  این 

صیانت از منابع آب دریغ نمی کند.
منابع آب  امور  تاکید کرد:  این مسئول 
شهریار بر اساس قانون با هرگونه تخلف 
در زمینه آب های سطحی و زیرزمینی 
خواهد  قانونی  برخورد  جدی  اهتمام  با 

کرد.
عملکرد  حوزه  روز،  اتفاق  گزارش  به 
وسعتی  با  تهران  ای  منطه  آب  شرکت 
کیلومترمربع   ۵۰۰ و  هزار   ۱۹۶ حدود 
و  البرز  کوههای  به  شمال  سمت  از 
ازشرق به استان سمنان و از طرف غرب 
استان  به  جنوب  از  و  قزوین  استان  به 
های قم و مرکزی محدود می شود که 
جمعیتی حدود ۱۳ میلیون و ۴۰۰ هزار 

نفرا را تحت پوشش دارد.
شامل  شرکت  این  عملکرد  حوزه 
سد  آبریز  وحوزه  تهران  استان  کل 
محدوده  از  و  مازندران  دراستان  لار 
چهار،  قطعه  اشتهارد،  مطالعاتی  های 
هشتگرد ، تهران - کرج، ورامین دماوند، 
آبسرد  هومند  و  فیروزکوه  لواسانات، 

تشکیل شده است.

جلوگیری از اضافه برداشت ۱۳ هزار متر 
مکعب آب زیرزمینی در شهریار خبر
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به گزارش اتفاق روز؛ ناصر نیک 
بهزیستی  اداره  رئیس  افشار 
نظارت  تیم  بازدید  از  شهرستان 

علی  باحضور  اداره  این 
مسئول  پولیکی  اکبر 
لیلا  اجتماعی،  امور 
مسئول  نیا  شایسته 
دفتر عملکرد و بازرسی 
و  شهریار  بهزیستی 
پیراحمدی  پریسا 
مثبت  مراکز  مسئول 
راستای  در  زندگی 
طرح  اجرای  بررسی 
آمبلیوپی  پایگاههای 
دستورالعمل  با  مطابق 
از  پیشگیری  جامع 
 ۶ تا   ۳ کودکان  چشم  تبنلی 
سال با هدف ارتقای سطح بینایی 
وکاهش شیوع و بروز آمبلیوپی و 

در  واقع  بینایی  اختلالات  سایر 
و  داد  خبر  زندگی  مثبت  مراکز 
بعنوان  این مراکز  عنوان داشت: 
پایگاه غربالگری اختلالات بینایی 
دستورالعمل  با  مطابق  کودکان 
جامع پیشگیری از تنبلی چشم 
زمینه  این  در  و  شده  مجهز 
افشار  نیک  کنند.  می  فعالیت 
از  پس  ها  اپتومتریست  افزود: 
نسبت  لازم،  های  ارزیابی  انجام 
ها  اپتومتریست  به  معرفی  به 
بینایی  اختلال  در جهت اصلاح 
نیاز  صورت  در  و  نموده  اقدام 
جهت تشخیص نهایی و یا انجام 
چشم  به  جراحی  مداخلات 

پزشک ارجاع داده می شوند.

اجرای برنامه کشوری غربالگری پیشگیری از 

تنبلی چشم کودکان در مراکز مثبت زندگی گزارش

به گزارش اتفاق روز، شهردار رباط کریم در تشریح جزئیات این پروژه ها 
با  کریم  رباط  شهر  ترافیکی  حوزه  در  جدید  پروژه  پنج  داشت:  اظهار 
اعتباری بالغ بر ۱۴۵ میلیارد تومان صبح امروز کلید خورد و در کمترین 

زمان ممکن تکمیل خواهد شد.
وی افزود:این پروژه ها از مطالبات دیرینه مردم و با هدف کاهش گره 

های ترافیکی و روان تر شدن تردد شهروندان کلید خورد.
حمیدرضا اللهیاری، اجرای رمپ و لوپ منطقه الارد را یکی از مهمترین 

این  گفت:  و  دانست  شهرداری  جدید  های  پروژه 
الارد  منطقه  و  کریم  رباط  شهر  ساله  بیست  مطالبه 
انجام  شهرداری  توسط  آن  تملک  عملیات  که  بوده 
شده و تامین اعتبار اجرای کار نیز به عهده فرمانداری 

است.
ایجاد رمپ و لوپ شهرک خانه را هم  وی همچنین 
به عنوان پروژه بعدی معرفی کرد و گفت: مسیر بلوار 
تغییراتی  نیازمند  زیاد  حوادث  بروز  واسطه  به  ارتش 
بود که علاوه بر تعریض این مسیر، حالا رمپ و لوپ 

دسترسی شهرک خانه در آن اجرا می شود.
شهری  پایانه  احداث  داشت:  بیان  ادامه  در  اللهیاری 
برای ساماندهی اتوبوس های شهری رباط کریم، معبر 
اتصالی بلوار آزادگان به بلوار دانشجو و مسیر دسترسی ۲۵ متری محله 
عملیات  امروز  صبح  که  هستند  هایی  پروژه  سایر  کریم،  رباط  بازارک 

اجرایی آنها به صورت همزمان آغاز شد.
شهردار رباط کریم خاطر نشان ساخت: این پروژه ها مجموعا برای اصلاح 
وضعیت ترافیکی و تسهیل تردد در رباط کریم و محله های اطراف انجام 

می شود و مجموعا ۱۴۵ میلیارد تومان اعتبار آن خواهد بود.

پنج پروژه عمرانی در شهرستان رباط کریم با اعتباری بالغ بر 
۱۴۵ میلیارد تومان با حضور مسئولان کلنگ زنی شد نوشتار

به گزارش اتفاق روز، همزمان با سالروز ولادت با سعادت امام جواد )ع( در 
مراسم آیین کلنگ زنی و آغاز عملیات اجرایی پروژه های عمرانی و زیربنایی 
شهرداری رباط کریم با حضور مسئولان استانی و شهرستانی برگزار شد، 
هادی رحمتی مدیرکل دفتر امور شهری و شوراهای استانداری تهران 
ضمن تبریک ولادت امام محمد تقی علیه السلام اظهار داشت: با انتصاب 
حمیدرضا اله یاری بعنوان شهردار در دیار کهن رباط کریم، پروژه های 
خوبی طراحی شروع شده و این اقدامات شهردار لایق شهر و شهروندان 
شهرستان رباط کریم مردمانی با پیشینه و قدمت و اصالت می باشد.وی 
با بیان اینکه در مدت ۴ ماه که از انتصاب شهردار جدید سپری می شود 
خوشبختانه پروژه های روبنایی و زیربنایی خوبی در دست اجرا است.

رحمتی با اشاره به نقاط حادثه خیز در شهر رباط کریم عنوان کرد: امروز 
شاهد کلنگ زنی چندین نقطه حادثه خیز در شهرستان رباط کریم بودیم که از مطالبات 
۲۰ ساله مردم فهیم شهر ستان رباط کریم است و این پروژه از محل ارزش افزوده به 
واسطه کاهش گره های ترافیکی می باشد که عملیات اجرایی آن آغاز شد. مدیرکل دفتر 
امور شهری و شوراهای استانداری تهران بیان کرد: قطعا تیم مدیریت شهری با مطالعاتی 
که در حمل و نقل و حوزه ترافیکی داشته اند که مورد تایید استانداری و شورای ترافیک 
و شورای استان نیز قرار گرفته است و امروز این نوید را به مردم میدهیم که تحرک و 
پویایی خوبی در مدیریت شهری رباط کریم به جریان افتاده است که نتیجه آن افزایش 
رضایتمندی شهروندان را در بر خواهد داشت.وی با اشاره به اقدامات قابل تحسین مدیریت 
شهری رباط کریم تصریح کرد: امروز ۵ پروژه با اعتباری بالغ بر ۱۴۵ میلیارد تومان کلنگ 
زنی شد که امیدواریم علاوه بر کیفیت و رعایت استاندارهای لازم، حلاوت و شیرینی این 
پروژه ها با زمانبندی و سرعت بخشی در اجرای آن کام مردم را شیرین کند و قطعا این 
پویایی و تلاش در آبادانی شهر، امید آفرینی را در بین مردم بیش از پیش به همراه داشته 
باشد.رحمتی با اشاره به نقش رسانه ها خاطرنشان کرد: رسانه ها علاوه بر نقش و رسالتی 

که در تنویر افکار عمومی و اطلاع رسانی دارند باید در افزایش امید و نشاط در جامعه 
تلاش کنند و بعنوان رسانه مطالبه گر، پروژه هایی که کلنگ زنی و عملیات اجرایی آنها 
آغاز می شود را طبق زمانبندی اعلام شده انجام دهند تا در موعد مقرر به بهره برداری 
برسد و زمانیکه مورد استفاده مردم قرار گرفت شهروندان تازه طعم شیرین خدمت را حس 
خواهند کرد و این نقش مهم رسانه ها در مطالبه گری می باشد.در ادامه مدیرکل دفتر امور 
شهری و شوراهای استانداری تهران به همراهی فرماندار، شهردار و اعضای شورای اسلامی 
بررسی وضعیت پروژه هایی که طی چند هفته  اخیر مورد برنامه ریزی قرار گرفته و عملیات 

اجرایی آن ها نیز آغاز شده، در دستور کار قرار گرفت.
الحمدالله با انعقاد قرارداد، تحویل و تجهیز کارگاه و آغاز عملیات اجرایی پروژه ها، میانگین 
پیشرفت پروژه ها را در حدود ۴۰ درصد تخمین می زنم و طبق گفته شهردار و اعضای 
شورای اسلامی مشکل تامین اعتبار و پرداخت وجود نداشته که بسیار در رعایت زمانبندی 
پروژه حائز اهمیت است.بخش عمده دیگر پروژه ها با رویکرد ورزشی بود که با توجه به 

کمبود سرانه های ورزشی، رویکرد مناسبی است.

مدیرکل دفتر امور شهری و شوراهای استانداری تهران : پروژه های 

رباط کریم با توجه ویژه به مناطق کم برخوردار تعریف شده اند نوشتار

به گزارش اتفاق روز، حجت الاسلام والمسلمین ترابی امام جمعه 
عمرانی  پروژه های  کلنگ زنی  آئین  در  رباط کریم  شهرستان 
شهرداری گفت: امروز شاهد آغاز عملیات اجرایی چندین پروژه 

معضلات  جزء  قبل  سال های  از  که  عمرانی 
و  مجاهدت  از  که  هستیم  بودند،  شهرستان 
و  سخت کوش  فعال،  شهردار  خستگی ناپذیری 
جهادی دکتر اله یاری و تمامی همکاران تقدیر 

می کنم.
اینکه طی این ۴ ماه از حضور  با اشاره به  وی 
عینه  به  را  مطلوب  تحرک  و  تحول  شهردار 
می بینیم، افزود: امروز در هر گوشه آثار خدمات 
و  محسوس  کاملا  شورا  و  شهرداری  مطلوب 

مشهود است.
امام جمعه رباط کریم بیان کرد: الحمدالله امروز 
مختلف  حوزه های  در  مدیریت شهری  خدمات 
مطلوب و رضایت بخش است که جای تقدیر از 
آقای دکتر اله یاری، معاونین سخت کوش ایشان 
و تمامی پرسنل شهرداری دارد و از حمایت های 
کمیته  در  شهرستان  فرماندار  احمدی  دکتر 
آغاز  به  کمک  جهت  نیز  اسلامی  شورای  و  فرمانداری  تطبیق 

عملیات این پروژه ها تقدیر می کنیم.

امام جمعه شهرستان رباط کریم: در هر گوشه آثار خدمات 
مطلوب شهرداری و شورا کاملا محسوس و مشهود است نوشتار
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